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Međunarodna	Fa-konferencija	u	glavnom	gradu
SAD-a,	2012.

Li	Hongzhi

Washington	DC,	14.07.2012.

(Svi	prisutni	se	ustaju	i	toplo	plješću)

Dobro	jutro!	(učenici,	"Dobro	jutro,	Učitelju!)	(učenici	dugo	i	neprekidno	plješću)	Sjednimo.

Godišnje	imamo	dvije	Fa	konferencije,	obje	u	SAD-u	–	preciznije	na	istočnoj	obali.	(Učitelj	se

smije)	 Ponekad	 pomislim	 da	 konferencije	 ne	 bi	 ništa	 značile	 ukoliko	 vam	 ne	 bi	 mnogo

pomogle.	Zato	što	avionske	karte	puno	koštaju,	a	i	put	vam	je	dugotrajan.	Razlog	zbog	kojega

ne	 želim	 mnogo	 velikih	 Fa	 konferencija,	 leži	 upravo	 u	 tome	 što	 bi	 vas	 htio	 maksimalno

rasteretiti	 u	 financijskom	 smislu.	 No,	 unatoč	 tome,	mnogo	 je	 stvari	 s	 kojima	 se	 kroz	 ovu

formu	možemo	pozabaviti,	s	obzirom	da	nakon	konferencija	slijede	sastanci	glede	projekata	i

to	 je	dragocjena	prilika	da	 se	nađete	na	 jednom	mjestu.	Sjajno	 je	 što	ćete	 se	moći	 sastati,

sjesti	i	zaista	doći	do	praktičnih	načina	rješavanja	stvari.

Sudeći	 prema	 sadašnjoj	 situaciji,	 kao	 što	 vidite	 i	 sami,	 stav	 svijeta	 prema	 Falun	 Gongu,	 u

cjelini,	prolazi	kroz	potpunu	promjenu.	Kada	je	progon	tek	započeo,	mediji	širom	svijeta	su

neprestano	ponavljali	represivnu	propagandu	zle	KPK.	Takvo	nešto	ju	je	samo	osnažilo,	što	je

imalo	za	posljedicu	da	cijeli	svijet	gleda	na	Falun	Gong	u	svjetlu	 laži	nametnutih	od	strane

Partije.	Mnogi	su	učenici	u	to	doba	bili	studenti	i	nisu	imali	mnogo	životnog	iskustva,	pa	su	i

ne	znajući	kako	raditi	nešto,	preuzeli	stvari	u	svoje	ruke,	 istovremeno	naučivši	kako	da	ih	i

naprave.	 Samostalno	 su	 osnovali	 medije	 za	 objašnjavanje	 istine,	 zatim	 pokrenuli	 različite

projekte	u	tu	svrhu,	ustrajali	u	iznošenju	činjenica	te	uspjeli	preokrenuti	zlobne	laži	koje	je

KPK	 izmislila	 kao	 dio	 svoje	 represije.	 Jednostavno	 izvanredno.	 Međutim,	 sagledamo	 li

situaciju	 u	 cjelini	 s	 nadom	da	 će	 ljudi	 svijeta	 zaista	 i	 shvatiti	 Falun	Gong,	 tada	 imamo	 još

mnogo	posla.	Samo	razmislite	o	tome:	ne	bi	li	se	u	suprotnom	ti	ljudi	vjerojatno	kultivirali?

Činjenica	je	da	nas	ljudi	još	uvijek	smatraju	za	neku	vjeru	koja	je	meta	progona	ili	neku	grupu

koja	se	zamjera	politici	ili	nekakav	entitet,	ideološki	suprotan	zloj	KPK.	Ljudska	bića,	na	kraju

krajeva,	 razmišljaju	 na	 ljudski	 način.	 Ali	 bez	 obzira	 o	 čemu	 se	 radilo	 ljudi	 će	 naposljetku

prepoznati	 što	 je	 uistinu	 Falun	Gong.	Uz	Dafa	 učenike	 koji	 čine	 sve	 ono	 što	 čine,	 ovdje	 u

ljudskom	društvu	izgleda	kao	da	je	svaki	korak	bio	bremenit	te	da	su	svaka	vrata	bila	teška	za

otvoriti.	 No,	 to	 je	 u	 skladu	 sa	 sveukupnim	 napretkom	 Fa-ispravljanja;	 u	 ovom	 svijetu	 i	 na

njegovoj	površini,	stvari	se	neće	doimati	da	napreduju	velikim	ili	krupnim	koracima.	Razlog	je
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u	tome	što	 je	Zemlja	ograničene	veličine,	pa	kada	bi	se	stvari	kretale	toliko	brzo,	 [ovdje	bi

bilo	 gotovo]	 prije	 nego	 bi	 Fa-ispravljanje	 završilo.	 Sveukupni	 proces	 ima	 takvu

korespondirajuću	vezu.	Pa	kada	ljudi	istinski	dođu	do	tako	jasnog	razumijevanja	[što	je	Falun

Gong],	 to	 će	 značiti	 da	 je	 sve	 došlo	 do	 završne	 točke.	 Zapravo	 to	 i	 nije	 tako	 daleko,	 što

možete	 razabrati	na	osnovu	 trenutnog	stanja	 stvari.	Ni	zlo,	 a	ni	progon	ne	mogu	 još	dugo

izdržati.

Ljudsko	 biće	 na	 površinskoj	 razini	 ima	 tijelo	 koje	 su	mu	 dali	 njegovi	 roditelji,	 a	 ono	 raste

uslijed	 konzumiranja	 hrane.	 I	 to	 je	 sve.	 Ljudsko	 biće	 na	 površini	 je	 poput	 komada	 odjeće.

Ono	što	je	stvarno	na	djelu	je	dio	osobe	koji	se	nalazi	iznutra,	to	jest	ono	što	postoji	u	drugim

dimenzijama.	Ljudi	nisu	u	stanju	ništa	od	toga	percipirati	na	površini.	Oni	jedino	prosuđuju

stvari	na	osnovu	 ljudskih	postupaka.	Porijeklo	 raznih	misli	osobe	 je,	 s	druge	 strane	veoma

kompleksno,	ono	što	vidi	na	površini	je	podložno	utjecaju	svih	mogućih	vrsta	bića.	Zapravo,

to	je	tako	i	krajnje	je	složeno.	A	progon	Dafa	učenika	je	čak	i	još	manje	neposredan.	Ljudsko

biće	 nije	 u	 stanju	 učiniti	 gotovo	 ništa.	 [Ono	 što	 se	 dogodilo]	 uzrokovalo	 je	 zlo	 koje	 je	 iz

drugih	dimenzija	odigravalo	glavnu	ulogu.	Trenutno,	ta	zla	bića	bivaju	eliminirana	i	postupno

počišćena.	To	ste	i	sami	mogli	vidjeti.	Smatram	da	su	ih	se	ranije	mnoge	vlade	bojale	dok	su

krajnje	arogantno	činili	zlo	širom	svijeta.	Ako	bi	[KPK]	sada	pokušala	širiti	svoj	teror	u	svijetu,

ne	bi	imala	više	snage	za	to.	Niti	bi	bila	u	stanju	čak	i	pomisliti	na	to.	Zato	što	Fa-ispravljanje

neprekidno	napreduje,	 [zlo]	 se	 sloj	 po	 sloj	 u	 dimenzijama	 rapidno	 eliminira.	 To	 sliči	 tome

kako	stvari	 stoje	sa	živim	bićima:	ono	 ima	oblik	postojanja	na	svakoj	pojedinoj	 ravni.	Da	bi

biće	 bilo	 snažno,	 njegovi	 korijeni	 moraju	 sezati	 duboko	 i	 njegovo	 porijeklo	 bi	 moralo	 biti

moćno	ili	drugim	riječima,	njegova	razina	bi	trebala	biti	visoka.	Dakle,	kada	se	te	stvari	korak

po	korak	eliminiraju,	i	to	se	sve	više	i	više	bliži	površini,	njihovi	korijeni	postaju	sve	plići.	Na

samom	kraju	preostaje	jedino	ljudsko	biće	i	ono	je	veoma	slabo.	Kad	je	zlo	u	pitanju,	takvo	je

stanje	stvari.	U	drugim	dimenzijama	se	eliminira,	neprekidno	se	eliminira	i	tako	to	napreduje

prema	samoj	površini.	 I	 to	objašnjava	zašto	 je	sadašnja	situacija	takva	kakva	 jest.	Zlo	nema

više	snage	činiti	ono	što	je	činilo	širom	svijeta.

No,	nije	takva	situacija	samo	širom	svijeta.	Čak	kada	bi	u	Kini	htjela	poput	nekada	pokrenuti

Crveni	 teror,	 to	ne	bi	mogla	biti	 u	 stanju.	Ali	 da	 li	 su	 sve	njihove	 institucije,	 organizacije	 i

pridružena	tijela	nestali?	Ne,	oni	 još	uvijek	postoje,	 ili	se	barem	čini	tako.	Doduše,	te	stvari

kontroliraju	 faktori	 iza	 kulisa.	 Ako	 njima	 upravljaju	 pozitivni	 faktori,	 tada	 zlo	 neće	 biti

sposobno	 sakupiti	 mnogo	 opakih	 situacija	 na	 površini;	 ukoliko	 iza	 kulisa	 prevladavaju	 zli

faktori,	 onda	 će	 zlo	 biti	 vidljivo	 i	 na	 površini.	 Drugačije	 rečeno,	 tijekom	 cijelog	 procesa

napredovanja	 Fa-ispravljanja	 zlo	 se	 eliminira	 u	 velikim	 količinama,	 dok	 se	 ljudi	 pritom	 na

površini	 mjenjaju.	 Oduvijek	 sam	 govorio	 o	 nečemu,	 naime,	 za	 vrijeme	 najžešćeg	 progona

Falun	Gonga,	čitava	je	planeta	bila	prekrivena	zlom.	Njihova	gustoća	je	bila	velika	te	je	svako

živo	biće	nosilo	u	sebi	takve	elemente	–	čak	i	trava.	Hodajući	po	njoj	imali	ste	dojam	da	vas

pokušava	saplesti.	Kao	da	se	sve	urotilo	protiv	vas.	Bilo	 je	 toliko	zla.	Međutim,	 te	stvari	 su

sada	 počišćene	 tako	 da	 ih	 više	 nema	 i	 sve	 je	 doživjelo	 promjenu.	 Dakle,	 okolina	 se
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promijenila	 i	 ljudi	 su	 postali	 prisebniji.	 S	 obzirom	 da	 ljudi	 posjeduju	 svjesnu	 stranu,	 kao	 i

nešto	što	seže	daleko	u	njihovu	povijest,	to	jest	svoju	urođenu	kvalitetu	(genji),	i	zato	što	je

većina	ljudi	došla	ovdje	dobiti	Fa,	došla	zbog	Fa,	ta	njihova	svjesna	strana	postaje	sve	jača	i

jača.	Stoga	kada	 im	objašnjavate	 istinu,	ponekad	možete	vidjeti	da	osoba	pokazuje	prilično

visoku	razinu	shvaćanja.	To	što	govore	nije	ništa	od	onoga	što	bi	mogla	reći	prosječna	osoba.

Što	osobito	vrijedi	za	stvari	koje	su	izrečene	kada	netko	prihvati	istinu	o	Dafa	–	ni	u	kojem

slučaju	to	ne	bi	mogli	čuti	od	obične	osobe.	Zvuče	poput	kultivatora.	To	znači	da	je	svjesna

strana	te	osobe	na	djelu.	Zlih	faktora	je	sve	manje	i	nisu	u	stanju	kontrolirati	ljude.	Samo	ih	je

nekolicina	preostala	koja	se	nakuplja,	koncentrira,	te	se	još	održava	i	čini	zle	stvari	u	blizini

određenih	strateških	lokacija.	Na	početku	su	se	širom	svijeta	mogli	nekontrolirano	ponašati,

da	 bi	 kasnije	mogli	 djelovati	 samo	 unutar	 političkog	 i	 pravnog	 sustava	 [u	 Kini]	 kao	 što	 su

zatvori,	Odjeli	javne	sigurnosti,	Uredi	državne	sigurnosti,	logori	za	prisilni	rad	–	samo	unutar

tog	 sustava.	 Sada	 čak	 i	 sam	 taj	 sustav	 ne	 mogu	 držati	 pod	 kontrolom.	 [Faktori]	 se	 sad

skupljaju	 okolo	 zatvora,	 centara	 za	 "ispiranje	 mozga"	 i	 nisu	 više	 toliko	 jaki.	 Teško	 im	 se

održati	čak	i	u	Pekingu.

Kao	što	vam	je	poznato,	zla	Partija	predosjeća	da	se	može	urušiti	u	svakom	trenutku.	Nije	da

sam	ja	taj	koji	to	tvrdi.	To	kažu	i	oni	sami,	ali	i	drugi.	Ali,	što	je	sa	vojskom,	policijom	i	svim

državnim	 tijelima	 –	 nisu	 li	 svi	 oni	 još	 uvijek	 u	 rukama	 Partije?	 I	 nije	 li	 vojska	 još	 veoma

moćna?	Pa	zašto	to	onda	predosjećaju?	Iako	se	njihova	forma	i	strukturalna	organizacija	još

uvijek	 čine	 čvrstima,	 iza	 njih	 nema	 više	 zlih	 faktora.	 Osnovni	 razlog	 što	 režim	 još	 uvijek

postoji	leži	u	onim	najzloćudnijim	faktorima.	Kako	oni	bivaju	neprestano	eliminirani	te	ih	je

sve	manje	i	manje,	[Partija]	zna	da	neće	još	dugo	i	da	joj	nema	spasa.	To	je	ono	što	osjeća.

Nakon	što	je	započeo	progon	Falun	Gonga,	Učitelj	je	rekao	da	će	to	za	posljedicu	imati	pad

same	 Partije.	 Kao	 što	 ste	 mogli	 vidjeti,	 stvari	 se	 kreću	 u	 tom	 smjeru.	 Iako	 se	 okolnosti

mijenjaju,	štogod	se	dogodilo	mi	kao	Dafa	učenici	ne	smijemo	popuštati.	Nemoj	pomišljati	da

možeš	popustiti	zbog	toga	što	se	okolnosti	mijenjaju	na	bolje.	Ne	možeš	to	učiniti.	Svakako

nemoj	zaboraviti	da	si	kultivator.	Samo	zato	jer	za	svoj	temelj	imaš	kultivaciju,	možeš	krenuti

i	 pokušati	 spasiti	 ljude.	 Jedino	 s	 osnovom	 u	 kultivaciji	 i	 ispravnim	 mislima	 koje	 su	 sa

vremenom	ojačale,	uspjet	ćeš	u	spašavanju	 ljudi	 i	dovršiti	 svoju	zadaću.	Tako	da	ne	smiješ

zanemariti	svoju	vlastitu	kultivaciju.	Ta	istina	će	uvijek	važiti.

Ima	nekih	 ljudi	koji	nisu	baš	marljivi	 ili	novih	učenika	koji	misle,	 "Oh,	zla	Partija	će	uskoro

pasti	 a	 Falun	 Gong	 vladati."	 Mogu	 vam	 reći	 da	 u	 smislu	 političke	 prevlasti,	 se	 to	 neće

dogoditi.	Mi	 ne	 želimo	 političku	moć.	 Imali	 smo	mnogo	 učenika	 koji	 su	 pomislili	 sljedeće

nakon	što	su	se	tek	počeli	kultivirati,	 "Dobio	sam	Dafa.	 'Čuvši	Tao	u	zoru,	mogu	umrijeti	u

sumrak'.	Govorili	bi,	"S	obzirom	da	sam	naučio	Dafa,	ne	bih	htio	postati	predsjednikom,	čak

ni	 kada	 bih	 za	 to	 imao	 priliku.	 Hoću	 se	 kultivirati."	 Drugim	 riječima,	 mi	 kao	 kultivatori

odbacujemo	svjetovne	dobitke.	Kultivatori	ne	žele	takve	stvari.	Ono	što	mi	želimo	je	rješiti	se

svjetovnih	 vezanosti.	 U	 kontekstu	 kultivacije	 na	 individualnoj	 razini	mi	 se	 jedino	 trebamo

fokusirati	prema	vlastitoj	kultivaciji	i	povratku	našem	istinskom	domu.	Ljudski	svijet	je	samo
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mjesto	 koje	 je	 izričito	 stvoreno	 za	 Fa-ispravljanje	u	 vremenu	završne	 točke	 kozmosa,	 i	 on

nije	nešto	 što	 je	 kozmos	 imao	u	 svojem	začetku,	niti	mu	on	predstavlja	nešto	esencijalno.

Govorim	kako	je	to	bilo	u	prošlosti.	Ukoliko	bude	postojalo	u	budućnosti,	to	će	biti	zbog	toga

što	je	ovo	mjesto	sakupilo	moćnu	vrlinu	tijekom	Fa-ispravljanja.	I	možda	će	služiti	kao	jedna

razina	postojanja	u	budućem	kozmosu.	Dakle,	pravi	dom	osobe	ne	nalazi	se	ovdje.	A	glede

ogromnog	 raspona	 živih	 bića	 koja	 su	 ovdje	 došla	 dobiti	 Fa,	 bez	 obzira	 koliko	 su	 se	mogla

izgubiti	u	ovom	svijetu,	osnovna	svrha	njihova	dolaska	ovamo	je	da	dobiju	Fa.

Budući	da	kozmos	više	nije	primjeren,	kao	ni	živa	bića	u	njemu,	sve	je	u	stanju	nereda.	Bolje

rečeno,	svi	su	unutar	njega	i	nebitno	je	koliko	je	visoka	razina	jednog	bića	u	tom	kozmosu,

on	 nadodaje	 ulje	 na	 vatru	 -	 te	 stvari	 čini	 neprikladnim.	 To	 onda	 znači	 da	 sva	 živa	 bića	 u

kozmosu	snose	krivnju	i	moraju	propasti	zajedno	s	njime,	što	bi	i	bio	slučaj	da	se	ne	odvija

ovo	 Fa-ispravljanje.	 Tada,	 da	 bi	 se	 ta	 bića	 mogla	 spasiti,	 morala	 bi	 usred	 iskušenja	 i	 u

najizazovnijim	okruženjima	povratititi	 svoju	 izvornu	prirodu	 te	uspjeti	pronaći	Dafa	koji	 ih

može	osloboditi.	No	to	 je	zaista	teško.	Kao	što	znate	mnogi	 ljudi	nas	ne	primjećuju	dok	na

ulicama	 s	 velikim	 trudom	 dijelimo	 letke	 i	 pozivamo	 ih	 da	 se	 kultiviraju.	 Štoviše,	 ljudi	 su

postali	bojažljivi	što	je	posljedica	mnogih	laži	koje	je	svojom	propagandom	proširila	KPK,	na

mnoge	načine	sabotirajući	stvari.	I	to	nije	sve.	Ima	još	nešto,	što	važi	za	cijeli	svijet.	Naime,

mnogi	 će	 se	 ljudi	 ako	 se	 zaista	 žele	 početi	 kultivirati,	 susresti	 sa	 blokadom	 od	 strane

postnatalno	formiranih	predodžbi.	Zasigurno	je	tako,	i	zato	neće	biti	u	stanju	ući.	Zbog	toga

je	u	takvim	okolnostima	ponovno	teško	spasiti	ljude.	Ali	to	rekavši,	ta	iskušenja	[u	konačnici]

pripadaju	samim	ljudima,	i	ako	ih	Dafa	učenici	uspiju	spasiti	već	samim	time	su	izvanredni.

Jer	da	bi	ta	bića	dobila	Fa,	moraju	se	suočiti	sa	značajnim	izazovima,	te	će	važiti	ako	to	mogu

učiniti	 samo	onda	 i	 pod	 takvim	okolnostima.	Kada	 više	ništa	ne	 zadovoljava,	 osoba	 će	 biti

smatrana	nevjerojatnom	samo	ako	može	učiniti	nešto	takvo.	Ona	mora	usred	tegoba	i	patnje,

te	 pod	 utjecajem	 različite	 karme	 i	 predodžbi	 akumuliranih	 tijekom	mnogih	 života,	 čija	 je

uloga	da	 ju	 zakopaju,	 uspjeti	 prepoznati	 Fa,	 vratiti	 se	 kroz	kultivaciju,	 kao	 i	 shvatiti	 što	 se

događa	kada	nju	ili	njega	Dafa	spašava.	Uistinu	je	teško.	Suočeni	smo	sa	takvim	okolnostima.

I	to	je	razlog	zbog	čega	nije	dovoljno	samo	dobro	se	kultivirati,	već	također	i	 ispuniti	svoju

povijesnu	misiju	koja	je	spašavanje	živih	bića.

Ni	 jedna	 forma	 kultivacije	 iz	 prošlosti	 nije	 poput	 kultivacije	 u	 Dafa;	 Fa-ispravljanje	 je

poduhvat	kakav	kozmos	još	nikada	ranije	nije	vidio.	Kao	što	svi	znate,	ja	ne	priznajem	nijedan

aranžman	starih	sila.	Kad	sam	iznio	njihovu	smetnju,	i	kada	u	konačnici	nisu	više	na	temelju

ičega	mogli	opravdati	svoje	postupke,	izjavili	su,	"Ali	to	je	jedini	način	koji	mi	poznajemo."	Što

su	 time	 htjeli	 poručiti?	 Poznato	 nam	 je	 da	 su	 kršćani	 prošli	 kroz	 tri	 stotine	 godina	 dugi

progon,	 i	 bili	 su	 priznati	 samo	onda	 kada	 su	 se	 dokazali;	 budizam	 je	 također	morao	proći

beskrajna	 iskušenja	 i	 preživjeti	 nekoliko	 velikih	 teškoća	 za	 svoju	Dharmu.	Oboje	 su	morali

proći	kroz	takvo	nešto,	te	su	stoga	[stare	sile]	izjavile	da	je	to	jedini	put	koji	oni	poznaju.	Oni

su	 jednostavno	 stara	 bića	 koja	 čak	 i	 u	 trenutku	 svojeg	 kraja	 nisu	 u	 mogućnosti	 stvarno

shvatiti	Dafa.	Oni	uistinu	smatraju	Fa-ispravljanje	kao	nešto	dobro	što	ih	može	spasiti,	pa	su
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se	uključili	na	osnovu	svojih	predodžbi	i	 jednostavno	ne	žele	odstupiti	–	bez	obzira	kako	ih

se	pokušalo	urazumiti.	Zbog	toga	su	postali	prepreka	Fa-ispravljanju.	Povrh	toga,	aranžirali

su	cijeli	sustav	stvari	od	kojih	se	nitko	od	njih	samih	nije	uspio	osloboditi.	Na	kraju	su	samo

slijepo	krenuli	provesti	stvari	načinom	na	koji	su	si	zacrtali.	U	svakom	slučaju,	sve	je	ovo	za

živa	bića	bilo	užasno	teško.	A	to	uključuje	i	bogove.	Njima	je	veoma	teško	opstati	jer	svi	oni

shvaćaju	 Fa	 u	 skladu	 s	 vlastitom	 razinom,	 te	 su	 i	 sami	 suočeni	 sa	 svime	 time.	 To	 je

karakteristična	teškoća	za	njih.	Svi	znaju	za	ovo	događanje,	ali	ni	 jedan	od	njih	zapravo	ne

može	biti	siguran	hoće	li	ono	i	uspjeti,	i	koliko	je	sve	to	ogromno.	Svatko	je	na	temelju	toga

činio	prema	svojim	mogućnostima,	stvarajući	mi	time	masivnu	prepreku.

Pa	 ipak,	 vidjeli	 ste	 kakav	 je	 bio	 put	 kojime	 smo	 kročili.	 U	 slučaju	 da	 Fa-ispravljanje	 nije

uspjelo,	 nije	 učinjeno	 prema	 zahtijevanom	 standardu,	 niti	 prihvaćeno	 od	 živih	 bića,	 ili	 da

Učitelj	nije	zadovoljan	s	njime,	bilo	bi	nebitno	koliko	je	Učitelj	moćan:	ukoliko	Fa-ispravljanje

ne	bi	moglo	dovesti	živa	bića	do	potrebnog	stupnja	čistoće	ili	da	je	tijekom	puta	nešto	pošlo

u	krivom	smjeru,	kažem	vam	da	bi	ova	Zemlja	bila	uništena,	Fa-ispravljanje	bi	prestalo,	a	ne

bi	 bilo	 ni	 pitanja	 spašavanja	 živih	 bića.	 Bilo	 bi	 mnogo	 opasnosti.	 Ali	 to	 se	 nije	 ostvarilo.

Doduše,	 takve	stvari	su	se	 ipak	dogodile.	Znate	da	su	određena	nebeska	tijela	bila	na	putu

prema	našoj	planeti,	no	ispalo	je	da	su	nas	promašila;	a	bilo	je	i	mnogo	drugih	katastrofalnih

nesreća	koje	se	nisu	dogodile,	a	trebale	su	zadesiti	Zemlju.	Drugim	riječima,	Fa-ispravljanje

je	dostiglo	današnju	 točku	–	unatoč	 svim	bliskim	susretima	sa	opasnostima	 ili	 iskušenjima

kroz	 koja	 smo	 prolazili,	 ispravno	 smo	 se	 suočili,	 i	 sada	 smo	 na	 posljednjoj	 točci.	 (Učenici

oduševljeno	 plješću)	 Drugačije	 rečeno,	 put	 kojim	 smo	 kročili	 bio	 je	 ispravan	 –	 dijelom

zahvaljujući	Dafa	učenicima	koji	su	u	tom	pogledu	bili	izvanredni.	Na	Fa	konferencijama	se	u

mnogo	prilika	može	čuti	o	uspjesima	u	vašoj	kultivaciji,	spašavanju	živih	bića	te	potvrđivanju

Fa.	Zapravo,	milijuni	i	milijuni	Dafa	učenika,	toliko	mnogo	njih	su	prošli	tim	putem.	Iskušenja,

xinxing	testovi,	kao	 i	strogi	zahtjevi	u	kultivaciji	s	kojima	ste	se	susreli	su	svi	bili	dio	vašeg

puta	kultivacije	na	kojem	ste	uspješno	formirali	same	sebe.	Naravno,	uspjeh	u	kultivaciji	Dafa

učenika	nije	samo	stvar	vlastitog	spasenja,	jer	nisu	došli	ovamo	zbog	sebe.	Njihova	je	misija

spašavanje	živih	bića.	Čak	su	i	obični	ljudi	koji	žele	dobiti	Fa	ovdje	sa	misijom	–	također,	ne

samo	radi	sebe	samih.	Preciznije,	oni	su	odgovorni	za	opstanak	svojih	živih	bića.	Oni	su	sišli

na	ovaj	svijet	sa	ciljem	spašavanja	vlastitih	bića,	to	je	bio	razlog	njihova	dolaska.

To	je	nešto	sasvim	izvanredno.	Kao	što	sam	upravo	naglasio,	ljudima	će	u	jednom	trenutku

morati	 sve	 biti	 jasno,	 neovisno	 o	 tome	 što	 oni	 sada	misle.	 I	 ne	 samo	da	 će	 im	morati	 biti

jasno	–	sve	ono	što	će	iskusiti,	kao	i	sve	ono	s	čime	će	se	u	budućnosti	suočiti	biti	će	nadasve

šokantno.	 Kada	 sam	maloprije	 govorio	 o	 "istini",	 poprilično	 puno	 toga	 je	 obuhvaćeno	 tim

izrazom.	Kada	ga	danas	koristimo,	činimo	to	sa	namjerom	da	ljudima	kažemo	za	laži	koje	zlo

koristi	kako	bi	progonilo	Falun	Gong,	da	im	kažemo	što	je	uistinu	opaka	KPK,	zbog	čega	se

progoni	Falun	Gong,	zatim	tu	je	tema	koja	se	odnosi	na	to	što	je	točno	Falun	Gong	o	čemu

ljudi	razgovaraju,	ali	tu	istinu	oni	teško	mogu	shvatiti.	No	štogod	bio	slučaj,	u	budućnosti	će

mnoge,	mnoge	stvari	koje	ljudi	nisu	znali,	ili	su	htjeli	znati,	ili	one	za	koje	su	vjerovali	da	su
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"ispravne",	ali	su	zapravo	pogrešne	i	mnoge	istine	će	biti	u	potpunosti	razotkrivene.	Ono	u

što	 ljudi	ne	vjeruju,	biti	 će	 im	prikazano.	Ljudi	će	uistinu	doživjeti,	u	cijeloj	povijesti	nikad

viđenu,	nezaboravnu	i	ogromnu	promjenu.

Dok	 povijest	 kroči	 naprijed	 te	 se	 put	 dalje	 nastavlja,	 nitko	 ne	može	 zaustaviti	 ono	 što	 su

odlučila	 nebesa.	 Tijekom	 tog	 procesa	 trebate	 dati	 sve	 od	 sebe	 da	 spasite	 više	 ljudi	 i

omogućite	 im	 da	 budu	 zadržani.	 Zaista,	 reći	 ću	 vam	 da	 kao	 Dafa	 učenici	 stvarno	 trebate

spasiti	više	ljudi	jer	sam	uredio	da	se	ovo	dogodi:	ljudi	koji	pripadaju	budućnosti	–	to	jest	oni

koji	prežive	–	odužiti	će	se	Dafa	te	kreirati	za	Dafa	eru	najveće	slave,	vrijeme	nenadmašive

veličanstvenosti.	 Dakle,	 radi	 se	 o	 nečemu	 što	 će	 ljudska	 bića	 učiniti.	 No	 što	 bi	 se	 moglo

ostvariti,	 ako	 bi	 samo	 šačica	 ljudi	 preostala?	 Bilo	 bi	 tako	 dosadno.	 (Svi	 se	 smiju,	Učitelj	 se

smije)	Stoga	moramo	spasiti	više	ljudi.

Neovisno	o	 tome	kakva	 je	 trenutno	situacija,	 i	bez	obzira	na	 to	što	sva	 ta	mnoga	živa	bića

govore,	 Učitelj	 čvrsto	 drži	 konce	 u	 svojim	 rukama,	 prati	 sva	 događanja	 i	 ništa	 ne	 može

krenuti	naopako.	Kada	određena	nekolicina	ljudi	iskaže	probleme	u	shvaćanju	Fa,	tu	se	radi	o

individualnim	pitanjima	u	kultivaciji,	ali	stanje	stvari	u	većim	razmjerima	ostaje	jednako.	Za

vas,	sve	se	svodi	na	spašavanje	ljudi	i	ispunjavanje	vaših	povijesnih	misija.	Na	taj	način,	Dafa

učenici	će	sačuvati	moćnu	vrlinu,	te	doći	do	potpunog	uspjeha	u	kultivaciji.	Naravno	da	je	još

mnogo	problematičnih	stvari,	ali	Učitelj	ne	želi	danas	o	tome	govoriti.	Međutim,	kada	su	mi

riječi	na	vrhu	jezika,	ponekad	bih	vam	još	ponešto	rekao.	(Svi	učenici	aplaudiraju)

Kultivacija	se	razlikuje	za	učenike	u	Kini	i	učenike	izvan	nje.	Bez	obzira	da	li	ste	u	Kini	ili	ne,

gdje	 god	 bili,	 kultivacija	 za	 svakog	 Dafa	 učenika	 je	 drugačija.	 Rekao	 sam	 da	 nema	 uzora,

nema	primjera,	te	da	u	najboljem	slučaju	osoba	može	naučiti	iz	tuđih	iskustava	i	vidjeti	kako

su	se	sa	ispravnim	mislima	drugi	ponijeli	u	određenim	situacijama.	Krivo	je	to	ako	pokušate

činiti	 stvari	 oponašajući	 druge	 ili	 slijepo	 raditi	 ono	 što	 su	drugi	 napravili.	 Svaka	osoba	 ide

svojim	putom,	i	svaka	se	prosvjetljuje	kroz	Dafa	u	ono	što	će	jednog	dana	biti	njegov	vlastiti

Fa.	 Kultiviranje	 i	 objašnjavanje	 istine	 koje	 kineski	 praktikanti	 čine	 usred	 zastrašujućih

pritisaka	 i	 iskušenja,	nešto	 je	na	 što	 ste	 se	 vi	 sami	u	povijesti	odlučili	 i	 htjeli	 u	 to	 vrijeme.

Nadalje,	to	je	tako	moralo	biti	učinjeno	jer	su	to	omogućili	mnogi	predodređeni	elementi.	Za

Dafa	učenike	izvan	Kine,	[njihove	okolnosti]	su	također	nešto	što	proizlazi	iz	predodređenih

elemenata.	 Gdje	 će	 se	 kultivirati	 i	 gdje	 će	 činiti	 stvari	 –	 to	 je	 za	 njih	 drugačije.	 Pritisak

Crvenog	 terora	 je	 za	učenike	unutar	Kine	zaista	 velik.	Ma	kako	 se	 stvari	 činile	 izvan	Kine,

pritisak	je	tamo	mnogo	slabiji	nego	u	samoj	Kini.	Ono	što	sam	uočio	je	da	je	svim	učenicima

koji	su	iz	Kine	došli	u	SAD	bilo	potrebno	pola	godine	da	se	oporave.	Boje	se	i	ulicom	hodati.

(Svi	 se	 smiju)	 Razlog	 tome	 je	Crveni	 teror	 i	 njegov	 psihološki	 pritisak	 (Učitelj	 se	 smije),	 ta

supstanca	tek	treba	biti	uklonjena.	Susretnu	li	se	s	ljudima,	ne	usuđuju	se	puno	reći	kao	da

još	uvijek	žive	u	tom	drugom	okruženju.	Ali	zapravo,	stvari	su	potpuno	drugačije.

Drugim	 riječima,	 u	 ovom	okruženju	 stvari	 su	 učinjene	drugačije.	 Također,	Dafa	 učenicima

izvan	 Kine	 uvjeti	 života	 imaju	 tendenciju	 biti	 bolji	 nego	 Dafa	 učenicima	 u	 Kini.	 Naravno,
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govoreći	o	 tome,	 ako	pojedinci	 imaju	 takvu	 sreću,	 tada	mogu	u	njoj	 uživati.	Učitelj	 vas	ne

navodi	da	budete	siromašni	na	način	kako	bi	to	htjela	zla	KPK.	Dakle,	život	i	životni	uvjeti	su

općenito	 mnogo	 bolji	 za	 Dafa	 učenike	 koji	 žive	 izvan	 Kine.	 To	 je	 stvarnost.	 Stoga	 za

usporedbu,	stvari	su	za	većinu	učenika	u	Kini	ponešto	teže.	Ali	se	ne	trebate	uspoređivati,	te

govoriti	kako	je	život	učenika	ovdje	[izvan	Kine]	tako	lagodan,	dok	s	druge	strane	osoba	tamo

toliko	pati.	Ovo	je	vaš	put	(Učitelj	se	smije),	a	ono	je	njihov	put.	Učenici	izvan	Kine	su	također

izvanredni.	 Uspjeli	 su	 preokrenuti	 situaciju	 na	 svjetskoj	 sceni	 i	 istovremeno	 učinkovito

obuzdati	zlo	te	umanjiti	pritisak	na	Dafa	učenike	izvan	Kine.	Da	je	slučaj	suprotan,	razmislite:

dok	je	zlo	bilo	najopakije	i	na	vrhuncu	svoje	mahnitosti,	zar	se	ne	bi	moglo	odvažiti	da	učini

bilo	što?

Ipak,	pojedini	učenici	u	Kini	suočeni	s	pritiskom	i	izloženi	teroru	nisu	uspjeli	biti	baš	marljivi,

te	su	posustali	u	učenju	Fa.	Moguće	je	da	su	u	tom	slučaju	onda	učinili	određene	greške	pod

pritiskom	zla	i	skrenuli	sa	svojeg	puta.	Međutim,	sve	dok	ova	priča	još	uvijek	traje,	sve	je	to

dio	 vašeg	 kultivacijskog	 puta.	 U	 kultivaciji	 je	 neizbježno	 da	 određene	 testove	 ne	 prođete

uspješno,	pa	ćete	 ih	 trebati	proći	nanovo,	 ili	 se	 tijekom	određenih	 iskušenja	nećete	dobro

ponijeti,	 pa	 ćete	 se	 ponovo	 susresti	 s	 njima.	 To	 je	 kultivacija.	 Ploviti	 mirno	 i	 ne	 naići	 na

nijednu	prepreku,	ništa	što	vas	neće	nimalo	zaustaviti	na	vašem	putu	–	nisam	primijetio	da

se	dogodilo	nešto	 takvo.	To	bi	značilo	da	su	 testovi,	 testovi	koje	sam	za	vas	aranžirao,	bili

uzaludni.	 Izgledalo	 bi	 kao	 da	 se	 kultiviraju	 božanska,	 a	 ne	 ljudska	 bića.	 Tako	 da	 će	 svaka

osoba	u	njegovoj	ili	njezinoj	kultivaciji	zasigurno	imati	drugačije	izazove,	te	se	u	njoj	sresti	s

različitim	stvarima.	A	u	nekim	situacijama	ćete	se	ponijeti	veoma	loše.	Nedavno	sam	ponovo

čuo	za	zle	ljude	koji	na	Internetu	opet	smišljaju	stvari,	tvrdeći	da	oni	koji	su	skrenuli	u	svojoj

kultivaciji,	 pogriješili,	 ili	 napravili	 stvari	 koje	 nisu	 smjeli,	mogu	 uplatiti	 novac	 njihovoj	web

stranici,	te	će	im	nakon	što	uplate	određeni	iznos	njihovi	grijesi	biti	odriješeni,	 i	njihove	se

greške	više	neće	računati.	I	ljudi	su	im	uistinu	uplatili	novac.	Čuo	sam	da	je	netko	čak	i	auto

prodao	da	bi	uplatio	novac,	 i	da	su	neki	platili	stvarno	puno.	Toliko	su	zbunjeni.	Da	 li	 je	to

zato	 što	 im	 je	 mentalni	 pritisak	 toliko	 zamaglio	 svijest,	 i	 toliko	 je	 jak	 pa	 su	 izgubili	 svoj

razum?

U	kultivaciji	Dafa	učenika,	Fa	mora	biti	temelj.	Dafa	učenici	trebaju	dobro	raditi	tri	stvari,	 i

samo	će	onda	osoba	uspješno	kročiti	svojim	putom	i	skinuti	sa	sebe	prljavštinu,	posljedicu

naših	 grešaka	 iz	prošlosti.	 Zapravo,	nema	potrebe	da	 razmišljamo	o	bilo	 kakvom	 "skidanju

prljavštine	 sa	 sebe".	 U	 slučaju	 vašeg	 neuspješnog	 polaganja	 kultivacijskog	 testa,	 samo	 je

potrebno	obratiti	pažnju	na	stvari	koje	vam	na	vašem	putu	predstoje,	 i	biti	će	dovoljno	da

postupite	 ispravno	 kada	 u	 idućoj	 prilici	 naiđete	 na	 takav	 test.	 Pojedinci	 misle	 da	 je

[neprolazak	takvog	testa]	mrlja	koja	na	njima	ostaje,	stoga	ih	to	strašno	opterećuje.	Ali	nije	li

to	nova	vezanost.	Zli	faktori	 iskorištavaju	upravo	tu	tvoju	vezanost.	Ta	zla	web	stranica,	taj

tajni	 agent,	da	bi	 te	prevario	 i	 izvukao	novac	 i	 nagnao	da	padneš,	hvata	 se	upravo	na	 tvoj

ljudski	mentalitet.	 A	 ipak,	 ti	 se	 i	 dalje	 ne	 budiš.	 Razlog	 zbog	 kojega	 ti	 zlikovci	mogu	 činiti

takve	stvari,	dakle	raditi	zlo	na	Internetu,	događa	se	zato	što	stare	sile	manipuliraju	tobom	i
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cilj	 im	 je	 tvoj	 financijski	 gubitak.	 I	 ako	 se	 još	 uvijek	 ne	 možeš	 probuditi,	 učinit	 će	 da	 u

potpunosti	bankrotiraš	i	da	vide	možeš	li	doći	k	sebi.	Kao	što	sam	ranije	rekao,	stare	sile	će

uraditi	takvo	nešto,	neovisno	o	tome	da	li	ih	Učitelj	koristi	ili	ih	ne	prihvaća.	U	vremenu	prije

dolaska	Fa-ispravljanja,	u	ovom	razdoblju,	oni	čine	zle	stvari.	Takvi	će	na	mjestima	koje	Fa-

ispravljanje	pomete	biti	počišćeni	zajedno	s	ostalima.

Kada	je	riječ	o	Fa-Ispravljanju	kozmosa,	za	mene	je	proces	brz.	Ilustrirat	ću	vam.	Kozmos	je	u

svojem	 velikom,	 sveukupnom	 vremenu,	 a	 Fa-Ispravljanje	 i	 njegovo	 čišćenje	 podrazumijeva

vrijeme	koje	traje	koliko	treba	da	se	zamahne	rukom.	To	je	zaista	tako.	Međutim,	unutar	tog

masivnog	 kozmičkog	 tijela	 postoji	 nebrojeno	 univerzuma	 i	 nebrojeno	 kozmičkih	 tijela

različitih	 veličina,	 kao	 i	 nebrojeno	planeta-čestica,	 i	 svaka	od	njih,	 bilo	manja	 ili	 veća,	 ima

svoje	 vlastito	 vrijeme.	 Premda	 govorim	 da	 veliki	 kozmos	 prolazi	 kroz	 Fa-ispravljanje	 u

vremenu	 koliko	 je	 potrebno	 da	 se	 zamahne	 rukom,	 ono	 se	 u	 nekim	 ekstremno	 sporim

dimenzijama	odražava	u	procesu	koji	traje	stotinama	milijuna	godina;	na	nekim	planetima	to

traje	 samo	nekoliko	 desetljeća;	 dok	 se	 ovdje	 na	 Zemlji,	 u	 ljudskom	 svijetu	manifestira	 kao

proces	od	nekih	desetak	 ili	više	godina.	U	stvarnosti	 je	potreban	samo	trenutak.	Ali	za	 tog

trenutka	stare	sile	iskorištavaju	vrijeme	različitih	dužina	u	različitim	dimenzijama	i	rade	ono

što	 žele	 raditi.	 Ali	 da	 bi	 omogućio	 uspjeh	Dafa	 učenicima,	Učitelj	 to	 sve	 iskorištava;	 da	 je

slučaj	drugačiji,	učinio	bih	to	na	drugi	način.	Već	su	napravili	to	što	jesu,	pa	ih	pobjeđujem	u

njihovoj	igri.	Postali	su	stara	sila,	te	su	kao	takva	u	Fa-ispravljanju	imali	ulogu	demona.	Ipak,

ako	 Dafa	 učenici	 podbace,	 šteta	 će	 biti	 golema.	 Dakle,	 neovisno	 o	 tome	 da	 li	 priznajemo

[stare	sile]	 ili	ne:	ako	uistinu	posrneš,	tada	si	svakako	posrnuo;	a	ako	zaista	uspiješ,	tada	si

svakako	i	uspio.

Želim	 vam	 reći	 da	 se	 u	 svakom	 slučaju	 trebate	 kultivirati	 sa	 samopouzdanjem	 i

dostojanstveno,	budete	malo	racionalniji	i	da	svakako	sve	mjerite	s	Fa.	Dafa	učenici,	ma	kako

da	vam	ide	i	u	ma	kakvoj	situaciji	se	nalazili	i	bez	obzira	ponijeli	se	vi	dobro	ili	loše,	pokušajte

biti	uspješni	u	tri	stvari	Dafa	učenika	–	raditi	ih	dobro	u	vremenu	koje	predstoji	–	čineći	tako

vi	 ćete	 se	 neprekidno	 kultivirati,	 ići	 naprijed	 i	 ostvarivati	 vlastiti	 uspjeh.	 I	 kroz	 taj	 proces

neprekidne	kultivacije,	saznat	ćete	 i	sami	stvari	o	kojima	sam	pričao,	 te	se	 fokusirati	na	to

kako	da	 i	ubuduće	budete	dobri.	Nemojte	sa	sobom	nositi	nikakvu	prtljagu	 iz	prošlosti.	Te

stvari	su	produkt	ljudskog	razmišljanja	i	bit	će	iskorištene	od	strane	zla.

Naravno,	rado	bih	pričao	o	mnogim	stvarima.	Doduše,	obje	su	Fa-konferencije	veoma	blizu

jedna	 drugoj	 i	 više	 priče	 ne	 bi	 pomoglo.	 Još	 uvijek	 postoje	 neke	 stvari	 o	 kojima	 ne	mogu

govoriti	previše	izričito.	Kada	bih	vam	objasnio	svaku	pojedinu	stvar	u	vašoj	kultivaciji,	ne	bi

imali	više	što	kultivirati	 i	ne	bi	 imali	stazu	po	kojoj	bi	kročili,	zar	ne?	S	obzirom	da	je	takav

slučaj,	 još	 uvijek	morate	 sami	 ići	 svojim	 putom	 i	 samostalno	 se	 kultivirati.	 Učitelj	može	 o

takvim	stvarima	pričati	samo	u	općim	okvirima.	U	svakom	slučaju	sretan	sam	što	vas	vidim.

Kao	Dafa	učenici	prošli	ste	kroz	nevolje	i	dospjeli	do	točke	u	kojoj	ste	danas.	Mogu	vidjeti	što

vas	čeka	u	budućnosti.	Hvala!	(Učenici	dugo	i	entuzijastično	plješću)
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Li	Hongzhi	

14.07.2012.

prijevod	na	hrvatski,	11.03.2018
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Fa	predavanje	na	Fa-konferenciji	šireg	područja
Njujorka	2013

Li	Hondži

19.05.2013.

(Svi	 ustaju	 i	 oduševljeno	 aplaudiraju)	 Dobro	 jutro!	 (Učenici	 odgovaraju,	 “Dobro	 jutro,

Učitelju!”	 Aplauz	 se	 nastavlja)	 Pa,	 ovo	 je	 verovatno	najveća	 Fa	 konferencija	 koju	 smo	 imali

godinama.	(Aplauz)	Velik	broj	ljudi	je	došao.	Čujem	da	su	neki	stigli	 iz	Kine.	Fa	konferencija

učenika	Dafe	 je	najbolja	 sredina	 za	učenike	Dafe	da	 inspirišu	 jedni	druge	dok	 se	 kultivišu.

Pomoću	 onog	 što	 se	 deli	 na	 konferenciji,	 vi	možete	 videti	 gde	 su	 vam	 nedostaci,	 kao	 što

možete	sagledati	dobru	stranu	drugih	i	na	osnovu	toga	se	dalje	nadgraditi.

Za	kultivatore	nema	pravih	uzora	koje	bi	mogli	slediti.	Svako	kultiviše	sebe,	i	svako	mora	ići

svojim	putem;	nema	referenci	koje	 se	mogu	uzeti,	niti	primera	za	slediti.	 Ima	samo	 jedno:

kako	 slediš	 Fa	 u	 svojim	postupcima.	 Svaka	 osoba	 ima	 sopstvena	 shvatanja	 i	 to	 kako	oseća

stvari.	Pa	je	malo	verovatno,	kad	se	s	nečim	susretnemo,	da	će	to	svi	razumeti	na	isti	način,

prići	 mu	 na	 isti	 način,	 ili	 postupiti	 na	 isti	 način.	 Vrlo	 je	 malo	 verovatno.	 Jer	 ljudi	 imaju

različite	načine	razmišljanja	i	poreklo	njihovih	misli	je	složeno.	Sve	različite	predstave	koje	je

svaka	osoba	oformila	 tokom	dugog	proteka	vremena,	poput	njenog	 različitog	 razumevanja

stvari,	njene	percepcije	i	njenih	osećanja—svi	različiti	aspekti	stvari	koje	ulaze	u	razumevanje

osobe,	njeno	shvatanje,	ili	osobine	njenog	razumevanja—sve	to	je	veoma	kompleksno,	i	zato

je	teško	naći	dva	čoveka	sa	istom	ličnošću.	Jednostavno	imitirati	šta	neko	drugi	radi	je	samo

kopiranje	na	površini,	i	supstanca	toga	verovatno	neće	biti	ista.

Osim	 toga,	 ja	 očekujem	 da	 svaka	 osoba	 dostigne	 Ispunjenje	 svojim	 sopstvenim	 naporom.

Svako	ko	ovde	sedi	je	kultivator,	jer	ovo	je	Fa-konferencija.	Ovde	ima	i	puno	novijih	učenika.

Učitelj	neće	govoriti	ni	o	čemu	previše	neverovatnom.	Jedno	biće	nikako	ne	može	tek	tako

sići	 i	 postati	 učenik	 Dafe.	 Bića	 u	 ovom	 kosmosu	 su	 naprosto	 nebrojena.	 Kod	 nečeg	 tako

važnog	kao	ono	što	se	ovde	događa,	vrlo	je	verovatno	da	su	svi	koji	su	došli	ovamo	Kraljevi.

Stoga,	po	pitanju	njihovog	kretanja	njihovim	putem,	i	potvrđivanja	njihove	sopstvene	moćne

vrline	putem	prosvetljavanja,	oni	moraju	prolaziti	svoj	proces	razumevanja	stvari,	i	imaju	svoj

sopstveni	 kultivacioni	proces,	 sa	 sopstvenim	 faktorima	 i	 svojstvima.	 Svako	mora	 ići	 svojim

putem.	A	to	zapravo	delimično	objašnjava	zašto	tokom	godina	među	Dafa	učenicima	nastaju

svakojake	situacije,	različita	razumevanja	u	kultivaciji,	i	neslaganja	kad	se	zajednički	deluje.

Naravno,	kad	nešto	treba	uraditi	u	Dafa	projektu,	treba	da	ostavite	po	strani	svoje	sopstvene
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stvari	koliko	god	možete,	da	biste	obavili	ono	što	projekat	zahteva.	To	je	prvi	prioritet.	Znači

da	je	potrebno	sarađivati.	Kad	obavljate	taj	zadatak,	međutim,	vi	ćete	u	to	uneti	način	na	koji

vi	 radite	stvari,	 što	 je	vaš	sopstveni	odraz	dok	 idete	svojim	putem	u	kultivaciji.	Učitelj	ovo

prihvata,	i	tu	nema	ničeg	lošeg.	Neizbežno	je	da	svaka	osoba	radi	stvari	na	taj	način.	Nikako

ne	možete	svi	biti	 isti,	kao	da	ste	napravljeni	po	kalupu.	Zato,	teškoće	 i	 testovi	s	kojima	se

susrećete,	 neravnine	na	putu	 kultivacije	 na	 koje	 nailazite—kakav	 god	 to	 bio	 put,	 bilo	 da	 je

naporan,	 neravan,	 ili	 kakav	 god—sve	 to	 je	 zarad	 uspostavljanja	 vašeg	 nebeskog	 ranga,	 i

dokazivanja	puta	do	vašeg	krajnjeg	Ispunjenja	i	svega	što	ćete	postići.

Tokom	vašeg	procesa	kultivacije,	prošli	ste	mnoge	teškoće	i	mnoge	testove,	i	prošli	ste	kroz

ono	što	ja	nazivam	progonom	bez	presedana.	Kao	što	znate,	hrišćane	su	progonili	tri	stotine

godina,	 a	 budisti	 su	 prošli	 kroz	 pet	 teškoća,	 i	 sukob	 između	 Bude	 Šakjamunija	 i	 izvornog

bramanizma	svojevremeno	je	bio	vrlo	intenzivan.	A	sve	te	stvari	nisu	tako	opake	kao	zla	KPK.

Ovim	diriguju	 stare	 sile	 s	 viših	 ravni.	U	 ljudskom	društvu	 treba	da	koegzistiraju	 ispravno	 i

rđavo	 -	 dobro	 i	 loše,	 dobro	 i	 zlo,	 koegzistiraju.	 Oni	 stvaraju	 ravnotežu.	 Kad	 ne	 bi	 bilo

dobrote,	ljudi	ne	bi	znali	šta	je	zlo;	da	nema	zla,	ljudi	ne	bi	znali	šta	je	dobrota.	U	kultivaciji,

dobrota	 daje	 ljudima	 standard,	 dok	 zlo	 koje	 postoji	 omogućava	 ljudima	da	 shvate	 kako	da

dostignu	 standard.	Ovo	 omogućuje	 kultivatorima	 da	 se	 usavrše	 u	 svojoj	 kultivaciji,	 i	 to	 su

važne	prilike,	 uslovi	 koje	 ljudski	 svet	pruža	 kultivatorima	da	 im	omogući	da	uzdignu	 svoje

biće.	 Ovo	 je	 nešto	 uspostavljeno	 u	 doba	 stvaranja	 ljudskog	 društva:	 ako	 hoćeš	 da	 se

kultivišeš,	 mora	 se	 tako.	 Ali	 stare	 sile	 su	 iskoristile	 ovu	 karakteristiku	 ljudskog	 sveta	 i

pretvorile	je	u	nešto	apsolutno.

Ova	karakteristika	ljudskog	sveta	nije	pojava	koja	se	može	naći	u	bilo	kojoj	drugoj	dimenziji

kosmosa.	 Samo	 u	 ovoj	 sredini	 ljudskog	 društva,	 gde	 dobro	 i	 zlo	 koezgistiraju,	 stvari	 se

odigravaju	 tako	 dramatično.	 I	 samo	 tako	 ljudi	 mogu	 da	 se	 kultivišu.	 Naravno,	 ima	 tu	 još

nečeg	sem	tih	stvari.	Takođe	postoje	elementi	kao	što	su	opsena,	patnja	i	osećanja.	Stare	sile

su	iskoristile	upravo	ovu	pojavu	i	pokrenule	ovaj	široki	progon	učenika	Dafe,	kao	“test.”	Kako

oni	to	opisuju,	to	treba	da	omogući	da	dostignu	Ispunjenje	oni	učenici	Dafe	koji	su	sposobni

za	 to.	 Sad	 naravno,	 kao	 što	 vam	 je	Učitelj	 često	 govorio,	 ja	 sam	 izjavio	 da	 se	 ne	 slažem	 i

nisam	 prihvatio	 skup	 stvari	 koje	 su	 priredile	 stare	 sile.	 Ja	 sam	 imao	 sopstvene	 načine	 za

spasavanje	živih	bića,	 i	doneo	sam	sa	 sobom	ono	što	 sam	hteo	da	učinim.	Ali	 stare	 sile	 su

krenule	i	krišom,	same,	uradile	potpuno	drugačije	stvari.	Stvari	kao	što	su	progon	hrišćana	ili

budista,	koje	sam	sada	pomenuo	–	oni	misle	da	to	iskustvo	neizostavno	treba	imati	da	bi	se

moglo	dostići	Ispunjenje,	tj.	postati	prosvetljeno	biće.	Oni	misle	da	se	može	samo	tako,	i	da

nijedan	drugi	način	ne	valja.	Kad	sam	ja	koristio	više	principe	Fa	da	im	ukažem	na	to	da	će

takav	pristup	učenicima	Dafe	biti	zla	smetnja,	oni	su	odgovorili,	 “To	 je	 jedini	način	koji	mi

znamo.”

Ali	nije	li	Buda	Fa	svemoćan?	Niko	nije	očekivao	da	bih	ja	mogao	koristiti	plesačku	trupu	za

spasavanje	ljudi.	To	je	nešto	što	ni	oni	nisu	očekivali.
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Buda	Fa	je	svemoćan.	Imati	ljude	koji	se	kultivišu	unutar	običnog	društva	–	i	to	je	nešto	što

oni	nisu	očekivali.

Koji	sam	onda	pristup	ja	hteo	da	upotrebim?

Čitav	kosmos	se	izopačio,	i	svi	životi	sada	imaju	masivnu	karmu.	Isus	je	rekao	da	ljudi	imaju

grehe,	i	zaista,	kako	to	budisti	kažu,	ljudi	stvaraju	karmu	celog	života,	što	rezultuje	grehom;

ili	 drugim	 rečima,	 tokom	 dugog,	 razvučenog	 toka	 reinkarnacija,	 ljudi	 su	 nakupili	 mnogo

karmičkih	dugova,	život	za	životom.	Osoba	je	možda	bila	vojnik	koji	je	u	prethodnom	životu

ubijao	ljude,	ili	je	možda	bio	mesar,	ili	je	iskorišćavao	ljude,	ili	učinio	nešto	strašno.	Istina	je,

svi	su	već	dospeli	u	ovo	stanje,	s	karmom	svuda	na	telu.	Sada	je	u	osnovi	svo	društvo	takvo.

Ni	životi	na	višim	ravnima	više	ne	zadovoljavaju	standard,	a	promenio	se	čak	i	sam	standard.

Sa	stvarima	koje	su	dospele	do	ove	tačke	danas,	ako	će	neko	da	spasava	ta	bića,	razmislite,	to

se	 nikako	 ne	može	 pristupom	 starih	 sila.	 Stvarnost	 je	 dokazala	 da	 to	 uopšte	 ne	 bi	moglo

funkcionisati.	I	oni	to	znaju,	pa	zaista	ne	nameravaju	da	toliko	puno	ljudi	bude	spaseno.	Čuli

ste	da	je	u	starim	proročanstvima	rečeno:	“samo	hiljada	od	deset	hiljada	će	ostati,”	ili	“jedno

domaćinstvo	 od	 deset,”	 je	 li	 tako?	 O	 tome	 se	 govorilo	 u	 brojnim	 proročanstvima.	 Ovo

odražava	da	oni	zapravo	nisu	želeli	da	ljudi	budu	spaseni,	 i	da	su	samo	hteli	da	zadrže	one

koje	su	oni	smatrali	dovoljno	dobrim.

Ali	u	stvarnosti,	sva	živa	bića	su	jednaka.	Tokom	dugih,	razvučenih	godina,	životi	su	prestali

da	 zadovoljavaju	 standard,	 postali	 su	 iskvareni,	 i	 sve	 je	 postalo	 neprihvatljivo.	 Jer	 sam

kosmos	je	bio	ograničen	u	svojoj	mudrosti	na	ono	što	je	poznato	kao	“formiranje,	stagnacija,

degeneracija,	destrukcija.”	Onda,	ako	se	formiranje,	stagnacija,	degeneracija,	destrukcija	ne

promene,	živa	bića	će	se	prirodno	degenerisati	 tokom	formiranja,	stagnacije,	degeneracije,

destrukcije.	U	vreme	formiranja	kosmosa,	priroda	živih	bića	bila	je	identična	prirodi	Taoa,	tj.

s	Fa	kosmosa;	faza	stagnacije	je	bio	relativno	dobar	period,	s	moralnim	normama	na	svakom

pojedinom	nivou	postojanja	u	skladu	sa	standardom	kosmosa;	tokom	vremena	degeneracije,

zatim,	stvari	su	krenule	nizbrdo,	s	moralom	sveta	koji	opada	iz	dana	u	dan;	a	tokom	vremena

destrukcije,	stvari	više	nisu	kako	treba,	i	jednom	kad	dospeju	do	svog	kraja,	više	ne	možete

dopustiti	da	dalje	trunu,	zar	ne?	I	šta	učiniti?	Sve	ih	rastočiti.	Kad	se	stvari	rastoče,	ništa	ne

ostaje—životi	i	materija	u	kosmosu	prestanu	da	postoje.	Ako	ih	želiš,	moraš	ih	iznova	stvoriti.

Sada	 shvatate.	 Znači,	 ako	 se	 ne	 promeni	 ova	 fundamentalna	 stvar,	 živa	 bića	 će	 neizbežno

prolaziti	promene	tokom	formiranja,	stagnacije,	degeneracije,	destrukcije.

I	čiji	su	to	zapravo	gresi?	Ako	mene	pitate,	ti	gresi	se	nikome	ne	daju	pripisati.	To	je	naprosto

ono	 kako	 se	 bića	ponašaju,	 s	 obzirom	na	 formiranje,	 stagnaciju,	 degeneraciju,	 destrukciju,

kao	prirodu	kosmosa.	Tako	je	jer	je	mudrost	kosmosa	imala	nedostatke.	Zato	sam	ja	pomislio

da	bi	najbolji	pristup	bio	da	se	dobrodušno	razreše	stvari	za	sve	živote!	Ne	bi	bilo	važno	ko

kome	duguje,	 svi	 bi	 prestali	 da	naplaćuju	 svoja	potraživanja,	 pošto	 svi	 imaju	grehe.	Kad	bi

svako	 prestao	 da	 naplaćuje	 svoja	 potraživanja;	 kad	 bi	 se	 sve	 među	 ljudima	 razrešilo	 na

pozitivan	način	tokom	Fa	ispravljanja;	i	kad	bi	svako	pohrlio	ka	budućnosti,	kako	bi	to	divno
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bilo!	(Ori	se	aplauz)	Živim	bićima	bi	se	to	sigurno	svidelo,	i	svi	bi	bili	srećni.	To	je	ono	što	sam

ja	u	početku	hteo	da	uradim.

Međutim,	stare	sile	su	sve	to	promenile,	i	stvorile	tako	krupnu	poteškoću—nešto	što	je	do	te

mere	 zlo	 da	 mu	 nema	 presedana.	 Pomislite	 na	 primer	 na	 vađenje	 organa	 na	 živo.

Svojevremeno	u	starom	Rimu,	čak	ni	na	vrhuncu	progona	hrišćana,	nije	postojalo	ništa	tako

zlo.	 Najsurovije	 što	 su	 radili	 je	 da	 osude	 čoveka	 na	 smrt.	 Najgore	 zlo	 primenjeno	 na	 ovoj

planeti	 je	ono	kojem	su	podvrgnuti	učenici	Dafe,	 i	s	kojim	su	suočeni	u	progonu.	Stare	sile

smatraju	da	pošto	vi	stižete	s	tako	visokih	ravni	i	treba	da	dostignete	nebeski	rang	tako	visok

i	 postanete	 tako	 veliki	 kraljevi,	 ako	 prolazite	 kroz	manje	 poteškoće	 i	 ako	 sredstva	 koja	 se

koriste	protiv	vas	nisu	u	odgovarajućoj	meri	zla,	hoćete	li	moći	da	se	kultivišete	tako	visoko?

Takva	je	njihova	logika.

Kao	 što	 znate,	 Fa	 koji	 Učitelj	 predaje	 je	 izuzetno	 bogat	 i	 dubokih	 značenja,	 ali	 vrlo

jednostavan	i	direktan	na	površini.	Kad	sam	rekao	da	je	upotreba	tako	jednostavnih	principa

i	 jezika	 prevarila	 živa	 bića,	 zapravo	 sam	mislio	 na	 bića	 sa	 visokih	 ravni.	 Istorijski,	 ljudi	 su

računali	da	jednog	dana	kad	ljudi	budu	spasavani,	možda	će	biti	teško	dobiti	Fa,	biće	teško

naići	na	tu	priliku.	A	u	prošlosti	nisu	samo	ljudi	sveta	ovako	govorili	o	tome,	božanska	bića

takođe	su	mislila	da	će	na	koncu,	kad	Fa	bude	predavan,	kad	na	kraju	dođe	čas	za	spasavanje

živih	bića,	biti	izuzetno	teško	doći	do	šanse,	sigurno	će	biti	vrlo	teško	uvideti	[kad	to	dođe]—

samo	oni	izuzetno	inteligentni	će	to	moći	da	uvide—i	osoba	će	morati	da	prođe	kroz	velike

teškoće	 da	 ga	 pronađe.	 Razmislite,	 da	 li	 bi	 bilo	 fer	 kad	 bi	 bilo	 tako?	Ne,	 ne	 bi.	Mnoga	 od

velikih	 prosvetljenih	 bića	 koja	 su	 sišla	 na	 svet	 su	 se	možda	 inkarnirala	 kao	 hendikepirane

osobe,	ili	zbog	starosti	slabo	čuju	ili	vide.	Da	li	bi	to	bilo	fer	prema	njima?	Ne,	ne	bi.	Zato	je	Fa

koji	Učitelj	predaje	 jednostavan	koliko	god	je	to	moguće.	Ali	to	 je	zapravo	navelo	[ta	bića	s

visokih	nivoa]	da	ne	veruju	u	njega.	U	tom	smislu	su	se	ona	pokazala	još	gorim	od	ljudi	ovog

sveta.

Saopšteni	principi	su	jasni	i	jednostavni,	isto	kao	i	reči.	Tu	skoro	da	nema	nikakve	misterije.

Ja	sam	rekao	da	će	ovaj	put	Fa	biti	predavan	živim	bićima	na	način	koji	je	potpuno	pravedan.

Ja	sam	rekao	da	 je	otvorena	velika	kapija—toliko	široka	da	više	 i	nije	kapija.	 I	 to	 je	zapravo

ideja	u	pozadini.	Ali	stare	sile	su	i	dalje	insistirale	da	učine	šta	one	hoće.	Naravno,	sada	im	je

sve	jasno.	Sada	znaju	da	je	sve	što	preduzimaju	zapravo	njihovo	samouništenje.	Sve	što	oni

rade	 istovremeno	 je	 rezultat	 delovanja	 starih	 sila	 na	 višim	 nivoima,	 koje	 koriste	 ovu

[situaciju]	da	bi	eliminisale	živote	na	nivoima	nižim	od	njih,	čiji	su	gresi	ozbiljni,	jer	ti	životi

su	počinili	najveći	greh—promenili	su	ono	što	sam	ja	hteo	da	učinim.	Ali	šta	god	bio	slučaj,

sve	 što	 je	progon	doneo	postepeno	se	završava,	 i	ne	može	 ići	nazad.	Oni	nikako	ne	mogu

platiti	 za	 ono	 što	 su	 učinili.	 Oni	 su	 omeli	 Fa	 ispravljanje	 kosmosa	 i	 taj	 greh	 je	 naprosto

džinovski.

Većina	ljudi	danas,	ovde,	su	učenici	Dafe	izvan	Kine.	Ali	učenici	Dafe	u	Kini	su	zapravo	glavno

telo.	 Jer	 kraljevi	 različitih	 etničkih	 grupa	 iz	 svakog	 pojedinog	 perioda	 istorije	 su	 se
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reinkarnirali	u	Kini,	kao	i	bića	sa	visokih	i	još	viših	ravni.

Sopstvene	 predstave	 mogu	 promeniti	 spoljni	 izgled	 osobe.	 Zla	 KPK	 je	 nanela	 štetu

tradicionalnoj	kineskoj	kulturi,	a	to	je	bila	polu-božanska	kultura—kultura	najbliža	božanskoj.

Možete	 je	 osetiti	 kad	 gledate	 Shen	Yun,	 zar	 ne?	Pored	 toga,	 zla	 partija	 je	 utisnula	 u	 ljude

krajnje	zlu	doktrinu	“borbe,”	čineći	da	se	ljudi	danas	samo	bore	i	otimaju	jedni	od	drugih.	I

sam	kineski	narod	je	svestan	toga	da	kad	na	okupu	imate	Kineze,	gde	god	to	bilo,	oni	će	se

uvek	 posvađati.	 Mnogi	 ljudi	 drugih	 nacionalnosti	 se	 pitaju	 zašto	 Kinezi	 nemaju	 osećaj

“jedinstva.”	U	pozadini,	zapravo,	leže	duboki	razlozi.	Stare	sile	su	namerno	htele	da	zamrse

stvari,	do	te	mere	da	ih	zamrse.	I	tek	stvorivši	takav	haos,	oni	će	videti	kako	se	vi	kultivišete.

Budući	 da	 vam	 je	 poreklo	 tako	 visoko,	 da	 predstavljate	 tolike	 brojne	 živote,	 i	 da	 vam	 je

nebeski	 rang	 na	 Ispunjenju	 tako	 visok,	 oni	 su	 odlučili	 da	 u	 Kini	 stvore	 haos	 kakav	 imamo

danas.	[Njihovo	razmišljanje	je	bilo:]	“Mi	ćemo	te	priznati	samo	ako	se	iskultivišeš	iz	ovakve

situacije.	 Ako	 ne	 uspeš	 u	 ovakvoj	 kultivaciji,	 znači	 da	 imaš	 manjkavosti	 u	 šinšingu.	 Mi

priznajemo	samo	one	koji	uspeju	u	kultivaciji	u	tako	zlom	okruženju.”	I	to	je	ono	što	su	oni

učinili.	 Relativno	 govoreći,	 stvari	 nisu	 toliko	 strašne	 izvan	 granica	Kine.	U	Kini,	 gde	 nema

alternativnog	referentnog	okvira,	ljudi	ne	primećuju	kakvi	su	postali.	Među	učenicima	Dafe,

slično,	ima	mnogih	koji	nisu	bili	marljivi,	ili	nisu	bili	striktni	u	svom	ponašanju,	koji	su	zbog

uticaja	partijske	kulture	unutar	grupe	prouzrokovali	smetnje.

Ali	 šta	 god	 bio	 slučaj,	 sve	 sada	 stiže	 do	 kraja.	 Zlo	 više	 nema	 moći	 da	 sazove	 novi	 nalet

progona,	 tako	zlokobnog	kao	što	 je	ovaj.	To	 je	zato	što	su	stare	sile	sakupile	 faktore	zla	 iz

brojnih	dimenzija,	i	ti	faktori	zla	su	bili	stvoreni	samo	zbog	ovog	progona,	uključujući	grozne

stvari	svake	vrste.	Sada	je	većina	njih	eliminisana,	pa	su	okolnosti	izgleda	sve	povoljnije.	Ali,

dok	god	se	ovo	ne	završi,	zlo	će	i	dalje	biti	zlo.	Isto	kao	što	otrov	mora	biti	otrovan,	čak	i	da

mu	zatražite	da	ne	bude	otrovan,	on	to	ne	bi	mogao.	Znači	da	ne	smete	spustiti	svoj	gard.

Dajte	sve	od	sebe	da	ne	dopustite	da	stare	sile	koriste	nedostatke	u	vašoj	kultivaciji.	Što	se

tiče	stvari	na	kraju,	Učitelj	će	motriti	i	odlučiti	kako	da	to	reši.

Kao	kultivator,	šta	god	bio	slučaj,	ti	si	neko	na	putu	ka	božanstvenosti,	a	kao	što	znate,	osoba

na	putu	ka	božanstvenosti	naravno	da	je	drugačija	od	regularnog	bića,	tj.	prosečne	osobe.	Ali

ti	 izvodiš	svoju	kultivaciju	među	običnim	ljudima,	pa	po	pitanju	ponašanja,	 ili	čak	odevanja,

manira,	ili	govora	-	tu	neće	biti	nikakve	razlike	u	odnosu	na	obične	ljude.	Postoji	samo	jedna,

bitna	 razlika:	 kad	 doživite	 sukobe	 ili	 tenzije,	 ili	 u	 bilo	 kojoj	 situaciji,	 vi	 ste	 u	 stanju	 da

pogledate	 unutar	 sebe	 i	 potražite	 razlog,	 [misleći]:	 “Je	 li	 to	 zato	 što	 sam	 ja	 uradio	 nešto

pogrešno?	 Postoji	 li	 problem	 na	 mojoj	 strani	 koji	 je	 proizveo	 ovu	 disharmoniju?”	 Ovo	 je

jedina	 primetna	 razlika	 između	 vas	 i	 obične	 osobe.	 Naravno,	 ova	 razlika	 će	 se	 takođe

manifestovati	 u	 vašem	 ponašanju.	 Obični	 ljudi	 će	 osećati	 da	 je	 vaša	 narav	 drugačija	 nego

drugih,	 ili	 će	misliti	 da	 su	 učenici	 Dafe	 dobri,	 i	 uživaće	 da	 budu	 u	 interakciji	 s	 učenicima

Dafe.	Pošto	si	ti	kultivator,	na	kraju	krajeva,	polje	oko	tebe	je	polje	čiste	dobrote—nešto	što

obični	ljudi	nemaju.	Ti	si	po	ovom	drugačiji,	i	ljudi	će	to	zapažati.
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Onda	 drugim	 rečima,	 iako	 su	 učenici	 Dafe	 kultivatori,	 po	 spoljnom	 izgledu	 ih	 je	 teško

razlikovati	od	običnih	ljudi.	Ovo	posebno	važi	kad	se	neko	kultiviše	među	običnim	ljudima,	a

još	više	kad	se	kultiviše	u	ovako	složenim	uslovima.	Znači	da	kultivatorima	jeste	teško.	Sećam

se	 svojevremeno	 kad	 ste	 dobili	 Fa,	 čim	 ste	 zapazili	 ovaj	 Fa—posebno	 oni	 iz	 prve	 dve	 od

malopre	tri	opisane	kategorije—vaša	srca	su	bila	zbilja	preradosna!	[Mislili	ste:]	“Ovo	je	divno!

Konačno	sam	ga	našao!”	Nisu	li	sve	te	hiljade	godina	reinkarniranja	i	čekanja	bile	baš	za	ovo?

U	to	vreme,	pogonjeni	osećanjem	iz	dubine	vašeg	bića	mogli	ste	da	odbacite	svaku	ljudsku

vezanost	i	budete	odlučni	da	se	dobro	kultivišete.	To	uzbuđenje	moglo	je	da	vas	pokrene	da

budete	 marljivi.	 Ali	 vremenom	 se	 taj	 osećaj	 postepeno	 izgubio.	 Ljudska	 lenjost,	 sve	 vrste

ljudskih	 predstava,	 i	 niz	 haotičnih	 stvari	 pred	 vama	 u	 društvu,	 kombinovane	 su	 da	 vas

iskušaju	i	ometaju	vas.	Otud	izreka:	“Kultiviši	se	sa	željom	koju	si	nekad	imao,	i	ispunjenje	je

izvesno.”	Često	mi	 ljudi	 kažu	ovakve	 stvari:	 “Ranije,	dok	 sam	čitao	Fa	nivo	mi	 je	 tako	brzo

rastao.	 A	 dok	 sam	čitao	 knjigu,	 neprekidno	 su	mi	 se	 razotkrivale	 stvari	 koje	 će	 unaprediti

moje	 razumevanje.	 Kako	 to	 da	 više	 nemam	 to	 iskustvo?”	Onda	 razmislite	 o	 ovom:	 da	 li	 se

“kultivišete	sa	željom	kakvu	ste	nekad	imali	”?

Ranije	 sam	 rekao	 nešto	 u	 ovom	 smislu.	 Rekao	 sam	 da	 ću	 Dafa	 učenike,	 uključujući	 nove

učenike,	brzo	pogurati	na	njihovu	poziciju,	ako	se	kultivišu.	I	koja	je	to	pozicija?	Ona	s	koje

ste	došli,	 bez	obzira	koja	 je	 to	 visina;	 za	kratko	vreme	ćete	biti	pogurani	na	vašu	poziciju.

Ljudsko	 telo	 na	 površini	 ne	 trpi	 drastične	 promene.	Da	 biste	mogli	 da	manifestujete	 tako

velike	moći,	morate	imati	ispravne	misli	te	jačine,	i	tek	tada	možete	imati	toliko	dejstvo;	vaše

ispravne	misli	moraju	biti	do	tog	stepena	čiste	da	biste	mogli	imati	toliko	dejstvo.

Znate,	 pomeriti	 planinu	 nije	 ništa	 za	 jedno	 božansko	 biće	 -	 lako	 je	 pomeriti	 planinu.

Međutim,	to	biće	nema	ljudsko	razmišljanje.	Njegove	predstave	su	božanske,	i	njegovo	stanje

je	 onakvo	 kakvo	 pristoji	 božanskom	 biću.	 Kad	 neko	 razmišlja	 kao	 čovek,	 može	 li	 onda

[pomerati	planine]?	Apsolutno	ne.	Neki	kultivatori	to	mogu,	dok	neki	ne	mogu.	To	je	pitanje

toga	da	 li	 su	 vaše	 ispravne	misli	 dovoljno	 jake.	 To	 će	 biti	moguće	 samo	onda	 kad	 su	 vaše

ispravne	misli	istinski	čiste	do	potrebne	mere.

Neki	 ljudi	 iskazuju	 svoje	 mišljenje	 da	 su	 vrlo	 čisti,	 kad	 to	 uistinu	 nije	 slučaj;	 oni	 imaju

svakojake	tuđe,	rastrojene	misli	i	mnoge	stvari	koje	su	oformljene	postnatalno.	Čak	i	ono	što

smatraš	za	vrlo	jednostavnu	misao	možda	je—od	svoje	početne	tačke	do	svog	cilja,	ili	stvari

koje	je	prate—nečista.	Ako	kultivator	konzistentno	može	da	održi	jake	ispravne	misli	u	dugim

zamasima	kultivacije,	i	održi	ono	mentalno	stanje	koje	je	imao	svojevremeno	kad	je	dobio	Fa,

to	čisto	stanje	uma,	onda	je	to	zbilja	izuzetno	i	božanska	bića	će	vas	nazvati	izuzetnim	kad

vas	sagledaju.	Ali	to	nije	lako.	Ja	sam	znao	još	od	starta	kad	sam	počinjao	da	predajem	Fa	da

će	ljudsko	razmišljanje	možda	ometati	vašu	kultivaciju.	Da	to	nije	slučaj,	ne	bih	ni	pisao	sve

one	članke	u	knjigama	Bitno	za	dalje	napredovanje	i	time	vas	neprekidno	ispravljao	u	vašoj

kultivaciji,	pazio	na	vas	i	sve	vas	gurao	napred,	i	ukazivao	na	probleme	s	kojima	se	srećete	u

svojoj	 kultivaciji.	 Znao	 sam	 da	 će	 tih	 pitanja	 biti.	 Isto	 je	 bilo	 sa	 drugim	 kultivatorima	 iz

prošlosti	koji	nisu	bili	učenici	Dafe.	Ista	pitanja	su	uvek	postojala.	Svako	od	vas	ko	može	da	se
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“kultiviše	sa	željom	koju	ste	nekad	imali”	će	definitivno	dostići	Ispunjenje.

Prirodno,	pošto	ste	vi	učenici	koji	kultivišu	Dafu	u	okruženju	društva	običnih	ljudi,	puno	je

smetnji.	Učitelj	to	vidi.	 Iako	vaš	kultivacioni	format	nikada	ranije	nije	bio	usvojen,	standard

koji	 treba	 da	 zadovoljite	 je	 svejedno	 strog.	 Ovo	 znate	 iz	 Džuan	 Faluna.	 U	 kultivaciji	 zbilja

treba	 da	 budete	 kao	 kultivatori.	 U	 najmanju	 ruku	 potrebno	 je	 regularno	 imati	 svesne,

ispravne	misli,	 i	biti	sposoban,	u	svim	vrstama	složenih	okolnosti,	kad	nailazite	na	različite

konflikte	ili	kad	problemi	odjednom	nastanu,	da	se	postupi	kao	što	to	čini	kultivator.	Samo	to

je	prihvatljivo.

Naravno,	 to	 je	 teško	 postići,	 zar	 ne?	 I	 zato	 učenici	 Dafe	 imaju	 složena	 stanja	 u	 svojoj

kultivaciji.	 Ima	onih	koji	su	se	dobro	kultivisali	 i	onih	koji	nisu,	onih	koji	rade	ovako,	 i	onih

onako.	I,	kao	što	znate,	ima	učenika	Dafe	koji	su	preminuli.	Naravno,	prirodno	je	da	ljudska

bića	umiru,	zar	ne?	U	svakom	velikom	gradu	puno	ljudi	umre	svakog	dana.	Rađanje,	starost,

bolest	i	smrt	su	standardan	ciklus	čovečanstva.	Onda	s	tako	velikim	telom	ljudi,	s	desetinama

miliona	učenika	Dafe,	stvarno	bi	bilo	čudesno	kad	niko	ne	bi	umro	i	kad	bi	svi	bili	marljivi,

istinski	kultivatori	koji	se	nikad	ne	predaju	lenjosti.	To	bi	razbilo	čini	opsene.	Upravo	zato	što

postoje	 ljudi	 koji	 nisu	 marljivi	 nastaju	 problemi.	 Ali	 pošto	 je	 to	 telo	 kultivatora,	 na	 kraju

krajeva,	smrtnost	 je	vrlo	niska.	Druga	stvar	 je	to	što	su	se	stare	sile	potrudile	da	ovo	bude

konfuzna	sredina	i	navodni	“test”	za	ljude.	Oni	su	želeli	da	vide	da	li	je	vaše	razumevanje	Fa

stvarno,	i	da	li	verujete.	Zato	su	namerno	pomešali	istinito	s	lažnim	i	otežali	ljudima	da	jasno

vide	stvari.

A	 do	 koje	 mere	 je	 ovde	 konfuzno?	 Evo	 ilustracije.	 Neki	 učenici	 Dafe,	 skupa	 sa	 svojim

porodicama,	 su	 vrlo	 marljivi.	 Oni	 drugima	 izgledaju	 dobro,	 pa	 se	 neki	 ljudi	 čak	 trude	 da

nauče	od	njih.	Onako	kako	 se	oni	 kultivišu,	 drugi	 slede.	Ali	 ja	 sam	 rekao	da	 za	 kultivatore

nema	uzora.	Ako	nekog	uzmeš	za	model,	umesto	da	pokušaš	da	sam	shvatiš	Fa,	to	će	doneti

probleme.	Stare	sile	možda	će	misliti	da	ih	vi	samo	gledate	kako	se	kultivišu,	umesto	da	sami

steknete	razumevanja	iz	Fa.	Onda	je	verovatno	da	će	izvesti	da	ta	osoba	premine.	Naravno,

za	učenika	Dafe	umreti	takođe	znači	Ispunjenje,	to	je	sigurno.	Čak	i	u	slučaju	obične	osobe,

kad	uspete	da	 je	spasite	objašnjavanjem	činjenica,	ona	će	se	možda	vratiti	na	svoje	mesto.

Utoliko	pre	to	važi	za	kultivatora	Dafe.	Osim	toga,	njegova	smrt	je	nenormalna	pojava	koju	su

izazvale	stare	sile.	Pa	naravno	da	zaslužuje	Ispunjenje.

To	je	ono	što	su	stare	sile	stvorile	na	ovu	temu.	Oni	koriste	ovaj	zli	pristup	da	testiraju	druge,

da	testiraju	ljude	preko	ovog	što	se	dešava.	“Šta	ćemo	sad?	Eto	nekoga	za	kog	mislite	da	se

dobro	kultivisao.	Umro	je.	Da	li	i	dalje	veruješ?”	Puno	je	bilo	ovakvih	slučajeva.	Mnogi	učenici

Dafe	 su	 imali	 ovo	 iskustvo,	 i	 sada	 su	 svesni	 taktike	 starih	 sila.	 Ali	 kultivacija	 u	 skladu	 sa

zahtevima	Učitelja	 jeste	 ozbiljna;	 ljudsko	 biće	 ne	može	 se	 transformisati	 u	 božansko	 biće

samo	dok	sedi,	pije	čaj	i	iščitava	knjigu.	Ići	će	tek	kad	je	neko	u	stanju	da	se	istinski	kultiviše

na	putu.

Tokom	procesa	kultivacije,	međutim,	upravo	zato	što	kultivator	ne	može	uvek	da	održi	isto
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stanje	uma	od	starta	do	finiša—jureći	kao	raketa	dok	marljivo	opredmećuje	svaki	nivo	na	kom

je—neizbežno	će	nastajati	različite	situacije.	A	stare	sile	će	uneti	nered	u	vašu	sredinu	da	bi

se	iskušala	srca	ljudi,	i	takve	stvari.	A	to	nije	sve.	Puno	je	drugih	primera.	Suvišno	je	reći	da	je

ono	što	se	u	Kini	zbiva	još	žešće.	Prikazanja	zla	u	progonu	su	priređena	od	strane	starih	sila

kao	 deo	 takvog	 plana.	 Njihov	 cilj	 je	 uspeh	 stvari	 koje	 su	 oni	 isplanirali,	 i	 omogućiti	 da	 se

kultivišu	do	Ispunjenja	oni	učenici	Dafe	koje	oni	smatraju	prihvatljivim.	Ali	oni	ne	obraćaju

pažnju	na	pitanje	ko	može	dostići	Ispunjenje,	a	ko	ne	može.	Oni	mare	samo	za	to	da	oni	koji

mogu	da	zadovolje	standard	tokom	progona	dostignu	Ispunjenje,	i	da	sami	postignu	ono	što

su	namerili.

Otkad	je	počeo	progon,	ja	pažljivo	posmatram.	Neki	praktikanti	zbilja	ne	nauče	svoju	lekciju.

Ubrzo	 pošto	 osobu	 puste	 iz	 radnog	 logora,	 njena	 vezanost	 za	 hvalisavost	 i	 njeno	 ljudsko

razmišljanje	ponovo	iskoče.	Čak	i	kad	obična	osoba	prođe	kroz	nešto,	ona	će	iz	toga	izvući

pouku,	i	malo	će	razmisliti.	Utoliko	pre	bi	kultivator	trebalo	da	pokuša	da	otkrije	zašto	stare

sile	koriste	njegove	nedostatke.	Moraš	otkriti	šta	je	tvoj	problem.	O	tim	stvarima	više	neću

pričati	 ovde	 na	 Fa	 konferenciji.	 Situacija	 u	 Kini	 je	 složena.	 Ima	 svih	 vrsta	 ljudskih	 načina

razmišljanja	 i	 svih	 vrsta	 sukoba,	 i	 oni	 se	 u	 tim	 složenim	 uslovima	 menjaju	 na	 tako	 puno

načina.	 Zbilja	morate	 ozbiljno	potražiti	 unutar,	 i	minimizovati	 šanse	da	 stare	 sile	 iskoriste

vaše	nedostatke.

A	sada	ću	govoriti	o	nekim	drugim	stvarima.

Kao	što	možda	znate,	nedavno	su	se	u	NTDTV,	što	je	projekt	koji	su	započeli	učenici	Dafe	s

ciljem	objašnjavanja	istine,	desile	neke	promene.	Mislim	da	je	to	savršeno	normalno.	Mnogi

učenici	pričaju	o	tome.	Kad	postoji	dobar	pristup	i	ideja	da	se	pomogne	da	se	ostvare	dobri

rezultati	u	stvarima	koje	učenici	Dafe	treba	da	rade	i	u	projektima	objašnjavanja	istine,	hajde

da	 ih	 sledimo.	 To	 je	 sasvim	 normalno.	 Ali	 neki	 učenici	 nisu	 bili	 dobri	 u	 obavljanju	 svojih

dnevnih	uloga,	 ili	su	čak	imali	negativno	mišljenje	o	prethodnom	koordinatoru	projekta,	ali

[kad	su	se	desile	promene,]	oni	su	pokušali	da	mu	podilaze.	U	početku	je	bivši	koordinator

bio	sasvim	miran	i	slagao	se	[sa	učinjenim	promenama];	ja	sam	ga	ohrabrio	i	popričao	s	njim

o	tom	pitanju.	Ali	onda	su	neki	 ljudi	otišli	kod	njega	 i	počeli	da	zanovetaju,	govoreći	stvari

poput,	“Mi	nismo	bili	toliko	loši,	zar	ne?	Kako	te	tek	tako	mogu	smeniti?”	(Učitelj	se	prigušeno

smeje)	 Naravno,	 kultivator	 rešava	 stvari	 na	 drugačiji	 način,	 na	 kraju	 krajeva:	 čim	 sam

popričao	o	tome	s	bivšim	koordinatorom,	on	je	odmah	shvatio.

Za	 kultivatore	 postoji	 pitanje	 kako	 ćete	 reagovati	 na	 stvari	 koje	 Učitelj	 traži	 od	 vas.	 Ako

Učitelj	zatraži	da	se	nešto	na	neki	način	obavi,	za	to	definitivno	postoji	dobar	razlog.	Nisi	li

ovde	 da	 bi	 pomogao	Učitelju	 da	 ispravi	 Fa?	 Zašto	 onda	 ne	 sarađuješ	 po	 pitanju	 onog	 što

Učitelj	želi	da	se	obavi,	i	ne	harmonizuješ	sebe	u	skladu	s	tim,	umesto	da	radiš	stvari	koje	ne

treba	da	radiš?	I	govoriš	stvari	koje	ne	treba	izreći?	Jesi	li	kultivator?	Jesi	li	moj	učenik?	Da	li

me	i	dalje	zoveš	Učiteljem?

Jeste	li	razmislili	o	ovom?	Upravo	ste	pričali	o	Shen	Yunu	i	njegovom	uspehu.	Već	sam	rekao
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da	 je	 ljudska	 istorija	 trebalo	 da	 se	 završi	 1999.	 godine.	 Kad	 su	 ljudi	 imali	 veliko	 slavlje

dočekujući	2000.	godinu,	primetio	sam	da	je	tada	slavila	ona	svesna	strana	ljudi.	Dospeti	do

ovog	vremena,	imati	nadu	u	opstanak,	je	zbilja	bilo	nešto	vredno	slavlja.	Ali	može	li	se	vreme

na	 taj	 način	 neograničeno	 produžavati?	 Ako	 je	 jabuka	 potpuno	 trula	 i	 vi	 je	 samo	 tako

ostavite,	hoće	li	to	 ići?	Kad	po	njoj	gamižu	crvi,	 i	oseća	se	miris	truleži,	možete	 li	 je	 i	dalje

ostaviti	gde	jeste?	Koliko	vremena	je	zaista	ostalo?	Ljudi	raspravljaju	o	tome	u	novijoj	istoriji.

Drugim	rečima,	ljudi	su	zabrinuti.	Ako	mene	pitate,	ja	sam	odavno	rekao	učenicima	Dafe	da

upravo	zato	što	kosmos	prolazi	Fa-ispravljanje,	ovo	mesto	je	postalo	centar	Fa-ispravljanja,	i

tu	 nebrojeni	 učenici	 Dafe	 potvrđuju	 Fa—pa	 je	 to	 razlog	 zašto	 je	 ovo	 vreme	 produženo.

Drugim	 rečima,	 Dafa	 ju	 je	 poštedela.	 S	 kojim	 ciljem?	 Da	 se	 ljudima	 da	 još	 jedna	 šansa.

Zadržana	 je	da	bi	ovde	učenici	Dafe	mogli	da	 spašavaju	 ljude.	Nemojte	 samo	gledati	na	 to

kako	mi	ovde	podnosimo	teškoće.

Neki	učenici	proglase	da	će	oni	nešto	naprosto	podneti,	i	još	malo	podnositi.	Već	je	dosta	s

tim	 “podnošenjem”!	Koliko	god	situacija	bila	 teška,	 vi	 i	dalje	morate	 raditi	dobro	 tri	 stvari.

Spasavanje	 živih	 bića—to	 je	 odgovornost	 učenika	Dafe!	 Ispunjenje	 učenika	Dafe	 apsolutno

nije	 samo	 individualno	 Ispunjenje.	 Mora	 biti	 da	 ćete	 kroz	 spasavanje	 živih	 bića	 povesti

nebrojena	živa	bića	do	Ispunjenja.	Ovo	važi	za	svakog	od	vas!	(Aplauz)	Ako	je	to	onda	slučaj,

razmislite,	tokom	ovog	istorijskog	perioda,	zar	ne	treba	mi	da	igramo	glavnu	ulogu?

Vodeći	sve	vas	u	radu	na	Shen	Yunu,	Učitelj	vam	zapravo	daje	model.	Učinio	sam	Shen	Yun

najboljom	predstavom	na	svetu.	Barem	u	 izvođačkim	umetnostima,	na	polju	umetnosti,	on

igra	 vodeću	 ulogu.	 Šta	 je	 onda	 sa	 ostalim	 projektima?	 Kad	 ono	 što	 radite	 ima	 samo	mali

uspeh,	vi	ste	zadovoljni	sobom.	Ali	da	li	igrate	glavnu	ulogu	[u	svom	polju]?	Vi	ne	uspevate	da

igrate	čak	ni	sporednu	ulogu,	dok	neki	igraju	ulogu	klovna!	Je	li	to	ono	što	učenici	Dafe	treba

da	rade?	Je	li	to	ono	što	vam	je	Učitelj	tražio	da	radite?	Neki	od	nas	kažu:	“Nemamo	dovoljno

novca,	 pa	 ne	možemo	održati	 projekat.”	 Ali	 to	 je	 zato	 što	 niste	 obavili	 dobar	 posao	 s	 tim.

Niste	ga	tretirali	kao	nešto	što	učenici	Dafe	zbilja	treba	da	rade,	kao	pravo	preduzeće	koje

treba	 voditi.	 Međunarodna	 medijska	 kompanija	 se	 ne	 smatra	 velikom	 korporacijom	 ako

nema	nekoliko	 stotina	miliona	dolara	obrtnog	kapitala.	Naravno,	 kad	ovako	 to	predstavim,

neki	 ljudi	 će	 zbilja	 osetiti	 pritisak.	 Ja	 ne	 kažem	 da	 je	 neprihvatljivo	 ako	 to	 ne	 dostignete.

Samo	pričam	o	tome	u	smislu	principa,	da	treba	da	pristupamo	stvarima	na	taj	način.

Kako	to	da	neki	ljudi	imaju	tako	ograničenu	širinu	uma?	Kako	njihovo	razmišljanje	može	biti

tako	 ograničeno	 po	 svom	 dometu?	 Kad	 bi	 medijska	 kompanija	 koju	 vodite	 zaista	 mogla

postati	 dobro	 pozicionirana	 u	 mejnstrim	 društvu	 i	 zbilja	 postati	 globalna	 medijska

kompanija,	 razmislite,	 zar	 ne	 bi	 imala	 ogroman	 uticaj	 u	 razotkrivanju	 zla	 i	 vođenju

čovečanstva	u	pozitivnom	pravcu?	I	koliko	bi	bila	moćna	u	spasavanju	živih	bića?	Vi	to	niste

dostigli,	 pa	 se	 umesto	 toga	 često	 nadate	 da	 će	 obični	 mediji	 učiniti	 nešto	 za	 nas!	 Mediji

običnih	ljudi	to	neće	učiniti	za	vas,	jer	njih	ne	vode	učenici	Dafe.	Vi	ste	ti	koji	potvrđuju	Fa,	a

ne	obični	 ljudi.	U	tome	je	stvar.	Ponekad	biste	da	mediji	običnih	ljudi	nešto	učine	za	vas,	a

oni	urade	kontra	od	toga,	zar	ne?
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Još	malo	ću	govoriti	na	temu	Shen	Yuna.	Mnogi	učenici	misle	da	je	Učitelj	taj	koji	rukovodi

tim	poduhvatom.	Činjenica	 je	da	Učitelj	daje	primer	za	vas,	dok	vi	morate	obaviti	 još	puno

toga.	Ali	ja	imam	plan	za	razvoj	Shen	Yuna	u	svakom	koraku.

U	početku	nije	lako	izvesti	da	izvođačka	trupa	postane	dobro	etablirana,	poznata	u	društvu.

A	ovo	posebno	važi	za	nas,	 jer	mi	smo	Kinezi,	nacionalna	manjina	u	SAD.	Čak	 i	američkim

trupama	potrebne	su	decenije	da	steknu	priznanje	publike	i	izađu	iz	kritične	faze.	I	šta	smo

mi	 trebali	 da	 uradimo?	 Učitelj	 je	 zatražio	 da	 se	 angažuju	 mnogi	 učenici	 Dafe	 u	 svim

područjima,	da	proaktivno	rade	na	tome	zajednički	 i	učine	da	Shen	Yun	bude	velik	hit.	Pa,

ovo	je	jedan	razlog	[njegovog	uspeha].

Drugi	je	da	smo	morali	obezbediti	kvalitet	programa.	Zato	ja	pomno	pratim	direktan	efekat

koji	imamo	na	publiku.	Koreograf	treba	da	sagledava	efekte	po	pitanju	plesa,	i	njemu	je	teško

da	 sagleda	 kako	 to	 publika	 vidi.	 Dirigent	 se	 fokusira	 na	 izvođenje	 orkestra.	 A	 oni	 koji	 su

zaduženi	za	svetlo	ili	zvuk,	na	isti	način,	imaju	svoj	sopstveni,	parcijalni	pogled	na	stvari.	Ja

sam	drugačiji.	Ja	direktno	gledam	kakav	efekat	sve	to	ima	na	publiku,	i	da	li	je	snaga	koja	se

koristi	 u	 različitim	 tačkama	 svake	 komponente	 odgovarajuća,	 da	 bih	 obezbedio	 da

sveukupan	nastup	postigne	željeni	efekat	na	publiku.

Znači,	 sa	 unapređenim	 kvalitetom	 programa	 i	 združenim	 naporima	 praktikanata	 svuda,	 i

time	što	su	kultivatori	 ti	koji	 rade	ove	stvari,	 sve	što	se	prikaže	 je	čista	dobrota	 i	 lepota,	a

pored	toga,	to	nosi	u	sebi	moćnu	pozitivnu	energiju	kultivatora.	Učenici	Dafe	došli	su	ovde,

na	kraju	krajeva,	da	spasu	živa	bića,	pa	sve	što	rade	učenici	Dafe,	ne	sme	se	raditi	uzalud	i	mi

moramo	biti	odgovorni	za	spasavanje	živih	bića.	Naravno,	te	stvari	se	primećuju	vrlo	uočljivo

u	 predstavi.	 Mnogi	 u	 publici	 mogu	 da	 osete	 ili	 vide	 da	 božanska	 bića	 uzimaju	 učešće	 na

sceni.	 I	 kod	ostalih	projekata	na	 kojima	 rade	učenici	Dafe,	 zapravo	bi	 trebalo	da	 važi	 isto:

treba	 ozbiljno	 da	 radite	 i	 dobro	 obavite	 posao.	 Gledajte	 kako	 je	 za	 samo	 nekoliko	 kratkih

godina	Shen	Yun	postao	senzacija.

Zapravo,	 Shen	 Yun	 je	 ušao	 na	 velika	 vrata	 još	 prve	 godine,	 a	 ljudi	 su	 ga	 nazivali	 čudom.

Prvobitno	 sam	 planirao	 da	 svake	 godine	 imamo	 dve	 različite	 produkcije.	 Jedna	 bi	 bila

Praznična	čuda,	što	je	trebalo	da	bude	šou	u	božićnoj	sezoni.	A	onda	bi	jedna	bila	za	kinesku

novu	godinu.	Tako	bi	svake	godine	bile	dve	različite	produkcije.	Ali	pošto	je	naše	vreme	bilo

previše	skučeno	i	to	se	nije	moglo	izvesti,	sada	imamo	samo	jedan	šou.	Posle	samo	nekoliko

godina,	uticaj	je	uočljiv.	Ovo	je	zbog	saradnje	učenika	Dafe,	kao	i	mnogih	drugih	faktora.

Glavnom	koordinatoru	TV	stanice	sam	rekao	da	ako	medijska	kompanija	ne	shvata	ozbiljno

profesionalni	razvoj	svog	osoblja,	ona	neće	moći	da	unapredi	kvalitet	svog	proizvoda,	i	nivo

profesionalizma	 neće	 biti	 na	 nivou,	 što	 je	 neprihvatljivo.	 U	 bilo	 kojoj	 medijskoj	 operaciji

širokog	spektra,	ovo	je	nešto	što	se	mora	isticati.

Kad	 smo	 započeli	 Shen	Yun	 ja	 sam	 razmišljao	 da	 ako	 hoćemo	da	 Shen	Yun	 bude	 najbolji,

najpre	 treba	 da	 razvijamo	 njegove	 plesače.	 Zato	 sam	 pokrenuo	 školu,	 i	 stavio	 akcenat	 na
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pitanje	plesača.	Bili	smo	brzi	 i	za	samo	malo	vremena	smo	obučili	naše	plesače.	U	to	doba

njihova	 tehnika	 nije	 bila	 tako	 napredna	 kao	 danas;	 sada	 je	 sve	 superiornija.	 Mnogi	 naši

plesači	su	postali	svetska	klasa.	(Aplauz)	Zato	naše	predstave	mogu	imati	tako	jak	efekat.	I	po

drugim	pitanjima,	mi	postajemo	sve	više	profesionalni.	Naravno,	znatno	se	popravljaju	i	Shen

Yun	 orkestri.	 I	 orkestre	 ću	 učiniti	 svetskom	 klasom,	 takođe.	 (Aplauz)	 I	 održaću	 svoju	 reč.

(Učitelj	se	prigušeno	smeje,	publika	tapše).	Naporno	radimo	na	tome.	Prošle	godine	naša	tri

orkestra	 su	 sakupljena	 u	 jedan	 da	 održe	 koncert	 simfonijskog	 orkestra,	 u	 Karnegi	 holu	 u

Njujorku.	 Koncert	 je	 odlično	 prošao,	 i	 članovi	 orkestra	 su	 stekli	 novo	 samopouzdanje.

Orkestri	će	definitivno	biti	uspešni,	takođe.

Moje	bavljenje	Shen	Yunom,	zapravo,	treba	da	pokaže	svakom	projektu	kako	to	Učitelj	radi.

Imam	još	jednu	ideju	na	umu.	Pošto	je	previše	praktikanata	u	svim	područjima	uključeno	u

promociju	Shen	Yuna,	to	utiče	na	druge	projekte.	Ta	situacija	se	mora	promeniti.	Stvari	su	se

već	dosta	promenile.	U	sezoni	koja	se	protegla	od	prošle	do	ove	godine	nije	bilo	uključeno

tako	puno	 ljudi.	Mnoga	područja	sada	mogu	da	koriste	vrlo	malo	 ljudi.	Rekao	sam	onima	u

oblasti	 Njujorka	 da	 se	minimizuje	 broj	 ljudi	 koji	 se	 koriste.	 Kad	 vam	 hiljade	 ljudi	 rade	 na

prodaji	karata,	na	kraju	nema	moćne	vrline	koja	se	dobija,	jer	u	publici	postoji	ograničen	broj

ljudi.	U	nekim	područjima	samo	troje	ili	četvoro	ljudi	je	uspelo	da	ima	nekoliko	predstava,	i

sve	su	bile	rasprodate.	Pomislite	kolika	je	to	moćna	vrlina!	I	tako,	u	vremenu	koje	sledi,	sve

manje	 ljudi	 će	 biti	 angažovano.	 Pored	 toga,	 posle	 nekih	 proračuna,	 ispostavilo	 se	 da	 na

mnogim	mestima	 važi	 isti	 scenario:	 preko	 80%	publike	 je	 došlo	 videvši	 reklamu.	 Znači	 da

treba	da	koristimo	mali	broj	ljudi	i	dobro	obavimo	reklamiranje,	i	gotovo.	To	je	pravac	u	kom

idemo.

Sada	sam	pričao	o	dve	specifične	stvari.	Čuo	sam	da	je	deo	ovde	prisutnih	ljudi	došao	iz	Kine.

Neki	učenici	 su	me	ranije	čuli	kako	predajem	Fa,	ali	 velika	većina	učenika	u	Kini	nikad	me

nije	čula	kako	predajem	Fa,	i	znam	da	retko	imaju	priliku	da	vide	Učitelja.	Zato	ću	još	malo

govoriti.	(Oduševljen	aplauz)

Idemo	 na	 isti	 način,	 Učitelj	 će	 odgovarati	 na	 pitanja.	 (Aplauz)	 Možete	 početi	 da	 šaljete

napisana	pitanja.

Ako	sednem,	nećete	me	moći	videti	tako	dobro,	pa	mislim	da	ću	ostati	da	stojim.	(Aplauz)

U	redu,	dodajte	pitanja	ovamo.

Potrudite	se	da	postavljate	pitanja	u	vezi	kultivacije.	Povodom	toga	da	se	 lično	ne	osećate

dobro	ovde	ili	onde	…	(smeh	u	publici)	Vidite,	svi	se	smeju.	To	su	testovi	koje	morate	proći.

Učenik:	Šta	da	rade	učenici	Dafe	u	svom	regularnom	životu	povodom	hrane	u	današnjem	svetu

koja	je	zagađena	industrijskim	procesom?	(Svi	se	smeju)	(Učitelj	se	smejulji)

Učitelj:	To	je	zbilja	velik	problem	danas.	Ljudska	nauka	je	tako	površna.	Spolja	se	čini	kao	da

genetska	 modifikacija	 može	 smanjiti	 štetu	 koju	 usevima	 nanose	 štetočine,	 da	 čak	 može
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povećati	 prinos.	Ali	 ovaj	 svet	 zapravo	 su	 stvorila	božanska	bića,	 i	 ona	 su	 stvorila	hranu	za

ljude.	Između	stvari	u	prirodnom	svetu	i	ljudskog	sveta	treba	da	postoji	normalna	cirkulacija,

u	kom	svako	ima	koristi	od	onog	drugog.	A	tokom	te	cirkulacije,	stvari	se	mogu	uzdići	na	više

nivoe.	Ceo	univerzum	je	cirkulatorni	sistem.	Ako	stvari	ovde	postanu	izopačene	i	nečiste,	to

utiče	ne	samo	na	ljudsko	društvo,	već	i	na	društva	na	višim	nivoima.	Povrh	toga,	izopačene

stvari	mogu	dovesti	do	deformacije	ljudskog	tela.

Ranije	sam	vam	rekao	da	je	čovečanstvo	zapravo	egzistiralo	kroz	dva	vremena	Zemlje.	U	času

kad	je	čovečanstvo	stiglo	do	finalnog	perioda	prethodne	Zemlje,	ljudi	su	izgledali	groteskno.

Neki	 su	 imali	 velike	 glave,	 neki	 kratke	 noge,	 neki	 su	 imali	 jednu	 ruku	 dužu	 od	 druge,	 a

nekima	su	se	desile	promene	na	licu.	Oni	su	poružneli	usled	trovanja	i	deformisali	se.	Ovo	se

desilo	zbog	genetske	modifikacije	i	industrijskog	zagađenja.

Učenici	Dafe	su	kultivatori.	Površinsko	telo	savremenog	čoveka	je	zagađeno	od	rođenja.	Pri

tom	 na	 površini	 ima	 puno	 karme.	 U	 procesu	 kultivacije	 treba	 da	 uklonite	 te	 loše	 stvari	 i

pročistite	svoj	um	i	telo.	Sve	što	je	manjkavo	i	oštećeno	može	se	nadoknaditi.	Kad	se	vratiš

na	 svoje	mesto,	moraš	 zadovoljavati	 standard	 za	 božansko	 telo.	 Pa	 ne	 bi	 trebalo	 da	 bude

problema.	Ako	se	kultivišete,	to	nije	problem.	Tela	odraslih	neće	se	odmah	deformisati,	ali	od

[te	hrane]	može	opasti	kosa.	Dejstvo	je	minorno.	Mada	je	uticaj	na	buduće	generacije	velik.

Ali	ako	je	neko	kultivator,	dete	ili	odrastao,	problem	se	zapravo	nalazi	u	procesu	rešavanja;

tvoje	telo,	zagađeno	ili	ne,	se	transformiše.

Učenik:	Mi	smo	tajvanski	učenici	koji	su	dobili	Fa	pre	dosta	godina.	Zajedno	sa	mojim	mužem

kao	 praktikantom,	 uvek	 sam	 verovala	 u	Učitelja	 i	 Fa	 i	 trudila	 se	 da	 tri	 stvari	 radim	 dobro.

Znam	da	Dafa	nije	za	lečenje	bolesti,	i	znam	da	visokoenergetska	materija	transformiše	ćelije

kultivatora.	 Međutim,	 ja	 i	 dalje	 bolujem	 od	 gihta.	 Počelo	 je	 pre	 nego	 što	 sam	 dobila	 Fa.	 U

poslednje	vreme	me	zglobovi	dosta	bole.	(Ljudi	se	smeju)

Učitelj:	(Smejulji	se)	Kultivatori	znaju	da	se	u	vašem	telu	dešavaju	promene	kad	ste	marljivi,	i

da	će	Učitelj	podesiti	stvari	za	vas.	To	ne	čini	ovo	ljudsko	telo	Učitelja	ovde.	To	čine	fašeni

Učitelja.	 Ako	 problem	nije	 izlečen	na	 početku	 kultivacije,	 zbilja	 treba	 da	 pokušate	 pronaći

šinšing	problem	na	svojoj	strani,	vidite	imate	li	neku	vrstu	vezanosti,	i	pronađete	kako	da	se

bolje	kultivišete.	To	je	zbilja	stvar	vaše	lične	kultivacije.	(Aplauz)

Učenik:	Pozdravi	od	učenika	Dafe	u	području	planine	Pindong	u	provinciji	Henan.

Učitelj:	(Smejulji	se)	Hajde	da	prestanemo	slati	pozdrave.	Učitelj	zna	šta	osećate.

Učenik:	Mi	smo	učenici	Dafe	koji	su	stariji	građani,	 i	ne	tako	davno	stigli	smo	u	SAD.	Toliko

smo	 želeli	 da	 vas	 vidimo	 i	 čujemo	 kako	 predajete	 Fa,	 ali	 iz	 puno	 razloga	 nismo	 uspeli	 da

ispunimo	tu	svoju	želju.	Zato	smo	zamolili	praktikanta	koji	 je	prisutan	na	Fa-konferenciji	da

prenese	naše	pozdrave.	Učenici	Dafe	iz	grada	Šangša.

Učitelj:	Nema	potrebe	slati	ovakve	stvari.	Učitelj	zna.	(Učitelj	se	osmehuje)
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Učenik:	Učitelju,	molim	vas	sedite	dok	predajete	Fa.	Stojite	već	sat	…

Učitelj:	U	redu	je.

Učenik:	 U	 Tajpeju	 nismo	 uspeli	 da	 dobijemo	 najprestižniju	 dvoranu,	 Narodno	 pozorište,	 za

Shen	Yun.	Je	li	to	zato	što	se	praktikanti	nisu	dovoljno	trudili?

Učitelj:	 Na	 Tajvanu	 ima	 dobrih	 dvorana	 izvan	 Tajpeja.	 Ali	 izgleda	 da	 u	 Tajpeju	 nema	 baš

dobrih	dvorana.	Čak	 i	Narodno	pozorište	može	da	primi	samo	oko	900	 ljudi,	pa	nije	važno

hoćemo	li	ga	uzeti	ili	ne.	Zato	nisam	tražio	da	se	insistira	da	se	iznajmi	to	pozorište.

Učenik:	 Način	 kako	 tajvansko	 izdanje	 Epoch	 Times	 razotkriva	 zlu	 partiju	 izgleda	 da	 se	 ne

dopada	 ljudima.	 U	 ovom	 času	 nije	 široko	 prihvaćen	 od	 strane	 tajvanaca.	 Da	 li	 biste	 nam,

molim	vas,	rekli	šta	treba	da	radimo?

Učitelj:	Možete	im	dati	neke	sugestije.	To	je	verovatno	sve	što	možete.	(Učitelj	se	smejulji)

Učenik:	Koliki	je	tačan	broj	živih	bića	koja	smo	spasili?	Koliki	je	procenat?

Učitelj:	Koliko	ljudi	je	istupilo	iz	Partije?	Skoro	svi	oni	kojima	ste	objasnili	činjenice	su	unutar

onih	koji	su	 istupili	 iz	Partije.	Ali	nema	garancije	da	niko	ko	 je	 istupio	 iz	partije	nikad	neće

biti	uključen	u	progon	učenika	Dafe.	Mada	su	neki	 ljudi	zbilja	od	srca	 istupili.	Ali	kako	god

bilo,	kad	neko	 iskaže	nameru	 [da	 istupi],	božanska	bića	će	pomoći	da	se	sredi	sve	što	 je	u

vezi.	 Do	 sada	 je	 130	 miliona	 Kineza	 istupilo	 iz	 Partije,	 a	 zla	 KPK	 nema	 toliko	 članova.

Računaju	 se	 oni	 koji	 su	 istupili	 iz	 Partije,	 Omladinskog	 Saveza,	 Mladih	 pionira,	 kao	 i

penzioneri.

Učenik:	Ranije,	u	Kini,	nije	mi	dobro	išlo	objašnjavanje	činjenica,	kao	ni	lična	kultivacija.	Ovih

godina	 života	 izvan	Kine	 stalno	 razmišljam	 o	 ljudima	 kod	 kojih	 sam	propustio	 šansu	 da	 im

objasnim	istinu.	Nadam	se	da	ću	to	moći	da	ispravim	i	vratiti	se	da	im	objasnim	istinu.	Ali	u

meni	je	stalno	prisutna	reč	“strah.”

Učitelj:	U	kultivaciji,	ako	osoba	može	da	bude	postojana,	samopouzdana	i	otvorena,	sigurno

je	da	neće	biti	puno	smetnji.	Nemojte	misliti:	“Pa,	ako	Učitelj	tako	kaže,	onda	idem.”	Šta	ako

vas	uhapse	kad	se	vratite?	Iz	perspektive	kultivacije,	ne	treba	da	imate	nikakav	strah	u	sebi,

treba	 da	 budete	 samopouzdani	 i	 otvoreni,	 da	 radite	 šta	 treba,	 nastavite	 na	 putu	 ka

božanstvenosti	na	plemenit	i	dostojanstven	način,	i	da	se	ne	plašite.	I	policajci	su	bića	koja

čekaju	spasenje.	“Ako	dođu,	daću	im	istinu,”	zaista	ima	učenika	Dafe	koji	tako	deluju.	Oni	su

zadivili	policajce,	koji	su	čak	rekli	na	odlasku:	“Čuvaj	se!”	Nešto	izuzetno.	(Aplauz)	Ali	sad	kad

ste	izvan	Kine,	jednostavno	radite	dobro	sve	što	treba	i	biće	isto.

Učenik:	Zdravo,	Učitelju.	Ja	shvatam	da	Fa	princip	“bezuslovne	saradnje”	znači	uraditi	šta	god

koordinator	kaže.	Moje	pitanje	je,	ako	u	odsudnom	času	za	projekat	koordinator	ne	kaže	šta	da

radimo,	kako	onda	da	sarađujemo?	(Smeh	u	publici)
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Učitelj:	Ponekad	će	koordinator	najpre	saslušati	ideje	drugih	pre	nego	što	odluči	koju	treba
usvojiti.	 To	 se	 dešava.	 Ali,	 ima	 nekih	 osoba	 sa	 zaduženjima	 koje	 nikad	 nemaju	 sopstveno

mišljenje.	Oni	nikad	nemaju	ikakvih	 ideja	 i	nikad	ne	rade	sa	srcem.	Onda	to	zaista	ne	valja.

Učitelj	vam	je	poverio	toliko	učenika	Dafe,	i	očekuje	od	vas	da	ih	dobro	vodite.	Znači	da	je	to

nešto	što	morate	raditi,	što	je	vaša	odgovornost.	Ako	ne	radite	dobro,	to	je	u	direktnoj	vezi	s

vašom	kultivacijom.

Učenik:	Da	 li	 Fa	princip	 “bezuslovne	 saradnje”	 takođe	uključuje	 da	u	 ključnom	momentu	 za

projekat,	koordinator	treba	da	ima	hrabrosti	da	odluči	u	kom	pravcu	će	projekat	ići?

Učitelj:	Naravno	da	je	to	slučaj,	inače	kako	bi	se	sve	vaše	dobre	ideje	mogle	iskoristiti?

Jedan	bi	mi	 rekao:	 “Učitelju,	 to	 treba	da	uradimo	ovako,”	 dok	bi	 druga	osoba	onda	 isto	 to

tvrdila	u	vezi	svoje	sopstvene	ideje.	Jedna	osoba	bi	rekla	da	je	nešto	takvo,	dok	bi	mi	druga

osoba	rekla	nešto	drugačije.	Svi	su	zvučali	vrlo	logično,	čak	su	izneli	puno	primera.	Skoro	na

dnevnoj	bazi	ljudi	su	mi	slali	neke	ideje.	Ja	sam	mislio:	“Ja	sam	taj	koji	ovo	radi,	pa	niko	i	ničije

reči	ne	mogu	me	omesti	i	ja	vrlo	dobro	znam	kako	to	treba	uraditi.	Da	je	ovo	bio	koordinator

bilo	 kog	 regularnog	 projekta,	 on	 zbilja	 ne	 bi	 mogao	 da	 se	 odupre.”	 Uh,	 neki	 su	 bili	 zbilja

nedvosmisleni,	 i	 bilo	 je	 teško	 odbiti	 ih.	 Ali	 ako	 kao	 koordinator	 nisi	 usmeren	 u	 svom

sopstvenom	pravcu,	nećeš	uistinu	moći	ništa	da	obaviš.

Učenik:	 Trenutno	 neke	 zemlje	 i	 dalje	 ne	 slede	 zahteve	 Shen	 Yuna	 po	 pitanju	 upravljanja

finansijama.	Može	li	Učitelj	molim	vas	da	ponovo	govori	o	tome?

Učitelj:	 Shen	Yun	 sastanak	 tek	predstoji,	 i	 to	 su	 stvari	 gde	 treba	dobro	postupati.	Učenici
Dafe	treba	da	malo	mare	za	stvari	[novčane	prirode],	jer	kultivacija	je	prvi	prioritet.	Ali	teško

je	kultivisati	se	ako	se	dešavaju	ovakvi	problemi.	Stare	sile	će	vas	definitivno	naterati	da	to

platite,	i	to	će	biti	test	koji	ne	možete	proći.	Pazite	da	ne	učinite	ovu	grešku.

Ako	uslovi	nisu	adekvatni,	ako	se	neki	učenici	naprosto	zanesu,	ako	ostali	projekti	nailaze	na

poteškoće	 i	 vi	 potrošite	 sredstva	 [za	 Shen	 Yun],	 onda	 je	 to	 strašan	 problem.	 Jer	 dok	 vi

učenici	Dafe	potvrđujete	Fa,	ili	radite	na	nekom	projektu,	vi	ste	u	procesu	Ispunjavanja	sebe	i

napredovanja	 putem	 kultivacije,	 i	 zato	 sami	 treba	 da	 razrešite	 sve	 izazove	 s	 kojima	 se

susrećete	da	bi	se	to	smatralo	položenim	testom,	zar	ne?	Kad	ga	prođete,	to	je	moćna	vrlina.

Ako	iskoristite	tuđ	novac,	ili	proneverite	tuđ	novac	ili	sredstva	namenjena	za	Shen	Yun,	onda

je	 to	 nešto	 drugo:	 šta	 god	 uradili	 za	 projekat,	 neće	 biti	 moćne	 vrline.	 A	 stare	 sile	 će

poentirati	 na	 datom	 problemu:	 “Pomažeš	 li	 ti	 svom	 Učitelju	 da	 ispravi	 Fa,	 ili	 tvoj	 Učitelj

pomaže	tebi?”	Šta	više,	uzeti	novac	bez	da	to	drugi	ljudi	znaju,	ili	postupati	s	novcem	kao	da

je	 vaš	 sopstveni,	 je	 stvarno	 veliki	 tabu	 u	 kultivaciji,	 izuzetno	 ozbiljan	 problem.	 Ponekad

razmišljam:	 pripazite	 da	 ne	 napravite	 nijednu	 od	 ovih	 greški.	 Učitelj	 neće	 preterano

naglašavati	ove	stvari,	 i	 to	meni	 lično	nije	toliko	važno.	Ali	me	zbilja	brine	da	onaj	ko	pravi

takve	greške	ne	završi	kultivišući	se	uzalud	sve	ove	godine.	Stare	sile	ne	zanima	jesi	li	stariji

praktikant,	novi	učenik,	ili	koordinator—oni	će	te	svejedno	možda	uništiti.
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Naravno,	svi	ste	zapravo	bili	dobri,	i	svi	su	ushićeni	kad	vide	uspeh	Shen	Yuna,	koji	je	moćan

u	spasavanju.	Vi	samo	želite	da	podržite	Shen	Yun.	Znam	da	tako	mislite.

Učenik:	Dafa	učenici	iz	Šijana	šalju	pozdrave	Učitelju.

Učitelj:	Svima	vam	hvala.	Više	ne	morate	slati	pozdrave.

Učenik:	Ja	sam	novinar	u	tajvanskom	izdanju	The	Epoch	Times.	Ove	godine	imali	smo	mnoge

ljude	iz	svih	slojeva	društva	u	Kini,	koji	su	posebno	došli	na	Tajvan	da	vide	Shen	Yun.	Ne	samo

da	 su	 bili	 ganuti,	 već	 su	 takođe	 želeli	 da	 prenesu	 pozdrave	 milostivom	 i	 veličanstvenom

Učitelju	Li	Hongdžiju,	i	prenesu	svoje	najveće	divljenje.	Oni	se	zbilja	nadaju	da	će	Učitelj	moći

da	 se	 vrati	 u	 Kinu,	 i	 da	 će	 Shen	 Yun	 Performing	 Arts	 uskoro	moći	 da	 se	 vrati	 u	 domovinu

božanske	kulture.

Učitelj:	Zahvaljujem	im	se.	Zaista	želim	da	se	Shen	Yun	izvodi	u	Kini.	(Aplauz)	Videćemo	je	li

ostalo	dovoljno	vremena.	Kad	bismo	išli	u	Kinu,	onda	ne	bi	bile	dovoljne	tri,	pa	čak	ni	četiri

trupe.	Neko	je	pre	neki	dan	izračunao	da	kad	bi	tri	trupe	igrale	u	Kini,	trebalo	bi	60	godina

da	 samo	 učenici	 Dafe	 vide	 predstavu	 (svi	 se	 smeju).	 (Aplauz)	 Znači,	 ta	 publika	 bi	 bila

prevelika.	Naravno,	pošto	mi	hoćemo	da	spasemo	živa	bića,	potrebno	nam	je	da	nas	vidi	više

običnih	ljudi.

Učenik:	U	ime	Učenika	Dafe	iz	Pekinga	i	Tanđina	u	Kini,	šaljem	pozdrave	Učitelju	i	klanjam

mu	se.

Učitelj:	Svima	vam	hvala.	Nema	potrebe	da	dalje	šaljete	pozdrave.

Učenik:	(Učitelj:	Neću	vam	čitati	pozdrave	na	početku.)	Ja	sam	učenik	Dafe	iz	Čangčuna.	Nas

ne	 može	 omesti	 velika	 hladnoća,	 niti	 ekstremna	 vrućina,	 vetar	 ili	 kiša.	 Mi	 uporno	 šaljemo

ispravne	misli.	Dok	god	progon	nije	okončan,	naše	ispravne	misli	neće	stati	i	mi	dobro	radimo

tri	stvari.	Učitelju,	možete	se	pouzdati	u	nas.

Učitelj:	Svima	vam	hvala.	(Aplauz)	Učenici	iz	mog	rodnog	grada	su	zbilja	bili	dobri.	(Aplauz)

Učenik:	 (Učitelj:	Hm,	šta	s	ovim?	Još	pozdrava.	Da	ih	pročitam?)	Dafa	učenici	 iz	 Jonglinga	u

okrugu	 Xinbin	 u	 gradu	 Fushung,	 provincija	 Liaoning,	 šalju	 pozdrave	 milostivom

veličanstvenom	Učitelju.

Učitelj:	Svima	vam	hvala.

Učenik:	 Kako	 bolje	 da	 objasnimo	 istinu	 o	 progonu	 zapadnim	medijima	 i	 organizacijama	 za

ljudska	prava?

Učitelj:	Objašnjavanje	istine,	to	je	nešto	što	možete	raditi	bilo	gde	i	pred	bilo	kim.	Nemojte

posebno	 ciljati	 neku	 vladu,	 organizaciju,	 itd.	 Nemojte	 imati	 takvo	 razmišljanje.	 Često	 se

upravo	zbog	ovakvog	razmišljanja	blokira	vaš	put.	Kao	što	znate,	mi	spasavamo	ljude.	A	šta
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spasavamo	kad	spasavamo	ljude?	Njihov	um.	Zato	se	samo	usmerite	na	um,	usmerite	se	na

pojedinca.	Nemojte	se	usmeravati	na	organizaciju	ili	entitet.	Ako	zaista	želite	da	ciljate	neku

organizaciju	i	objasnite	im	istinu,	onda	samo	napred.	Ali	da	biste	ostvarili	prave	rezultate	dok

spasavate	 ljude,	 treba	 da	 budete	 otvoreni	 da	 svakome	 objasnite	 istinu.	 Možete	 objasniti

istinu	ljudima	bilo	kog	društvenog	statusa.	Sva	živa	bića	čekaju.

Učenik:	Ne	znam	kako	da	 ih	razotkrijem,	a	 ipak	da	postupim	s	milošću	prema	onim	ljudima

koji	 su	 se	 odavno	 odvojili	 od	 praktikanata,	 ali	 su	 svejedno	 prisutni	 sa	 učenicima	 Dafe	 i

namerno	prave	nevolje	među	nama.

Učitelj:	 Zaista,	 neki	 ljudi	 smatraju	 da	 je	 Dafa	 dobra	 i	 ne	 žele	 da	 je	 ostave,	 ali	 oni	 se	 ne

kultivišu,	pa	to	za	posledicu	 ima	da	oni	prave	probleme.	Oni	to	ne	shvataju.	A	neki	učenici

koji	 imaju	 snažno	 ljudsko	 razmišljanje	 čak	 vole	 da	 slušaju	 šta	 oni	 pričaju.	 Takvi	 će	 privući

grupu	ljudi	i	pričaće	pred	njima,	a	sve	što	izgovore	biće	ljudsko	shvatanje,	koje	nije	bazirano

na	Fa.	To	zaista	 stvara	probleme.	Oni	 ljudi	koji	nisu	marljivi,	 ali	osećaju	da	 je	Dafa	dobra	 i

nešto	 bez	 čega	 ne	 mogu	 da	 žive:	 nadam	 se	 da	 nećete	 propustiti	 ovu	 priliku	 jednu	 u

nebrojenim	dobima;	nadam	se	da	možete	kultivisati	istinski	i	čvrsto,	i	dobiti	na	taj	način	-	i

tek	tada	vreme	koje	provodite	među	učenicima	Dafe	neće	biti	uzalud.

Učenik:	 Ako	 se	 učenik	 Dafe	 ne	 kultiviše	 dobro,	 je	 li	 istina	 da	 neće	 moći	 da	 postigne	 cilj

spasavanja	živih	bića,	koliko	god	uradio?

Učitelj:	Ne,	to	nije	slučaj.	Ovo	me	zapravo	podseti	na	princip.	Neki	 ljudi—a	posebno	mnogi

ljudi	u	Kini—bi	rekli:	“Pošto	nisi	dobro	postupio,	nemaš	prava	da	tražiš	moje	greške.”	Te	reči

mogu	 vam	 zvučati	 ispravno.	 “Tako	 je,	 kad	 sam	 budeš	 bio	 kakav	 treba,	 onda	 ćeš	me	moći

kritikovati.”	To	zapravo	nije	tačno.	Niko	nije	savršen.	Možda	je	osoba	manjkava	u	nečemu,	ali

je	možda	malo	bolja	u	nečem	drugom.	Ko	god	da	je	ta	osoba,	ako	je	ono	što	kaže	tačno,	treba

da	je	slušate.	Nije	važno	smatrate	li	je	dobrom	ili	lošom	osobom.	Samo	tako	treba.	Znači,	bez

obzira	 da	 li	 misliš	 da	 si	 dobar	 u	 kultivaciji,	 ili	 ne,	 i	 dalje	 treba	 da	 preduzimaš	 stvari	 na

objašnjavanju	istine.	(Aplauz)

Učenik:	Svi	učenici	Dafe	u	gradu	Tangšanu	iz	provincije	Hebei	šalju	pozdrave	Učitelju.	Od	jula

1999,	ovo	je	jedna	od	oblasti	gde	je	progon	najoštriji	u	celoj	zemlji.	A	prošle	godine	su	se	desile

dve	epizode	širokog	progona,	koje	su	nanele	masovne	gubitke	živim	bićima.	Može	li	nam	Učitelj

rasvetliti	ovo.

Učitelj:	Previše	je	stvari	te	vrste	da	bih	govorio	o	tome.	Tako	je	zapravo	širom	Kine.	Ipak,	kao

što	je	Učitelj	malo	pre	rekao,	kad	bi	učenici	Dafe	imali	jače	ispravne	misli,	kad	bi	u	progonu

mogli	da	se	ponašaju	kao	kultivatori,	i	da	imaju	manje	ljudskih	vezanosti,	onda	bi	bilo	manje

progona.

Što	je	više	ljudskih	vezanosti,	više	je	problema.	Neki	ljudi	i	dalje	ne	nauče	svoju	lekciju.	Ubrzo

pošto	 izađu	 iz	 radnog	 logora,	 svakojake	 ljudski	misli	ponovo	 im	počnu	dolaziti,	uključujući
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vezanost	 za	 hvalisavost.	 Onda	 će	 to	 doneti	 probleme,	 zar	 ne?	 Ne	 samo	 da	 će	 ta	 osoba

propatiti	 zbog	 toga,	 već	 će	 ona	 takođe	 delovati	 na	 celokupnu	 sredinu.	 Zato,	 kad	 bi	 svaki

učenik	Dafe	mogao	da	bude	dobar,	reći	ću	vam,	progon	ne	bi	mogao	opstati,	odavno	bi	se

završio.	(Aplauz)

Učenik:	U	nekim	krajevima,	glavni	u	Dafa	asocijaciji	je	istovremeno	zadužen	za	mnoge	stvari,

kao	 što	 su	 The	 Epoch	 Times,	 NTDTV,	 Dafa	 asocijacija,	 i	 projektne	 grupe	 za	 objašnjavanje

istine.	Za	sve	moramo	da	ga	konsultujemo.

Učitelj:	 U	 nekim	 krajevima	 je	 zaista	 tako.	 Ako	 je	 zaista	 zbog	 nedostatka	 ljudstva,	 onda	 tu

nema	mesta	kritici.	Mada	je	u	nekim	krajevima	to	zbilja	problematično.	Čak	i	ja	mislim:	kad	bi

neko	 mogao	 da	 preuzme	 moje	 mesto,	 ja	 ne	 bih	 radio	 na	 Shen	 Yunu.	 U	 potvrđivanju	 Fa,

morate	 dopustiti	 da	 svaki	 pojedini	 učenik	 Dafe	 ide	 svojim	 putem	 i	 pružiti	 im	 [šanse	 za]

moćnu	vrlinu.	Ako	previše	stvari	natovariš	na	sebe,	možda	ih	nećeš	uraditi	dobro.	Gledajući

iz	drugog	ugla,	je	li	vezanost	ono	što	te	je	navelo	da	tako	radiš?	Onda	je	to	zapravo	problem

u	 kultivaciji	 koji	 nisi	 prevazišao.	 U	mom	 slučaju,	 ja	 sam	 spreman	 da	 pustim	 stvari.	 Ja	 sve

mogu	da	pustim.	Te	stvari	 ionako	postoje	da	bi	očvrsle	 ljude,	pa	zašto	 ih	ne	pustiti?	Vi	ste

kultivatori,	i	s	Fa	ovde,	čega	se	imate	bojati?	Ja	sam	spreman	da	sve	prepustim	drugima,	pa

zašto	vi	to	ne	možete?	Moj	cilj	je	da	očvrsnem	ljude,	pa	što	onda	ti	ne	dopustiš	drugima	da	to

urade?	(Aplauz)

Učenik:	 Učenici	 Dafe	 iz	 provincije	 Heilongđiang	 su	 se	 uželeli	 Učitelja.	 Prevladaćemo	 svaku

teškoću	 i	 dobro	 ćemo	 raditi	 tri	 stvari.	 Pod	 ličnim	 vođstvom	 Učitelja,	 Shen	 Yun	 je	 postala

najbolja	 predstava	 na	 svetu.	 Naše	 razumevanje	 je	 da	 u	 ovom	 času	 treba	 da	 koristimo	 svoj

najviši	standard	dok	radimo	s	njim.

Učitelj:	 O,	 vi	 govorite	 o	 Shen	 Yun	DVD-u.	Učenici	Dafe	 u	 Kini	 žele	 da	 naprave	 elegantan
omot	 za	 njega.	 Napravite	 to	 u	 skladu	 sa	 svojom	 sposobnošću	 i	 sredstvima.	 Pošto	 puno

praktikanata	 i	 dalje	 doživljava	 mnoge	 teškoće,	 kad	 bi	 svi	 tako	 radili,	 to	 bi	 uticalo	 na	 vaš

redovan	život.	Neki	praktikanti	bi	zapostavili	 ishranu	i	piće	da	bi	 finansijski	pomogli.	Hajde

da	ne	stvaramo	teškoće	za	naše	praktikante.	Kao	što	znate,	Shen	Yun	 i	Planina	nikad	nisu

prihvatali	donacije	od	regularnih	praktikanata.	Ali,	uvek	ima	nekih	koji	doniraju,	i	mi	to	uvek

moramo	 da	 vratimo.	 Prihvatamo	 donacije	 samo	 od	 biznismena,	 ili	 vrlo	 bogatih.	 Ne

prihvatamo	od	drugih,	koji	rade	standardan	posao.

Učenik:	Pod	sadašnjim	okolnostima	u	Kini,	kako	da	napravimo	razliku	između	biti	razuman	i

imati	strah?

Učitelj:	U	uslovima	Kine,	ako	zaista	možeš	biti	bez	imalo	straha,	 ja	bih	rekao	da	je	to	zbilja

izuzetno.	 Tu	 atmosferu	 terora	 zapravo	 su	 stvorile	 stare	 sile,	 i	 načinjena	 je	 na	 osnovu

trenutnih	okolnosti	učenika	Dafe.	Pod	pretpostavkom	da	nemate	straha,	oni	će	misliti	da	ti

[uslovi]	ne	mogu	dovoljno	iskušati	ljude.	Ako	se	ne	bojite,	onda	su	oni	sve	uzalud	radili,	zar

ne?	Oni	jednostavno	žele	da	vas	zastraše	i	vide	da	li,	u	toj	atmosferi	zla,	smete	da	radite	na
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spasavanju	ljudi.	To	oni	rade.

Ispravne	 misli	 nekih	 učenika	 su	 jače,	 pa	 oni	 imaju	 manje	 straha	 i	 ponašaju	 se

samopouzdanije,	 na	 čestit	 i	 dostojanstven	 način.	Neki	 ljudi	 se	 više	 plaše,	 pa	 ne	 postupaju

tako	 dobro.	 Vrlo	 mali	 broj	 ljudi	 uopšte	 nema	 straha.	 U	 krajevima	 gde	 stvari	 nisu	 toliko

intenzivne,	ima	više	takvih	ljudi.	Ali	u	mestima	gde	ima	puno	zla	i	pritisaka,	vrlo	ih	je	malo.

Ne	radi	se	o	tome	da	vi	ne	valjate	ako	se	bojite.	Radi	se	o	prevazilaženju	straha,	nastojanju	da

se	 dobro	 i	 s	 jačim	 ispravnim	 mislima	 rade	 tri	 stvari,	 i	 to	 je	 nešto	 izuzetno.	 (Aplauz)

Objektivno	gledajući,	koliko	god	se	plašili,	kad	se	suočite	sa	odgovornošću	spasavanja	živih

bića,	ako	osetite	da	morate	stupiti	u	akciju,	spasiti	ta	bića,	onda	je	to	nešto	izuzetno.

Učenik:	Puno	ljudi	još	nije	spaseno.	Može	li	Učitelj	pričati	još	malo	o	tome	koliko	je	važno	da

iskoristimo	vreme	za	objašnjavanje	istine	i	promovišemo	“tri	istupanja”?

Učitelj:	 Mislim	 da	 ne	 treba	 puno	 govoriti	 o	 tome	 koliko	 je	 to	 važno,	 zar	 ne?	 Naša	 je

odgovornost	spasavanje	ljudi	i	to	je	nešto	što	svaki	učenik	Dafe	mora	raditi.	Možete	reći,	“Ja

sam	se	dobro	kultivisao.	Čitam	knjigu	svaki	dan	i	dugo	vremena	radim	vežbe.”	Ali	ja	bih	rekao

da	to	nije	kultivacija	učenika	Dafe	 iz	perioda	Fa-ispravljanja	-	ti	se	nisi	kultivisao.	Kako	to?

Jer	učenici	Dafe	nisu	monasi	 iz	prošlosti,	 koji	 su	 stremili	 samo	 ličnom	 Ispunjenju.	Učenici

Dafe	imaju	misiju,	i	zato	se	nazivate	“Učenicima	Dafe.”	Vaš	cilj	nije	vaše	lično	Ispunjenje.	Cilj

je	da	se	velika	grupa	života	odvede	do	Ispunjenja.	Pa	na	to	morate	prionuti	i	to	morate	raditi.

(Aplauz)

Učenik:	Mentalno	stanje	kolega	kultivatora	koji	su	prošli	kroz	progon	zla	je	drugačije	od	onih

koji	su	neko	vreme	živeli	izvan	Kine.

Učitelj:	 Istina	 je.	 Primetio	 sam	da	 ljudi	 koji	 iz	 Kine	 dođu	u	Ameriku,	 kad	na	 ulici	 ugledaju

policiju,	izgleda	da	se	uplaše.	A	kad	izgovore	reči	“Falun	Gong,”	brinu	šta	će	drugi	pomisliti.	I

dalje	 je	 puno	 straha	 u	 njima.	 Pošto	 su	 dugo	 bili	 u	 tim	 okolnostima	 [u	 Kini],	 oni	 su	 na

nenormalan	način	bili	u	međusobnoj	 interakciji,	 i	pošto	 je	 to	ponašanje	 i	 razmišljanje	 ljudi

koji	potiču	iz	kulture	zle	Partije,	postoji	razlika	u	njihovom	ponašanju.

Učenici	Dafe	 izvan	Kine	sada	zaboravljaju,	pošto	dugo	žive	ovde,	 šta	 je	drugačije	kod	 ljudi

unutar	Kine.	A	posebno	ovih	godina	razlika	je	postala	još	veća.	Zato	se	oni	pitaju:	“Kako	to	da

su	 ljudi	koji	dolaze	 iz	Kine	tako	čudni?”	Posebno,	kad	ste	unutra	uplašeni,	učenicima	 izvan

Kine	se	čini	da	vi	zaobilazite	temu	dok	govorite.	Tada	se	pitaju	je	li	ta	osoba	špijun.	Oni	zaista

tako	osećaju.	Ja	im	često	kažem	kako	ljudi	u	Kini	postanu	takvi	nakon	dugo	vremena	progona

i	dugo	vremena	provedenog	u	sredini	partijske	kulture,	i	više	ne	smeju	ni	sa	kim	da	podele

svoje	misli.	To	je	nenormalno.	Jer	u	tom	kineskom	društvu	će	iskoristiti	vaše	ljudske	greške,

bićete	obeleženi	 i	napadnuti.	 Izvan	Kine	nema	ničeg	sličnog,	niti	 je	 toga	 ikad	bilo	u	 istoriji

ljudske	vrste.	Tako	je	samo	u	društvu	zle	KPK.	Izvan	Kine,	kad	se	sretnu	dva	čoveka,	čak	i	ako

se	ne	poznaju,	oni	će	jedan	drugom	sve	ispričati	o	svojoj	porodici,	i	to	otvoreno,	spontano.
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Ponekad	 oni	 u	 Kini	 misle	 da	 su	 ljudi	 u	 inostranstvu	 vrlo	 naivni,	 pa	 čak	 pričaju	 o	 svojim

porodičnim	stvarima.	Ali	to	je	normalno	ljudsko	ponašanje,	zar	ne?	[Ovo	se	dešava]	zato	što

su	 ljudi	 u	 Kini	 upropašćeni	 zlom	 partijskom	 kulturom,	 tim	 društvom;	 to	 je	 posledica

političkih	pokreta	 kroz	koje	 su	prošli	 tamo.	Oni	bez	prestanka	 skrivaju	 šta	misle,	 svega	 se

boje.	Ta	opaka	KPK	je	naprosto	previše	zla!	(Aplauz)

Učenik:	Učenici	iz	UK	preko	decenije	istrajavaju	u	mirnom	protestu	ispred	kineske	ambasade.

U	ovom	času	učenici	imaju	podeljena	mišljenja	u	vezi	s	tim.

Učitelj:	 Šta	god	bio	 slučaj,	 ja	mislim	da	Učitelj	podržava	 svaku	pojedinu	stvar	koju	učenici

Dafe	 rade	 da	 potvrde	 Fa.	 A	 to	 uključuje	 mirno	 sedeti	 ispred	 konzulata,	 pomagati	 ljudima

sveta	da	postanu	svesni	i	shvate,	i	omogućiti	prolaznicima	da	vide	da	su	ti	ljudi	progonjeni.

To	je	razotkrivanje	zla.	Mislim	da	je	sjajno	to	što	radite,	i	da	to	treba	raditi.	(Aplauz)	Ja	sam

odavno	podržao	ovaj	pristup.	 I	 sami	 ljudi	 će	primetiti	da	 se	ovo	ne	dešava	 ispred	bilo	kog

drugog	konzulata.	Dešava	se	samo	opakom	KPK	režimu.	Ja	sam	uvek	podržavao	ovaj	pristup.

Učenik:	U	Kini,	kad	se	telo	kolege	kultivatora	ne	oseća	dobro,	u	većini	slučajeva	to	je	zbog	toga

što	stare	sile	progone	tu	osobu,	pa	ćemo	svi	raditi	protiv	toga	sa	ispravnim	mislima	i	gledati

unutar.	Pošto	je	napustio	Kinu,	kad	se	telo	kolege	kultivatora	ne	oseća	dobro,	oni	to	pripisuju

eliminaciji	karme.	Nemam	dobro	razumevanje	ovoga	iz	Fa	principa.

Učitelj:	U	zloj	sredini,	posebno	u	Kini,	puno	je	zla	u	drugim	dimenzijama	i	ono	vas	progoni.

Izvan	Kine	nema	tako	puno	faktora	zla,	 i	pritisak	je	prošao.	Trenutno,	bilo	da	je	eliminacija

karme	 ili	 smetnja	 od	 strane	 faktora	 zla,	 sve	 to	 je	 delo	 starih	 sila.	 Isto	 je—samo	 je	 naziv

drugačiji.	Ja	sam	protiv	onog	što	stare	sile	rade.	Ne	prihvatam	ništa	od	toga.	A	još	manje	bi

ovakve	muke	trebalo	da	trpe	učenici	Dafe.	(Aplauz)

Učenik:	 Dobio	 sam	 Fa	 2010.	 Danas	 je	 prvi	 put	 da	 sam	 na	 Fa	 konferenciji,	 i	 sada	 imam	 tu

privilegiju	da	vidim	Učitelja	uživo.	Molim	vas	da	mi	dopustite	da	predstavljam	svoju	sestru	i

njenu	ćerku	u	slanju	pozdrava	Učitelju.

Učitelj:	Hvala,	hvala.	Učitelj	zna.

Učenik:	Učitelju,	hteo	bih	da	pitam	zašto	je	nekim	učenicima	koji	su	u	Kini	oštro	progonjeni,

pa	su	doputovali	u	SAD,	odbijena	molba	za	politički	azil.

Učitelj:	Dva	su	razloga.	Prvi	je	da	u	Kini	možda	i	dalje	ima	stvari	koje	treba	obaviti,	a	vi	to	još

niste	 obavili.	 Možda	 ima	 ljudi	 koje	 treba	 da	 spasite,	 ali	 još	 niste?	 Naprosto	 pričam	 iz

perspektive	Fa	principa.	Ne	kažem	da	to	obavezno	mora	biti	vaša	situacija.	Drugi	 razlog	 je

što,	 kao	 što	 znate,	 američka	 imigraciona	 služba	 postavlja	 vrlo	 direktna	 pitanja.	 Ali	 kad	mi

Kinezi	 govorimo,	mi	 nismo	 otvoreni.	 U	 Kini	 se	 prenosi	 samo	 uopštena	 ideja,	 ljudi	 shvate:

“Aha,	o	tome	se	radi.”	Ali	ljudi	u	zapadnom	društvu	ne	misle	na	takav	način.	I	tako	stvari	ne

idu	 uvek	 glatko,	 pa	 to	 ponekad	 smeta	 imigracionom	 službeniku:	 “Što	 mi	 ne	 daš	 direktan

odgovor?”	Oni	misle	da	vi	vrdate	 jer	 lažete.	Ali	vi	ne	 lažete.	To	proizlazi	 iz	onog	kako	se	vi
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izražavate,	 tj.	 iz	vašeg	načina	razmišljanja,	vašeg	shvatanja,	vaših	koncepata.	Zaista	postoje

razlike.	 Pokušajte	 da	 odgovarate	 direktno.	 Naravno,	 postoji	 još	 jedan	 bitan	 razlog,	 a	 to	 je

kultivaciono	stanje	date	osobe.

Učenik:	Ako	medijska	kompanija	angažuje	ljude	za	neke	zadatke,	hoće	li	dobre	ideje	koje	dolaze

iz	razmena	resursa	naših	učenika	Dafe	procuriti	u	društvo	običnih	ljudi?

Učitelj:	Ako	niste	dovoljno	sposobni	da	se	sami	reklamirate	pa	stoga	angažujete	obične	ljude

da	rade	na	reklami,	ili	marketingu,	onda	to	možda	nije	ništa	naročito.	Ali	kod	drugih	stvari,

kad	bi	osoba	[ne-praktikant]	boravila	u	istoj	kancelariji,	onda	bi	to	mogao	biti	velik	problem.

Sasvim	 je	moguće	da	 će	mnogi	 ljudi	 pretpostaviti	 da	 je	 to	 učenik	Dafe,	 pa	 neće	paziti	 šta

govore.	 Naravno	 da	 će	 postojati	 razlike	 u	 onom	 kako	 se	 shvataju	 stvari.	 A	 ako	 postoje

problemi	 s	 pozadinom	 te	 osobe,	 onda	 će	 to	 doneti	 veći	 problem.	 Zla	 partija	 smatra	 sve

informacije	 o	 Falun	 Gongu	 “obaveštajnim	 podacima.”	 Zato	 su	 te	 stvari	 nezgodne.	 Ako

angažujete	ljude	iz	običnog	društva,	nemojte	da	borave	s	vama.	Neka	budu	odvojeni.	Na	taj

način	će	učenici	Dafe	znati	da	su	ono	ne-praktikanti,	a	ovo	su	učenici	Dafe.	U	suprotnom	će

ih	brkati.

Učenik:	Ja	sam	učenik	Dafe	sa	severoistoka	Kine.	Mnogi	učenici	Dafe	i	dalje	su	progonjeni	u

zatvorima	 i	 radnim	 logorima	 u	 Kini.	 Šta	 možemo	 da	 uradimo	 da	 efikasnije	 izbavimo	 naše

kolege	kultivatore?

Učitelj:	Svaka	osoba	ima	sopstveni	put	kultivacije.	Učenicima	Dafe	jedino	pristoji	da	misle	o

tome	kako	da	pomognu	svojim	kolegama	kultivatorima	da	trpe	manje	progona.	Ali	po	pitanju

toga	kako	to	konkretno	izvesti,	u	kultivaciji	do	izražaja	dolazi	kultivaciono	stanje	osobe.	Ako

je	njegovo	kultivaciono	stanje	dobro,	biće	lako	pomoći;	ako	njegovo	stanje	nije	dobro,	neće

biti	lako	pomoći.	Mogu	samo	savetovati	da	date	sve	od	sebe,	u	okviru	svojih	moći,	da	uradite

šta	treba.	Zapravo,	učenici	Dafe	širom	sveta	rade	na	ovom.	Oni	razotkrivaju	zlo	i	obuzdavaju

ga.

Učenik:	Kako	da	učenici	Dafe	dobro	iskoriste	medije	u	društvu?

Učitelj:	Da	dobro	iskoriste	medije	običnih	ljudi?	Da	vam	ovako	kažem:	stvari	učenika	Dafe	su

naš	sopstveni	posao—mi	ga	sami	moramo	obaviti.	Ako	se	oslanjate	na	obične	medije	da	ga

obave,	moćna	vrlina	te	medijske	kompanije	će	biti	previše	velika.	Kao	što	znate,	neke	novine

imaju	ogroman	uticaj.	Kad	bi	neke	novine	razotkrile	istinu	o	progonu	Falun	Gonga,	i	pokrile

celu	stvar	od	A	to	Z,	maksimalno	jasno,	vi	biste	mislili	da	je	to	svakako	nešto	dobro.	Mnogi	bi

mislili	 da	 je	 to	naprosto	 sjajno.	Ali	 stare	 sile	 to	 apsolutno	neće	dopustiti,	 jer	 bi	 to	uništilo

sredinu	 koju	 su	 oni	 priredili.	 Oni	 bi	 apsolutno	 imali	 primedbe	 na	 nešto	 što	 narušava	 tzv.

“sredinu”,	 koja	 po	 njima	 iskušava	 učenike	Dafe.	 Zato	 svih	 ovih	 godina	mediji	 običnih	 ljudi

nisu	izveštavali	o	ovome.	Ja	sam	to	odavno	znao,	pa	vam	nikad	nisam	zatražio	da	išta	radite	u

tom	pravcu.	Ako	to	krenete	da	radite,	priča	će	ispasti	negativna.
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Naravno,	 neki	 novinari	 su	 gledali	 Shen	 Yun	 ili	 shvatili	 istinu	 dok	 su	 bili	 u	 interakciji	 s

učenicima	Dafe,	 i	u	 tom	slučaju	oni	su	drugačiji.	Zato	će	o	nekim	stvarima	povremeno	biti

izveštaja,	a	to	je	naravno,	sjajno,	odlično.	Može	se	samo	reći	da	je	ta	osoba	izuzetna,	i	da	je

ona	za	sebe	 izabrala	budućnost.	Samo	se	tako	može	reći.	Ali	ako	hoćete	da	se	takve	stvari

dešavaju	u	većoj	meri,	ili	da	ljudi	naširoko	izveštavaju	o	našoj	priči,	to	se	još	nije	desilo	ovih

godina.	Nije	 slučaj	da	 vi	ne	možete	 izvesti	 da	 se	 to	desi,	 niti	 je	 to	 zato	 što	 vam	Učitelj	 ne

dopušta.	Radi	se	o	tome	da	stare	sile	sputavaju	obično	društvo.

Učenik:	 Nedavno	 je	 u	 Hong	 Kongu	 bilo	 smetnji	 od	 strane	 zla.	 Jesu	 li	 to	 pokrenule	 ljudske

vezanosti	većine	učenika	Dafe	iz	Hong	Konga?	Ili	ima	drugih	razloga?

Učitelj:	Kad	naiđete	na	probleme,	nemojte	međusobno	upirati	prstom	jedni	u	druge.	Svako

bi	mirno	 trebalo	 da	 razmisli.	 Hong	 Kong	 je	 linija	 fronta	 za	 zlu	 Partiju,	 i	 sada	 je	 nadomak

njenih	 čeljusti.	 Kad	 tamo	 razotkrivate	 zlo,	 ono	 je	 toliko	 puno	mržnje	 da	 ga	 zabole	 zubi	 u

korenu	 [od	škrgutanja	zubima].	Bilo	bi	nenormalno	kad	 [KPK]	ne	bi	 radila	 te	zle	 stvari.	Ali

učenici	 Dafe	 su	 za	 divljenje.	 Svih	 ovih	 godina	 vi	 ste	 radili	 odličan	 posao,	 i	 pod	 tim

okolnostima,	vrlo	snažno	ste	uspeli	da	raskrinkate	zlo.	Iako	je	toliko	puno	mržnje	da	ga	zubi

bole,	ono	ništa	ne	može.	A	u	svom	najnovijem	nastupu	 ludila,	ono	čak	ne	mari	za	navodnu

“jednu	zemlju,	dva	sistema”	 i	bilo	kakvu	sliku.	Ljudi	sveta	su	videli	da	 je	zla	Partija	 izgubila

osećaj,	i	da	je	ponovo	poludela	sa	svojim	prljavim	trikovima.

U	ovom	trenutku	potrebno	je	da	objašnjavate	istinu	mirno	i	s	razumom.	Ovo	je	mesto	koje	je

ranije	priređeno	da	tu	učenici	Dafe	objašnjavaju	istinu.	I	može	li	takvo	ludilo	dugo	potrajati?

Neće	 potrajati.	 A	 stare	 sile	 to	 rade	 da	 bi	 pogodile	 određene	 ljudske	 vezanosti.	 Ako	 jedna

osoba	 ima	 problem,	 to	 je	 pitanje	 lične	 kultivacije.	 Ali	 ako	 u	 kultivaciji	 mnogi	 ljudi	 imaju

probleme,	problemi	će	se	dešavati	na	krupnijem	planu.	Zato,	kad	se	susrećete	sa	stvarima,

treba	da	ostanete	pribrani.	Učitelj	prati	ovu	stvar,	i	ja	pratim	mentalna	stanja	učenika	Dafe	i

to	kako	svaka	osoba	postupa	prema	takvim	stvarima.

Učenik:	Neki	ljudi	šire	lažna	Fa-predavanja.	Kako	da	postupimo	kad	naiđemo	na	takve	stvari?

Učitelj:	Kao	pojedinci:	nemojte	ih	slušati	i	nemojte	ih	gledati,	 i	to	je	kraj.	Zašto	ljude	i	dalje

kolebaju	 te	 stvari	 kad	 znaju	da	 su	 lažne	 i	 kad	 je	Minghui	website	 ovo	puno	puta	 objavio	 i

govorio	o	ovom	problemu?

Hajde	da	razmislimo:	s	kojim	razlogom	se	takve	stvari	dešavaju	među	našim	učenicima?	Nije

li	to	zato	što	neki	 ljudi	vole	da	dođu	do	informacija	 ispod	žita?	To	je	vezanost	koja	se	rađa

usled	 ljudskog	načina	razmišljanja.	Ciljajući	na	ovakvo	 ljudsko	razmišljanje,	stare	sile	misle:

“Ako	ga	ne	navedemo	na	gadan	pad,	on	se	neće	promeniti,	i	neće	se	osloboditi	takvog	načina

razmišljanja.	Moramo	ga	naterati	da	padne	zbog	ovog.”	I	zato	izvedu	da	ti	ljudi	šire	glasine.

Ljudi	koji	šire	glasine	sami	su	zainteresovani	za	glasine,	i	zato	oni	to	rade.

Nisu	li	neki	ljudi	pali?	Oni	su	godinama	bili	dole	i	nisu	mogli	da	ustanu.	Na	kraju	su	shvatili	to,
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i	kajanje	ih	je	zabolelo.	Učitelj	ne	priznaje	takve	stvari,	ali	zlo	se	usudilo	da	to	učini	zato	što

ste	dopustili	da	ono	iskoristi	princip.	Da	ste	ranije	mogli	da	se	oslobodite	te	vezanosti,	ne	bi

bilo	takvih	gubitaka.	Ovo	je	posebno	[važno]	kad	se	kultivišete	u	tako	velikoj	grupi.	Kad	su	se

ljudi	 u	 prošlosti	 kultivisali,	 da	 bi	 se	 nekome	 omogućilo	 da	 uspe	 u	 kultivaciji,	 korišćeni	 su

različiti	pristupi	da	se	naciljaju	 i	uklone	različite	 ljudske	vezanosti.	Onda,	kad	učenici	Dafe

imaju	nedostatke,	zlo	cilja	na	njihove	vezanosti	i	pravi	probleme.	Ponekad	zlo	cilja	na	sve	ono

čega	 se	 bojite	 i	 pomaže	 da	 se	 to	 obistini,	 ili	 pretvara	 u	 stvarnost	 sve	 na	 čemu	 se	 vaš	 um

zadržava.

Učenik:	Kako	da	pomognemo	učenicima	koji	nisu	bili	vredni,	ili	koji	su	pali,	da	se	vrate	na	put?

Učitelj:	Objasnite	mu	istinu,	baš	kao	što	činite	s	nekim	ko	nije	učio	Fa.	Jer	jednom	kad	padne,

on	više	neće	moći	čak	ni	da	recituje	Lun-ju,	 i	neće	moći	da	se	seti	nijednog	pasusa	u	Dafa

knjigama.	Ako	zaista	želi	da	se	vrati,	mora	započeti	da	uči	ispočetka.	On	mora	početi	ponovo.

Učenik:	 Neki	 učenici	 ne	 mare	 mnogo	 za	 promene	 u	 kineskim	 znacima	 koje	 su	 učinjene	 u

knjigama.	Kako	će	takve	knjige	moći	da	se	prenesu	generacijama	koje	slede?

Učitelj:	Učitelj	će	regulisati	stvari	za	generacije	koje	slede.	Ali,	učenici	Dafe	treba	dobro	da
rade	ono	što	treba	raditi.

Učenik:	 Ima	 nekih	 učenika	 u	 Kini	 koji	 vrlo	 naporno	 rade,	 ali	 su	 vrlo	 vezani	 za	 sopstvena

razumevanja.

Učitelj:	Zaista.	Zašto	je	progon	tako	oštar	u	Kini?	Jedan	razlog	je	što	je	ljudski	mentalitet	kod

nekih	ljudi	jednostavno	vrlo	jak.	Ja	sam	rekao	da	kad	radite	zajednički	kao	grupa,	ničija	ideja

ne	može	biti	potpuno	savršena.	Društvo	se	neprekidno	menja,	pa	i	stanje	stvari.	I	nije	li	istina

da	ljudi	danas	jednu	stvar	smatraju	modernom,	a	sutra	je	to	nešto	drugo.	Društvo	se	kreće.

Zato	 nemojte	 insistirati	 da	 su	 vaše	 ideje	 tako	 dobre.	 Ako	 nešto	može	 pomoći	 da	 se	 obavi

zadatak,	krenite	 i	naporno	radite	na	 tome.	Ako	vam	se	čini	da	nešto	nije	 idealno	u	nekom

smislu,	i	vi	date	sve	od	sebe	da	bude	bolje,	onda	je	to	nešto	izuzetno,	to	je	ono	što	božanska

bića	žele	da	vide,	i	to	je	ono	što	kultivator	treba	da	radi.	(Aplauz)	Nije	stvar	u	tome	koja	ideja,

čija	 ideja,	 je	 savršena,	 zadivljujuća.	Možete	pobediti	 u	 raspravi,	 ali	 to	 je	upravo	ono	protiv

čega	 su	 božanska	 bića,	 a	 ni	Učitelj	 to	 ne	 želi	 da	 vidi.	Osim	 toga,	 stare	 sile	 smatraju	 da	 je

[ideja]	bolja	što	je	manje	kompletna.	Jer	na	taj	način,	kad	je	sprovodite	i	kad	razni	nedostaci

postanu	uočljivi,	ako	ste	sposobni	da	popravite	stvar,	to	 je	ono	što	je	 izuzetno.	Ta	situacija

dala	je	svima	priliku	za	zajedničku	kultivaciju.	Tako	oni	gledaju	na	to.

Učenik:	 Neke	 kolege	 kultivatori	 stalno	 su	 zaposleni	 u	 nekoliko	 medija,	 a	 nemaju	 osnovnih

sredstava	za	život.	Neki	mediji	 obezbeđuju	 stipendije;	novac	za	 to	doniraju	praktikanti.	Neki

kultivatori	su	došli	do	razumevanja	da	prihvatiti	ovakvu	subvenciju	nije	u	skladu	sa	onim	Fa	o

isplati	plata,	koji	je	Učitelj	predavao,	pa	su	napustili	firmu	i	pronašli	običan	posao.	Izabrali	su

da	 rade	 na	 drugim	 projektima	 za	 objašnjavanje	 istine.	 I	 ja	 se	 susrećem	 sa	 istim	 pitanjem
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primanja	subvencija.	Kako	da	shvatim	to?

Učitelj:	Neki	 od	medija	 daju	 subvencije	 s	mojim	odobrenjem.	Ako	 što	pre	hoćeš	da	učiniš

medijsku	kompaniju	uspešnom,	a	ne	deliš	plate,	kako	 to	može	biti?	A	ako	 ljudi	nisu	 stalno

zaposleni,	 je	 li	 to	 izvodljivo?	Pa	 je	u	redu	ako	 je	 tako	u	početku.	Na	primer,	kad	bi	NTDTV

počinjao	 ispočetka	 i	kad	bi	mu	dobro	 išlo,	 to	bi	bilo	u	redu	raditi	u	početnom	periodu,	 jer

takve	su	okolnosti.	Ali	neće	dugo	biti	ovako.	Novi	direktor	neće	dopustiti	da	to	još	dugo	bude

tako.

Učenik:	 Pošto	 je	 toliko	 vremena	 prošlo,	 neki	 stariji	 učenici	 u	 Kini	 nisu	 marljivi,	 i	 čak	 su

prestali	da	se	kultivišu.	Šta	da	radimo?

Učitelj:	U	kultivaciji,	zar	to	ne	znate—stare	sile	upravo	žele	da	proseju	one	koji	nisu	marljivi,

tj.	ne	zadovoljavaju	standard.	Ranije	je	rečeno,	kultivacija	je	kao	prosejavanje	zlata,	je	li	tako?

Sav	pesak	 se	proseje,	 i	 ostaje	 samo	zlato.	Ne	postoji	 li	 izreka,	 “Veliki	 talasi	 spiraju	pesak”?

Pod	velikim	vetrovima	i	talasima,	pesak	biva	spran,	i	ostaje	zlato.

Zapravo,	ja	mislim	da	sva	živa	bića,	tokom	ovog	istorijskog	perioda,	treba	da	donesu	kritičnu

odluku	o	svojoj	egzistenciji.	Ako	neko	više	ne	želi	da	se	kultiviše,	to	je	u	potpunosti	njegova

stvar.	U	ispravnom	načinu	kultivacije,	niko	se	ne	primorava	da	se	kultiviše.	Ako	osoba	srcem

nije	 u	 ovome,	 onda	 je	 njeno	 prisustvo	među	 kultivatorima	 lažno.	 Zato	 je	 moj	 pristup	 sve

vreme	 bio	 da	 ako	 se	 kultivišete,	 ja,	 vaš	 Učitelj	 ću	 voditi	 računa	 o	 vama;	 a	 ako	 se	 ne

kultivišete,	slobodni	ste	da	idete.	Ako	osoba	srcem	nije	u	ovome,	onda	neće	ići.

Učenik:	Zla	Partija	počela	 je	da	manje	koristi	 radne	 logore	za	učenike	Dafe,	 i	da	preinačuje

presude	u	zatvorske	kazne	i	teške	zatvorske	kazne.	Da	li	zlo	ponovo	uzima	maha?

Učitelj:	To	 je	kao	sa	starim	vinom	u	novoj	boci.	Zlo	više	nema	trikova.	Prikazalo	 je	 ljudima

svu	svoju	zlu	taktiku,	a	ovo	se	radi	da	se	iskušaju	ljudske	vezanosti.

Učenik:	Pre	nekoliko	godina	Učitelj	je	u	svojim	Fa	predavanjima	rekao	da	učenici	Dafe	izvan

Kine	ne	treba	da	se	vraćaju	tamo.	Da	li	se	učenici	Dafe	sada	mogu	vratiti	u	Kinu?

Učitelj:	Ako	ste	na	crnoj	 listi	zla	 i	vratite	se	u	Kinu,	oni	će	vas	definitivno	tražiti.	Ako	vam
dopuste	da	 se	vratite,	mogu	postojati	dva	cilja:	 jedan	 je	da	od	vas	dobiju	 tzv.	 “obaveštajne

podatke”;	drugi	je	da	od	vas	naprave	špijuna.	Inače	vam	neće	dati	da	se	vratite.	Zato,	kad	se

mnogi	vrate	nazad	s	puta	u	Kinu,	kolege	kultivatori	im	ne	veruju.	Oni	misle:	“Teško	se	može

reći	šta	si	radio	dok	si	bio	u	Kini.”	Ljudi	će	tako	misliti.	Da	li	zaista	želite	da	prizivate	takve

nevolje?

Učenik:	Nedavno	je	razotkriven	jedan	izuzetno	loš	radni	logor.	Jedna	obična	osoba,	takođe,	je

objavila	knjigu	koja	razotkriva	zlo	u	tom	logoru.	Ima	običnih	ljudi	i	običnih	medija	koji	žele	da

intervjuišu	 učenike	 iz	 Kine	 koji	 su	 proganjani	 u	 radnim	 logorima.	 Neki	 kineski	 učenici	 su

spremni	da	istupe	i	razotkriju	zlo.	Želim	da	pitam	Učitelja	da	li	je	ovo	pravo	vreme	za	to?
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Učitelj:	Naravno	da	je	pravo.	Zašto	ga	ne	bismo	razotkrili?	(Aplauz)	Učenici	izvan	Kine	mogu

uložiti	puno	napora	u	 to.	Učenici	unutar	Kine	 treba	da	brinu	o	 svojoj	bezbednosti.	 Ja	 sam

uvek	odbijao	da	prihvatim	ovaj	progon,	i	ne	prihvatam	stvari	koje	su	priredile	stare	sile.	Niti

ću	ikada.	(Aplauz)

Učenik:	Minghui	 neprekidno	 objavljuje	 članke	 u	 kojima	 se	 od	 ljudi	 zahteva	 da	 prestanu	 da

remete	Fa,	ali	neki	učenici	u	Kini	i	dalje	nisu	načisto	s	tim.

Učitelj:	Naravno.	Oni	su	pod	kontrolom	zla,	 i	oni	se	čak	protive	Minghuiu.	Znate	li	zašto	ja

objavljujem	informacije	na	Minghui	sajtu?	Da	bih	vam	ukazao	da	mu	se	može	verovati,	da	je

to	 platforma	 preko	 koje	 učenici	 Dafe	 mogu	 komunicirati.	 S	 druge	 strane,	 Učitelj	 takođe

motri	na	isti,	i	tu	neće	biti	nikakvih	većih	problema.

Učenik:	Neke	kolege	kultivatori	u	Kini	zajedno	rade	vežbe	u	javnosti.	Ovo	dovodi	do	hapšenja.

A	oni	ne	objašnjavaju	istinu	aktivno.

Učitelj:	Ne	objašnjavati	istinu	i	ne	rešavati	ta	pitanja	nije	u	redu.	Nakon	što	se	steknu	uslovi,
učenici	 u	nekim	krajevima	ne	 trpe	uznemirenja	 kad	 izlaze	da	 vežbaju.	 Ali	 u	nekim	drugim

krajevima	ne	bi	trebalo	da	ih	slepo	slede.	Ako	je	situacija	i	dalje	vrlo	zla,	onda	to	ne	činite,	jer

će	doneti	gubitke.

Učenik:	Samo	oko	pola	miliona	Dafa	učenika	je	objavilo	svoje	svečane	izjave	na	Minghui.	Je	li

to	 zato	 što	 ima	puno	onih	 koji	 su	 činili	 loše	 stvari,	 ali	 i	 dalje	nisu	 istupili?	Kako	više	da	 im

pomognemo?

Učitelj:	 Samo	dobro	 radite	ono	što	učenici	Dafe	 treba	da	 rade.	Kad	bivši	kolega	kultivator

zbilja	padne,	onda	mu	priđite	onako	kako	biste	prišli	običnoj	osobi	kad	objašnjavate	 istinu.

Nemojte	ga	 tretirati	kao	da	 je	 još	uvek	kultivator.	Ako	pomisliš	da	su	njegova	razumevanja

jednaka	 tvojim,	onda	grešiš.	U	 času	kad	neko	padne,	 on	 je	potpuno	 isti	 kao	obična	osoba.

Zato	mu	morate	 objasniti	 istinu	 kao	 što	 biste	 to	 učinili	 običnom	 čoveku.	 Ranije	 sam	 vam

rekao	 da	 ako	 osoba	 prestane	 da	 se	 kultiviše,	 svaki	 trag	 Fa	 će	 biti	 izbrisan	 iz	 njegove

memorije.	 Ničeg	 se	 neće	 sećati.	 Ako	 ima	 nameru	 da	 se	 kultiviše,	 on	 se	 mora	 kultivisati

ispočetka	i	ponovo	početi	od	nule.

Učenik:	 Pored	 već	 postavljenih	 pitanja,	 osoblje	 konferencije	 je	 primilo	 cedulje	 od	 učenika	 iz

mnogih	oblasti.	Kasnije	ćemo	ih	dati	Učitelju.

Učitelj:	Osoblje	konferencije	mi	je	ovo	napisalo.	Oni	su	spojili	veliku	hrpu	pozdrava	Učitelju.

Pročitaću	 vam	 ih.	 Celokupno	 telo	 učenika	 iz	 Taiyuan,	 Shanxi;	 Beijing;	 Zhuzhou,	 Hunan;

Chengdu,	 Sichuan;	 Jinzhou;	 grada	 Jixi	 u	 Heilongjiang;	 Nanyang;	 okrug	 Fushan;	 Baoding,

Hubei;	 Shanxi;	 Yushan;	 Shenzhen;	 Liuzhou,	 Guangxi;	 Shijiazhuang;	 Panjin;	 Macau;	 Jinan;

Tangshan,	 Hebei;	 Liaocheng,	 Shandong;	 Shenyang;	 Anhui;	 Shaanxi;	 Yunnan;	 Suzhou;

Changchun;	 Heilongjiang;	 Lingyuan;	 Weifang;	 Mudanjiang;	 Chifeng,	 Inner	 Mongolia;

Shandong;	Yunnan;	Pingjiang,	Hunan;	Pingshan,	Hebei;	Chengde;	Wuhan,	Hubei;	Shanghai;
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Jinzhong,	 Shanxi;	 Yuci;	 Guangzhou;	 Hunan;	 Ministarstvo	 vazduhoplovstva,	 Beijing;	 okrug

Hongshan,	 Wuhan;	 grad	 Huanggang,	 Hubei;	 grad	 Wuxue;	 grad	 Macheng;	 grad	 Huangshi;

grad	 Xishui;	 Xinjiang;	 Langfang,	 Hebei;	 Zhejiang;	 grad	 Panzhihua;	 Leshan,	 Sichuan;

univerziteti	 i	 koledži	 u	 Pekingu;	 Jiangsu;	 Liaoning;	 Fujian;	 Dalian;	 Tianjin;	 Henan;	 Datong;

Deyang,	Sichuan;	Zhangjiakou,	i	Gansu	šalju	svoje	pozdrave	Učitelju.

Učitelj:	Svima	vam	hvala.	(Aplauz)	Ima	još.	Osoblje	konferencije	je	sabralo	pozdrave.	Ovo	je

naredni	deo.	Svi	Dafa	učenici	 iz	Japana;	Los	Angelesa,	SAD;	Australije;	Rumunije;	Holandije;

Norveške;	 Havaja;	 Vankuvera;	 Irana;	 Dubaija;	 Novog	 Zelanda;	 Vietnama;	 Koreje;	 Italije;

Francuske;	 Engleske;	 Španije;	 Malezije;	 Sidneja;	 Tajvana;	 San	 Franciska,	 Kalifornije,	 SAD,	 i

Nujorka	šalju	pozdrave	Učitelju.	(Aplauz)

To	je	sve	što	ću	zasad	reći.	Danas	je	ovde	preko	osam	hiljada	prisutnih.	Kad	bi	svako	od	vas

poslao	pitanje,	 ja	nikako	ne	bih	 sve	mogao	pročitati.	Ali	 svejedno,	pitanja	na	koja	 sam	dao

odgovor	su	možda	bila	 reprezentativna.	Nadam	se	da	će	svi	dobiti	nešto	od	 tog.	Svaki	put

kad	imamo	Fa	konferenciju,	ako	vreme	dozvoli	Učitelj	će	ovako	učiniti	i	pokušati	da	odgovori

na	više	vaših	pitanja.	Ali	šta	god	bio	slučaj,	koliko	god	ja	rekao,	i	dalje	vi	morate	biti	ti	koji	se

kultivišu.	Učitelj	može	poslužiti	samo	da	pruži	smernice.	Naravno,	u	kultivaciji	i	dalje	važi	da

je	“kultivacija	na	vama,	a	gong	je	na	učitelju.”	To	je	sigurno.	Ali	kad	se	sretnete	s	problemima,

kad	 naiđete	 na	 čitav	 spektar	 različitih	 scenarija	 tamo	 napolju	 među	 običnim	 ljudima,	 vi

morate	biti	ti	koji	držite	kontrolu.

To	 je	 sve	 za	 danas.	 Nadam	 se	 da	 ćete	 dobro	 ići	 finalnim	 delom	 svog	 putovanja.	 Zbilja	 ne

preostaje	 puno	 vremena.	 U	 svakom	 trenutku	 bi	 se	moglo	 završiti,	 i	 u	 svakom	 trenutku	 bi

mogla	otpočeti	naredna	faza.	Svima	vam	hvala.	(Svi	učenici	ustaju.	Dug,	oduševljen	aplauz.)

Li	Hondži	

19.05.2013.

prevod	na	srpski,	01.09.2016
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Fa	predavanje	na	Fa	konferenciji	Zapada	SAD	2013

Li	Hondži

19.10.2013.

(Dug,	srdačan	aplauz	svih	prisutnih)

Moćno	 Rimsko	 carstvo	 nikako	 nije	 očekivalo	 da	 će	 pretrpeti	 poraz	 od	 hrišćana.	 Jasnije

rečeno,	progon	hrišćana	je	ono	što	je	donelo	propast	carstva.	Iako	se	čini	kao	da	se	niko	u

današnjem	društvu	ne	bi	usudio	da	takne	strašnu,	arogantnu	KPK,	pogledajte	samo	kako	su

[režimi]	 istočnoevropskih	 zemalja	 preko	 noći	 pali.	 Bogovi	 sve	 kontrolišu.	 Progon	 Falun

Gonga	 od	 strane	 zle	 KPK	 je	 baš	 kao	 progon	 hrišćana	 od	 strane	 Rimskog	 carstva—oni	 su

mislili	da	su	jako	strašni	i	bili	su	tako	užasno	arogantni	i	bez	sluha	za	tuđe	argumente.	KPK

nikad	nije	očekivala	da	će	se	doći	do	tačke	na	kojoj	smo	danas.	Baš	onako	kako	su	učenike

Dafe	na	početku	progona	nagnali	u	stanje	neprekidne	strepnje,	 sada	su	oni	 ti	koji	 se	non-

stop	 brinu	 i	 plaše.	 Ali	 to	 nije	 sve.	Oni	 će	 biti	 kažnjeni	 za	 sve	 što	 su	 učinili,	 to	 je	 sigurno.

Odavno	sam	rekao	da	osoba	mora	snositi	posledice	svega	što	učini	na	ovom	svetu;	za	sve	što

je	ona	učinila,	moraće	da	plati	kroz	karmičku	kaznu.	U	nekim	slučajevima	kazna	će	odmah

uslediti,	u	ovom	životu.	To	služi	da	podseti,	upozori	 ljude.	U	drugim	slučajevima,	kazna	se

dešava	kasnije.

U	svakom	slučaju,	nijedan	zli	režim	u	istoriji	nije	dočekao	dobar	kraj.	Puno	je	lekcija	u	istoriji,

ali	kad	zli	 ljudi	polude,	kad	se	nekome	glava	ispuni	zlom,	ili	kad	zavist	obuzme	um,	šta	god

kažeš,	 druga	 strana	 će	 se	 o	 to	 oglušiti.	 Ovaj	 progon	 je	 kao	 rimski	 progon	 hrišćana

svojevremeno,	 samo	 još	 gore.	 On	 uključuje	 zločine	 nikad	 pre	 počinjene	 na	 ovoj	 planeti:

krajnje	bezočni,	oni	zapravo	uzimaju	unutrašnje	organe	živim	učenicima	Dafe,	a	broj	žrtava

je	ogroman.	Ali	znajte	da	su	svi	bogovi	kosmičkog	tela	svedoci	tih	zločina!

Kao	 učenici	 Dafe,	 kao	 ljudi	 koji	 se	 kultivišu,	 vi	 znate	 da	 kultivatori	 smatraju	 ljudski	 život

kratkim	 i	 nečim	 što	 nije	 najvažnija	 stvar.	 Šta	 je	 njima	 onda	 važno?	 Nebeski	 rang	 koji	 će

dostići	svojom	kultivacijom.	Svaka	osoba	koja	dolazi	na	ovaj	svet	ima	misiju;	svaka	osoba	koja

dolazi	 na	 ovaj	 svet	 ima	 cilj.	 Na	 početku	 Fa-ispravljanja	mnogi	 bogovi	 su	mi	 rekli:	 svi	 ljudi

danas	na	ovom	svetu	došli	su	zbog	Fa,	ali	nisu	svi	tu	da	bi	igrali	pozitivnu	ulogu	za	tvoj	Fa.	Ali

kakva	god	da	 je	situacija,	bez	obzira	kakva	 je	neko	osoba,	s	ovom	Dafom	pred	sobom	…	Vi

znate	da	od	drevnih	 vremena	do	danas,	 nijedna	od	 tih	 ličnosti	 koje	 su	umele	da	predvide

stvari,	 niko	 od	 tih	 svetaca	 ili	 proroka,	 nije	 mogao	 dobro	 objasniti	 fundamentalne	 istine

kosmosa,	 principe	 kultivacije,	 i	 vezu	 između	 ljudi	 i	 bogova.	Neki	 bi	mogli	 reći	 da	 se	 sad	u

predavanju	ovog	Fa	otkrivaju	najdublje	nebeske	tajne..	Samo	je	pitanje	da	li	ćeš	odabrati	da
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ga	čitaš	i	kultivišeš	se	po	njemu.	Ako	izabereš	da	ga	čitaš,	da	ga	vežbaš,	sve	će	u	njemu	biti

pronađeno.

Vezanosti	 svih	 vrsta	 sprečavaju	 ljude	 koji	 žive	 na	 ovom	 svetu	 da	 imaju	 miran	 um.	 A	 to

posebno	 važi	 u	 današnjem	 kineskom	 društvu.	 Tamo	 je	 zla	 KPK—da	 bi	 razorila	 način

razmišljanja	kineskog	naroda,	civilizovanost	i	moral—suptilnim	dejstvom	oduvek	sistematski

sprovodila	stvari,	na	način	krajnje	sistematičan.	Pogledajte	 ljude	širom	Kine—tako	ogromna

grupa	ljudi—i	naći	ćete	da	je	praktično	svakome	glava	okupirana	mislima	o	bogaćenju,	brzom

bogaćenju.	Zla	Partija	želi	da	se	ljudi	fokusiraju	na	to	i	ne	obraćaju	pažnju	na	ono	što	Partija

radi.	Večito	nemirnog	uma,	kineski	narod	ne	može	pronaći	mir	ni	na	tren.	Sav	kineski	narod

je	sada	 takav.	 Je	 li	 to	normalno?	Kao	što	znate,	na	zapadu,	 ili	u	normalnim	zemljama,	 ljudi

mogu	da	zarađuju	za	život	i	da	imaju	normalan	posao.	To	je	naprosto	deo	života.	Ljudi	žive

normalan	 život	 i	 nalaze	 užitak	 u	 onom	čemu	 im	 život	 služi.	 Ljudi	 su	 takvi	 širom	 sveta,	 za

razliku	 od	 onog	 u	 šta	 je	 zla	 Partija	 pretvorila	 kineski	 narod.	 Finansijska	 situacija	 osobe	 je

rezultat	njene	karme	iz	prethodnih	života;	ako	nešto	ne	treba	da	imaš,	onda	ga	nećeš	imati.

Nemirni	um	[kakav	današnji	Kinezi	imaju]	nagoni	ih	da	se	ogluše	o	istinu.	Oni	ne	shvataju	da

učenici	Dafe	pokušavaju	da	ih	izbave,	i	da	se	božji	gnev	sve	više	bliži.	Pored	ovog	gore,	laži

koje	 je	 zlo	 utisnulo	 u	 ljude	 nesumnjivo	 ih	 navode	da	 odbiju	 objašnjavanje	 istine	 od	 strane

učenika	Dafe.	I	nije	samo	to,	naravno.	Takođe	je	mnogo	zlih	faktora	u	pozadini	ljudi,	kao	i	zlih

faktora	unutar	ljudskog	tela,	koji	kontrolišu	ljude	i	sprečavaju	ih	da	čuju	istinu.

Naravno	da	se	stvari	sada	drastično	menjaju,	i	zli	faktori	se	progresivno	eliminišu.	Ogromna

sila	 Fa-ispravljanja	 dolazi	 iz	 mikrokosmosa	 prema	 površini.	 Čak	 i	 fraza	 “prekriti	 nebo	 i

zaseniti	 Zemlju”	 ne	može	 to	 adekvatno	 opisati.	 Razmislite	 o	 ovom:	 koliko	 velika	mora	 biti

gustina	toga,	ako	stiže	iz	mikrokosmosa	prema	površini?	Mora	biti	nebrojeno	puta	gušća	od

vode—obuhvatajući	sve,	ništa	ne	izostavljajući.	Ko	je	šta	učinio,	svaka	pojedina	misao	koju	je

osoba	 imala,	 šta	 je	 osoba	učinila,	 ono	 što	 je	 u	 istoriji	 učinjeno—sve	 to	 će	 postati	 savršeno

jasno.	 Bez	 obzira	 je	 li	 sveukupno	 proteklo	 100	 ili	 200	miliona	 godina	 istorije	 kroz	 koju	 je

čovečanstvo	prošlo,	sve	to	je	bilo	u	iščekivanju	ovog	finalnog	dana.	Svo	čovečanstvo	zna	da

je	čovek	dospeo	u	krajnje	opasnu	situaciju.	Ne	pričam	ništa	senzacionalistički,	zar	ne?	Ja	ne

preterujem,	niti	natežem	istinu,	zar	ne?	Svako	to	zna.	Vlade	nekih	zemalja	 još	više	znaju	o

tome.	 Samo	 što	 se	 trude	 da	 sačuvaju	 stabilnost	 dok	 prolazimo	 kroz	 ovaj	 period	 ljudske

istorije,	čekajući	i	nadajući	se	da	će	se	desiti	čudo,	i	da	će	bogovi	možda	pokazati	milost.	Ali

tokom	Fa-ispravljanja	se	čak	i	neki	bogovi	ponovo	stvaraju.

U	ovom	času,	ljudi	su	donekle	budniji,	sad	kad	je	zlo	počiščeno.	U	najmanju	ruku	sada	mogu

sami	da	razmisle.	Kad	nekome	objašnjavate	istinu,	sada	osoba	sama	razmišlja	o	tome,	umesto

da	bude	pod	 kontrolom	zla.	Ovo	posebno	 važi	 u	Kini.	 Zapravo,	 kad	 je	 zlo	 bilo	na	 vrhuncu

mahnitanja,	to	nije	bio	samo	problem	za	Kinu—zlo	je	kontrolisalo	ljude	širom	sveta.	Sada	su

stvari	drugačije	i	ljudi	se	postepeno	otrežnjuju.

Kao	što	znate,	vrlo	mnogo	članova	zle	KPK	se	povuklo	 iz	Partije	zahvaljujući	objašnjavanju
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istine	 od	 strane	 učenika	 Dafe.	 To	 je	 veličanstveno,	 i	 broj	 onih	 koji	 su	 istupili	 neprekidno

raste.	Ranije	sam	naznačio	da	postoje	drugi	faktori	koji	proizvode	da	ljudi	ne	misle	o	pravim

stvarima.	 Oni	 kojima	 je	 zla	 KPK	 pokvarila	 um	misle	 o	 bogaćenju	 i	 drugim	 lošim	 stvarima.

Takva	 ogromna	 grupa	 ljudi	 je	 u	 stanju	 koje	 nije	 primereno	 ljudskim	 bićima,	 i	 to	 utiče	 na

njihovu	sposobnost	da	čuju	istinu.	To	je	opasno.

Na	početku	Fa-ispravljanja	sam	rekao	da	pripadnici	kineskog	naroda	nisu	jednostavna	bića.

Zašto	 se	 na	 ovom	 svetu	 upražnjava	 demokratija?	 Ovo	 sam	 ranije	 objasnio.	 Današnji	 ljudi

misle	da	 je	demokratsko	uređenje	 sjajno.	Ali	 i	 to	 je,	 zapravo,	nešto	 što	 su	bogovi	priredili.

Prvo,	to	se	tako	moralo	prirediti	jer	su	okolnosti	tako	diktirale.	Drugo,	kraljevi	svake	pojedine

nacije	više	nisu	bili	tu,	više	nisu	bili	u	svojim	prvobitnim	zemljama.	Ranije,	kad	bi	kralj	umro,

on	bi	se	reinkarnirao	i	opet	bi	bio	kralj,	jer	taj	narod	je	on	ovde	doveo	s	neba	gore.	Živa	bića

iz	njegovog	nebeskog	carstva	najpre	bi	otišla	u	Kinu	da	oforme	karmičke	veze,	i	tamo	bi	se

zadržala	u	vidu	dinastije;	nakon	toga	bi	se	reinkarnirala	na	različitim	mestima	širom	sveta	i

činila	bi	etničke	grupe.	Pre	nego	što	je	Dafa	počela	da	se	širi,	svi	kraljevi	različitih	era	raznih

naroda—velik	broj	njih—su	se	reinkarnirali	u	Kini.	A	u	novije	vreme,	mnogi	predstavnici	došli

su	sa	visokih	nivoa	da	dobiju	Fa,	 i	čak	 još	veći	nebeski	kraljevi	 takođe	su	se	reinkarnirali	u

Kini.	Mnoge	istorijske	ličnosti	velike	vrline	takođe	su	se	reinkarnirale	u	Kini,	jer	Dafa	je	tamo

trebalo	 da	 se	 širi.	 Ali	 smetnja	 starih	 sila	 podvrgla	 ih	 je	 najžešćem	 od	 svih	 testova	 u	 tom

okruženju.	Stare	sile	su	smatrale	da	kad	ti	ljudi	jednom	dobiju	spasenje,	ogromna	grupa	bića

iza	 njih,	 koju	 oni	 predstavljaju,	 će	 takođe	 dobiti	 spasenje.	 Zle	 sile	 su	 ovo	 videle,	 pa	 su

intenzivno	koristile	bića	na	niskim	nivoima	 i	 loše	 ljude	da	progone	učenike	Dafe.	 I	 dok	 su

štetile	 stvari,	 one	 su	 kvarile	 način	 razmišljanja	 ljudi,	 uključujući	 tu	 i	 obične	 ljude;

prouzrokujući	da	nemate	 ispravne	misli,	 ili	da	se	kolebate	povodom	Dafe;	 ili	prouzrokujući

da	obični	 ljudi	ne	slušaju	 istinu,	 ili	 čak	da	nastupaju	 skupa	sa	zlom	u	progonu	 i	klevetanju

učenika	Dafe.	Zbog	ovog	su	gresi	koje	su	oni	nagomilali	naprosto	enormni.

Ali	kako	god	bilo,	Dafa	se	naširoko	rasprostire,	a	ja	vas	i	dalje	pozivam	da	spašavate	živa	bića.

Povodom	 onog	 što	 budućnost	 nosi,	 to	 ćemo	morati	 da	 sačekamo	 i	 vidimo.	 U	 ovom	 času

učenici	Dafe	treba	da	idu	spašavati	ljude,	i	zato	ja	pratim	kako	svako	pojedino	područje	stoji

sa	objašnjavanjem	istine.	Neke	lokacije	za	objašnjavanje	istine	su	zbilja	odlično	obavile	posao.

Sve	 je	 više	 turističkih	 grupa	 iz	 Kine.	 Ovo	 je	 aranžman	 da	 bi	 ljudi	 čuli	 istinu	 u	 jednom

drugačijem	okruženju.	Naše	 lokacije	 za	 objašnjavanje	 istine	 su,	 zapravo,	 linija	 fronta—linija

fronta	 za	 objašnjavanje	 istine.	 Ali	 u	 nekim	 krajevima	 to	 su	 prestali	 da	 rade,	 jer	 su	 zauzeti

drugim	 projektima.	 Naravno	 da	 i	 oni	 imaju	 efekta	 i	 da	 ih	 treba	 raditi;	 ja	 podržavam	 sve

projekte	učenika	Dafe,	jer	svi	oni	mogu	imati	dejstva	u	objašnjavanju	istine	i	spašavanju	ljudi.

Ali	sada	je	tako	puno	turističkih	grupa,	a	posebno	mnogi	od	turista	iz	Kine,	nisu	uspeli	čuti

istinu.

Mnogo	toga	u	periodu	Fa-ispravljanja	nije	tako	jednostavno,	i	ništa	nije	jednodimenzionalno.

Stvari	koje	su	bogovi	priredili	uključuju	više	faktora.	Kad	neko	ode	u	inostranstvo	[iz	Kine],	i

pošto	u	Kini	ne	može	čuti	 istinu,	nije	 li	on	usmeren	u	inostranstvo	da	bi	saznao	istinu?	Ne
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možete	 ostaviti	 te	 ljude.	 I	 dalje	 moramo	 dobro	 raditi	 na	 turističkim	 tačkama	 u	 svim

područjima.

Ljudski	um	je	kompleksan.	Ranije	sam	vam	pričao	o	tome	kako	je	mozak	osobe	samo	fabrika

za	obradu.	Osoba	se	rađa	iz	majčine	materice,	s	krvi	i	mesom	svojih	roditelja,	a	zatim	raste

uzimajući	zemaljsku	hranu.	A	kad	umre,	bilo	da	se	sahrani	ili	kremira,	ona	se	pretvara	u	prah.

Sam	mozak,	 strogo	 govoreći,	 nije	 izvor	 čovekovih	misli.	 Nemaju	 li	 ljudi	 dušu?	 Zar	 se	 telo

osobe	 ne	 sastoji	 takođe	 od	 dela	 koji	 je	 na	 različitim	mikroskopskim	 slojevima,	 koji	 nije	 u

površinskoj	dimenziji?	Sve	to	može	da	generiše	misli.	Neki	ljudi	kažu	da	je	ljudsko	telo	mali

univerzum.	 Razmislite	 koliko	 ćelija	 se	 nalazi	 u	 ljudskom	mozgu.	 I	 koliko	 molekula	 čini	 te

ćelije?	 I	 koliko	 još	 minijaturnijih	 čestica	 sačinjava	 te	 molekule?	 Svaka	 sićušna	 čestica,

postavljena	 u	 prostoru,	 ljudskom	 oku	 izgleda	 kao	 nebesko	 telo.	 Svi	 gledaju	 spolja.	 Svaka

planeta	 u	 ovom	 većem	 univerzumu	 ima	 život	 u	 sebi,	 samo	 što	 on	 nije	 u	 ovoj	 površinskoj

dimenziji,	 pa	 je	 tako	 za	 vas	 nevidljiv.	 Kažu	 da	 je	 američka	 svemirska	 tehnologija	 vrlo

napredna,	a	ipak	kad	slete	na	druge	planete,	oni	ne	vide	ništa	sem	pustog	sveta.	Ali	tamo	nije

pusto;	 samo	 je	 ljudska	 tehnologija	 naprosto	 suviše	 površna.	 Koliko	 planeta	 ima	 u	 ovom

univerzumu?	 Ćelije,	 molekuli,	 i	 sitnije	 čestice	 u	 ljudskom	mozgu	 imaju	 isti	 aranžman	 kao

univerzum	koji	 vidimo,	 pa	 su	 čak	 i	 sekvence	 iste.	Koliko	 čestica	postoji	 u	 vašem	 ljudskom

telu?	Koliko	planeta	postoji	unutar	vašeg	mozga?	Ako	bi	životi	na	tim	sićušnim	česticama	(to

će	reći,	planetama)	bacili	pogled	na	čestice	koje	se	rasprostiru	u	prostoru	mozga,	da	li	bi	se

to	 uopšte	 razlikovalo	 od	 onog	 kako	 ljudska	 bića	 vide	 planete	 ili	 univerzum?	 Ako	 ovako

gledate,	ne	sadrži	li	ljudski	mozak	veliki	univerzum?	I	koliko	bića,	koliko	bogova,	i	koliko	još

većih	bića	postoji	u	tim	dimenzijama?	Budući	da	sva	ta	nebrojena	bića	imaju	svoj	sopstveni

um,	odakle	tačno	dolaze	ljudske	misli?	Izuzetno	je	kompleksno.

Znači	li	to	da	osoba	ništa	ne	može	da	učini	tim	povodom?	Ona	može	učiniti	nešto.	Kako	to?

Mozak	 u	 ovoj	 površinskoj	 dimenziji,	 kad	 dejstvuje	 skupa	 sa	 glavnom	 dušom,	 ima	 moć	 da

preuzme	 komandu	 nad	 formiranjem	 i	 izražavanjem	 površinskih	 misli,	 a	 to	 uključuje	 i

čovekove	 postupke.	 Pre	 nego	 što	 dođe	 ideja,	 ključ	 je	 u	 tome	 šta	 izabereš.	 Takođe	 treba

naglasiti	da	je	sve	živote	u	kosmosu	stvorio	Fa,	i	da	su	oni	saobraženi	s	njim.	Ali	ako	zagadite

ili	pokvarite	svoje	površinske	misli;	 ako	ste	vezani	za	nešto;	 ili	 ako	vam	 je	glava	napunjena

zlim	stvarima	 iz	modernog	društva,	 lažima	opake	Partije	o	progonu,	 ili	negativnim	mislima

usled	lažljive	propagande	progona,	onda	će	vas	to	sprečiti	da	čujete	istinu	kad	vam	je	učenici

Dafe	kažu,	i	navesti	vas	da	propustite	priliku	da	budete	spaseni.

Znam	da	među	praktikantima	koji	ovde	sede,	neki	nisu	marljivi,	a	neki	skoro	pa	uopšte	nisu

marljivi.	Ali	Učitelj	misli:	 šta	 ćete	uraditi	 sa	 sobom?	Zašto	ne	možete	 imati	 ispravne	misli?

Nije	 li	 Učitelj	 tu	 da	 vas	 spase?	 Nije	 li	 ovaj	 Fa	 tu	 da	 vas	 spase?	 Pored	 toga,	 vi	 nosite

odgovornost	spašavanja	drugih.	Ali	ako	ni	sobom	ne	vladate	dobro,	šta	će	se	desiti?	Ako	ne

ispunite	zavet	dat	bogovima,	posledice	će	biti	onakve	kakve	su	unapred	ustanovljene	vašim

sopstvenim	zavetom.

40



Iako	je	ova	Zemlja	vrlo	mala	u	Fa-ispravljanju,	svi	životi	u	kosmičkom	telu	su	sagledali	da	je

ovo	bezbedno	mesto.	Na	svim	drugim	mestima	planete	se	rastaču	i	rasprskavaju.	Vi	znate	za

informacije	koje	su	razotkrili	astronomi,	zar	ne?	Svuda	po	kosmosu	dešavaju	se	eksplozije.

Zašto	 ima	 toliko	 vanzemaljaca	 [ovde]?	 Videli	 su	 da	 je	 Zemlja	 najsigurnije	 mesto,	 pa	 su

pohitali	ovamo.	Naravno,	velik	broj	je	sprečen	i	zabranjeno	im	je	da	dođu	na	Zemlju.	Onima

koji	 su	 došli	 u	 ranijim	 vremenima	 zabranjeno	 je	 da	 kvare	 stvari,	 inače	 bi	 društva	 na	 ovoj

Zemlji	odavno	pala	u	haos.	Onima	koji	 su	kasnije	došli	 rečeno	 je	da	se	sakriju	blizu	Sunca.

Čak	i	oni	na	Mesecu	su	među	onima	koji	su	rano	pristigli.	Svi	su	shvatili	da	je	ovde	bezbedno.

A	 zašto	 je	 tako?	 Ovde	 se	 dešava	 Fa-ispravljanje;	 ovo	 je	 srce	 Fa-ispravljanja.	 Bogovi	 širom

kosmosa—čak	i	oni	vrlo	veliki—se	reinkarniraju	ovde.	Ali	da	li	će	ovde	na	kraju	biti	bezbedno,

hoće	li	se	desiti	uspeh	ili	neuspeh,	to	zavisi	od	toga	kako	se	Fa-ispravljanje	odvija.	Ako	ovaj

put	Fa-ispravljanje	ne	uspe,	ova	Zemlja	neće	ostati,	pa	čak	ni	kosmosa	više	neće	biti.

Kao	što	vidite	 iz	postojećeg	stanja	stvari,	zlokobni	tzv.	„testovi“	učenika	Dafe	brzo	se	bliže

svom	kraju.	Mahom	je	odlučeno	koje	će	mesto	svaka	osoba	zauzeti,	 i	vi	se	sada	samo	puno

trudite	da	spasite	ljude	sveta	i	usavršite	svoj	nebeski	rang.	Samo	zastanite	na	čas	i	pomislite

na	 ljude	ovog	sveta.	Pa,	kao	bogovi,	oni	su	odavno	znali	do	kog	stepena	će	ova	Zemlja	biti

zagađena,	 ili	 oštećena,	 od	 strane	 zla	 tokom	perioda	 Fa-ispravljanja,	 a	 ipak	 su,	 zapanjujuće

hrabro,	 prešli	 put	 od	 veličanstvenih,	 svetih	 i	 plemenitih	 bogova,	 koji	 će	 uskočiti	 u	 ovu

septičku	jamu,	u	ovaj	prljavi	svet.	Ko	bi	se	ranije	usudio	da	dođe?	Nisu	li	došli	zbog	vere	da	će

biti	 spaseni	 jednom	 kad	 veliko	 širenje	 Dafe	 započne?!	 To	 je	 bilo	 s	 tim	motivom,	 s	 takvim

ispravnim	mislima,	s	takvom	verom	u	Dafu—onda	kao	učenici	Dafe,	zar	ih	ne	trebate	spasiti?

Osim	toga,	iza	njih	su	masivne	grupe	bića,	i	sve	to	su	bogovi,	i	možda	će	oni	jednog	dana	biti

deo	mnoštva	bogova,	ili	živih	bića,	unutar	domena	vašeg	konačnog	nebeskog	ranga.

U	novije	vreme	je	priličan	broj	praktikanata	došao	iz	Kine.	Bez	obzira	na	koji	način	su	došli

ovamo,	svestan	sam	da	su	mnogi	sjajno	obavili	posao	u	Kini,	dok	su	mnogi,	shvatam,	radili

loše.	Kad	dođu	odande	 i	 nađu	da	 su	 okolnosti	 ovde	ne-problematične	 i	 relaksirajuće,	 i	 da

nema	 progona,	 oni	 počinju	 da	 razmišljaju	 o	 udobnom	 i	 ležernom	 životu.	 Ali	 opasno	 je	 ne

ispuniti	 svoj	 zavet!	 Zašto?	 Ti	 imaš	 odgovornost!	 Ti	 si	 učenik	 Dafe	 iz	 doba	 Fa-ispravljanja!

Učenici	Dafe	iz	ove	ere	su	tu	da	bi	pomogli	Učitelju,	i	preuzeli	odgovornost	spašavanja	ljudi.

A	ti	ipak	ne	radiš	na	tome!	Neki	ljudi	čak	nisu	odstranili,	posle	dugo	vremena,	stvari	kojima

su	 indoktrinirani	od	strane	zla	dok	su	boravili	u	Kini.	Samo	radeći	 tri	 stvari	dobro	možete

očistiti	 tu	 stvar	 i	 promeniti	 sav	 taj	 način	 razmišljanja	 koji	 vam	 je	 Partija	 nametnula—

uključujući	 i	strah.	To	okruženje	zle	Partije	u	Kini	su	stvorile	stare	sile	koristeći	 loše	 ljude,

kao	 i	zla	bića	 iz	drugih	dimenzija.	Stare	sile	će	vas	priznati	samo	ako	uspete	u	kultivaciji	u

tako	 zlim	uslovima,	 i	 zato	 su	 stvari	 pretvorili	 u	 ovo.	 Sad	 kad	 su	 stvari	 stigle	do	ove	 tačke,

moraćemo	 ih	 pobediti	 u	 njihovoj	 sopstvenoj	 igri.	 Tako	 ćemo	 mi	 to	 izvesti,	 a	 šta	 će	 biti

kasnije,	o	tom	po	tom.	Kako	god	bilo,	 ja	sam	vaš	Učitelj,	pa	vam	moram	reći	kad	sagledam

vaše	nedostatke.

Znam	da	među	mojim	učenicima	Dafe	koji	ovde	sede	ima	mnogih	koji	su	izuzetni,	bilo	da	su
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iz	Kine	 ili	drugih	delova	sveta,	a	uključeni	su	oni	koji	su	prošli	kroz	testove	koji	su	pretnja

životu,	ili	koji	su	se	probili	kroz	najteže	okolnosti.	Naprosto	izuzetno.	Naravno,	kao	učenici

Dafe,	oni	znaju	da	kolika	god	patnja	može	biti,	ono	što	oni	traže	nije	komfor	i	olakšanje,	već

večni	život	i	spasenje	mnoštva	života	koje	oni	predstavljaju.	I	zato	su	oni	tako	dobro	obavili

posao.	Puno	je	takvih	učenika	Dafe,	 i	oni	su	bili	zbilja	dobri.	Fa-konferencija	služi	vam,	dok

drugi	dele	svoja	iskustva	o	tome	kako	postupaju,	da	vidite	kako	da	budete	bolji.	To	ne	služi

da	se	čuje	nešto	novo,	jer	i	ti	si	takođe,	učenik	Dafe.

Da	vam	ovo	nisam	izrekao,	ne	bih	mogao	ostati	na	miru.	Sve	stiže	do	svog	kraja,	i	vi	to	vidite.

Ono	što	je	na	Zemlji	je	odraz	onog	što	je	u	kosmosu.	Sve	više,	dobro	i	ispravno	prevladavaju,

dok	zle	 stvari	 idu	dole.	Čak	do	 te	mere	da	 su	oni	koji	 su	direktno	uzeli	učešće	u	progonu

učenika	Dafe	u	konstantnom	strahu	i	zabrinutosti.	Ranije,	oni	su	činili	da	učenici	Dafe	žive	u

konstantnom	strahu.	Sada	je	na	njima	red	da	pate	zbog	toga.	Pa,	kad	smo	dovde	stigli,	samo

razmislite:	 koliko	 još	 preostaje	 na	 ovom	 putovanju?	 Zbilja	 nije	 preostalo	 puno	 na	 putu

učenika	Dafe	koji	spašavaju	živa	bića	i	ispunjavaju	svoje	misije.

Ranije	sam	postavio	pitanje	može	li	zla	KPK	opstati	narednih	deset	godina.	Istina	je	da	je	to

moglo	biti	mnogo	kraće.	Mogao	sam	ne	dati	da	opstane	narednih	pet	godina.	Ali	shvatate	li

koliko	ljudi	sveta	ne	bi	bilo	spaseno,	pošto	bi	bili	prekriveni	zlom?	Mnogi	učenici	Dafe	su	pali

u	depresiju	tokom	progona	i	nisu	uspeli	da	iskorače.	Kakvo	bi	onda	dobro	završetak	mogao

doneti?	Ne	služi	 li	 Fa-ispravljanje	 spašavanju	 ljudi?	Kad	bih	 ja	 jedini	otišao	odavde,	koja	bi

bila	svrha	stvaranja	ovog	sveta?	Svi	aranžmani	stvoreni	pre	 istorije	bili	bi	uzalud.	Vreme	 je

produženo	radi	vas,	i	radi	živih	bića.

To	je	sve	za	danas.	Hvala	vam!	(Oduševljen	aplauz)	Obavili	ste	puno	teškog	rada—naši	učenici

Dafe	 su	 zbilja	 naporno	 radili!	 (Učenici	 odgovaraju:	 “Učitelj	 je	 naporno	 radio!”	 Svi

aplaudiraju.)	U	ime	bića	koja	se	spašavaju,	zahvaljujem	vam	se!

(Gromoglasan	aplauz	svih	prisutnih)

Li	Hondži	

19.10.2013.

prevod	na	srpski,	08.11.2013
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Fa	predavanje	na	Svetski	Dan	Falun	Dafe

Li	Hondži

Održano	na	Fa-konferenciji	2014	u	Njujorku,	13.05.2014.

(Svi	 prisutni	 učenici	 Dafe	 ustaju	 i	 oduševljeno	 tapšu,	 s	 poštovanjem	 dočekujući	 Učitelja.

Učitelj	uzvraća	s	heši,	a	zatim	pokazuje	da	svi	sednu.)

Dobro	 jutro!	 (Učenici	 odgovaraju:	 “Dobro	 jutro,	 Učitelju!”)	 (Učenici	 srdačno	 aplaudiraju.)

Naporno	ste	radili!	(Učenici	odgovaraju:	“Učitelj	je!”)	Jedan	broj	vas	među	ovde	okupljenima

su	 učenici	 Dafe	 iz	 Kine.	 Širom	 sveta	 ili	 u	 Kini,	 stanje	 Fa-ispravljanja	 je	 isto.	 Sveukupno,

njegov	napredak	možda	izgleda	kao	da	mu	nedostaje	red,	ali	je	zapravo	izuzetno	uređen.

Ranije	sam	rekao	da	 je	cilj	 starih	sila	u	pozadini	progona	da	učine	da	se	učenici	Dafe	kroz

progon	oslobode	svojih	 ljudskih	vezanosti.	Oni	će	priznati	 Ispunjenje	vaše	kultivacije	samo

ako	 ste	 u	 stanju	 da	 prođete	 ovaj	 težak	 ispit.	 Zato	 su	 oni	 to	 priredili.	 Ja	 se	 potpuno

suprotstavljam	 tim	njihovim	 stvarima.	Moj	 pristup	 je	 da	dobrodušno	 razrešim	 sve.	 Pristup

koji	sada	koristim	je	posledica	njihovog	ometanja.

Ali	po	pitanju	lične	kultivacije,	u	širenju	Fa	ovog	puta	su	vrata	do	kraja	otvorena	i	mnogi	ljudi

su	ušli	i	tek	ovom	prilikom	postali	učenici	Dafe.	A	ti	ljudi,	koji	su	treća	grupa	praktikanata	o

kojoj	sam	ranije	govorio,	nisu	sistematski	eliminisali	svoju	karmu	tokom	istorije.	Oni	koji	su

sišli	 ovde	 sledeći	Učitelja,	 ili	 oformili	 sudbinske	 veze	 s	Učiteljem	 u	 različitim	 periodima	 u

istoriji,	 tim	 ljudima	 je	 u	 svakom	 životu	 čišćena	 karma,	 pre	 nego	 što	 će	 se	 ponovo

reinkarnirati.	Međutim,	oni	koji	su	upravo	ušli	ovom	prilikom,	nisu	prolazili	kroz	ovo	tokom

istorije,	i	oni	sa	sobom	donose	ogromnu	količinu	karme.	Osoba	neizbežno	generiše	karmu	na

ovom	 svetu,	 te	 je	 u	 svakom	 pojedinom	 životu	 nakupljena	 velika	 količina	 karme.	 Onda

razmislite	kao	kultivatori,	mogu	 li	 oni	 tako	 lako	dostići	 Ispunjenje?	To	nije	moguće.	Nije	 li

Isus	rekao	da	čovek	ima	grehe?	Kako	god	se	to	tumačilo,	činjenica	je	da	dok	god	osoba	živi

ona	generiše	karmu.	Znači	da	osoba	treba	da	očisti	sebe,	 i	kultivacijom	mora	ukloniti	svaki

delić	karme	i	dostići	stanje	čistote	pre	nego	što	može	dostići	Ispunjenje.

Ja	se	protivim	onom	što	stare	sile	rade.	Ali	bez	obzira	na	 to,	kad	 je	vaša	 lična	kultivacija	u

pitanju,	 morate	 se	 kultivisati	 i	 morate	 naporno	 raditi.	 Po	 ovom	 pitanju,	 razmislite:	 od

vremena	 kad	 je	 KPK	 počela	 da	 progoni	 učenike	 Dafe,	 posle	 20.	 jula	 1999,	 zaista	 su	 se

razotkrile	 mnoge	 ljudske	 vezanosti.	 Mnogi	 ljudi	 koji	 nisu	 bili	 solidni	 povukli	 su	 se	 tokom

progona,	a	neki	nisu	skupili	hrabrosti	da	iskorače.	Sada	su	se	okolnosti	drastično	promenile	i

izgleda	da	su	stvari	popustile.	Sada	su	neki	ljudi	uspeli	da	skupe	hrabrost,	a	neki	ljudi	su	se

43



vratili	 [kultivaciji].	 Dok	 stvari	 kreću	 svojim	 tokom,	 međutim,	 mi	 smo	 zaista	 sagledali

svakojake	 ljudske	vezanosti	kako	 im	ispunjavaju	glave.	Dok	se	nadate	da	ćete	uskoro	videti

da	se	progon	okončao,	to	je	samo	po	sebi	samo	želja;	ono	što	bi	učenik	Dafe	trebalo	da	radi

su	stvari	vezane	za	njegovo	razotkrivanje,	i	s	njim	treba	da	se	suoči	s	ispravnim	mislima.	Ali

neki	ljudi	žele	da	pronađu	mesto	gde	mogu	da	izbegnu	progon	i	žive	povučen,	ugodan	život.

A	 takvi	 ljudi	 shvataju	 progon	 na	 najrazličitije	 načine.	 Šta	 god	 bio	 slučaj,	 u	 ovom

nemilosrdnom	progonu	su	se	zaista	ukazale	sve	vrste	ljudskih	vezanosti.

Shodno	 tome,	 onda,	 mnogi	 od	 nas	 su	 zbilja	 loše	 postupili.	 Pa	 stare	 sile	 to	 koriste	 kao

opravdanje,	 i	 kažu:	 “Pogledaj—je	 li	 ovo	 tvoj	 učenik?	 Ti	 ga	 želiš,	 pa	 ćemo	 ti	 pomoći	 da	 on

ukloni	 svoje	 vezanosti.	Može	 li	 neko	ovakav	otići	 na	nebo?”	Pogledajte	 i	 videćete	da	 su	 se

pokazale	sve	vrste	ljudskih	vezanosti.	Čak	i	usred	ovog	najžešćeg	među	progonima,	ima	ljudi

koji	 šire	 glasine,	 koji	 se	 hvale—pojavile	 su	 se	 sve	 vrste	 vezanosti,	 i	 to	 je	 samo	 pogoršalo

surovost	ovog	progona.	Jednom	kad	se	nadigne	tvoja	vezanost,	stare	sile	će	dovesti	policiju

da	ti	pokuca	na	vrata.	Zlo	će	doći	po	tebe.

Isto	važi	za	ostatak	sveta.	Progon	 je	u	početku	bio	naprosto	brutalan!	Bilo	 je	pritisaka	svih

vrsta,	pa	čak	i	 izvan	Kine	pritisak	je	bio	masivan.	U	to	doba	glas	učenika	Dafe	nigde	se	nije

uspevao	čuti;	svi	kineski	mediji	bili	su	pod	kontrolom	zle	KPK	i	napadali	su	i	složno	suzbijali

[Falun	 Gong].	 Spoljni	 svet	 nije	 imao	 pojma	 šta	 je	 Falun	 Gong,	 pa	 su	 mediji	 širom	 sveta

naprosto	prenosili	obmanjujuće,	progoniteljske	izveštaje	zle	KPK.	Pa	ako	razmislite	o	tome,

takav	 progon	 svodio	 se	 na	 lavinu	 napada	 i	 represije	 od	 strane	 medija	 celog	 sveta.

Suprotstavljeni	 tako	 ogromnom	 pritisku,	 u	 to	 doba	 su	 i	 praktikanti	 izvan	 Kine,	 takođe,

prikazali	sve	vrste	ljudskih	vezanosti.	Rezultat	je	bio	da	su	mnogi	otpali.	Zbilja	su	izuzetni	oni

koji	mogu	da	se	probiju	do	kraja.	Izuzetni	ste	čak	i	u	očima	bogova.	Kako	oni	to	vide,	vi	[ste

to	postigli]	u	ljudskom	svetu,	i	razlika	je	zbilja	zapanjujuća,	pa	vam	se	oni	dive.

Životi	 različitih	domena	u	univerzumu	su	 izvorno	bili	divni,	 i	 stvari	nisu	bile	ni	nalik	 tome

koliko	 su	opasne	 i	 iskušavajuće	za	 ljudska	bića.	Zato	 su	oni	 koji	 su	 imali	 smelosti	da	dođu

ovamo	 naprosto	 izvanredni.	 Pošto	 su	 principi	 ljudskih	 bića	 izokrenuti—poput	 toga	 šta	 je

dobro,	 a	 šta	 loše—ljudi	generišu	karmu	samim	postojanjem	ovde.	 I	upravo	zato	 što	 ljudska

bića	 žive	 u	 sredini	 s	 izokrenutim	 principima,	 druga	 nebeska	 bića	 se	 ne	 usuđuju	 da	 priđu

ovom	mestu.	 Zato	 je	 onaj	 koji	 dođe	 još	 izuzetniji.	 Kad	 neko	 uspe	 da	 se	 probije	 kroz	 ovaj

progon,	bogovi	će	ga	uistinu	ceniti.	Kad	se	s	ovim	kako	ljudi	ovde	žive	uporedi	to	kako	bića

na	nebu	postoje,	brzo	se	shvati	koliko	su	izuzetni	oni	koji	su	se	usudili	da	dođu	ovamo.

Ljudi	u	ovom	svetu	danas—neću	reći	svi,	ali	velika	većina	njih—dolaze	s	neba,	stižu	iz	mnoštva

ogromnih,	dalekih	kosmosa,	različitih	domena,	i	s	različitih	mesta,	da	bi	dobili	Fa.	Ali	jednom

kad	se	ovde	reinkarniraju,	oni	više	ne	znaju	odakle	su	došli.	Jer	ljudsko	društvo	je	u	lavirintu,

mestu	koje	opsenjuje.	Kad	neko	uđe	ovamo,	to	je	isto	kao	da	je	uskočio	u	lavirint.	Osoba	se

može	kultivisati	samo	ako	uskoči	u	lavirint.	Sad	kad	ste	uskočili	u	lavirint,	u	ovako	opasnu	i

tešku	sredinu,	ako	i	dalje	možete	da	oformite	ispravne	misli,	ako	i	dalje	možete	da	shvatite
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da	treba	da	se	kultivišete,	ako	možete	pomoći	Učitelju	da	ispravi	Fa	u	doba	kad	se	Dafa	širi,	i

ako	možete	spašavati	druge	ljude	čak	i	dok	prolazite	kroz	velike	testove,	onda	je	to	naprosto

nešto	 izuzetno.	 Tako	 se	 na	 to	 gleda,	 i	 zato	 ja	 kažem	 da	 su	 oni	 koji	 odolevaju	 od	 20.	 jula

naovamo	naprosto	izuzetni.

Naravno,	ponekad	ćete	tu	i	tamo	imati	čvoruge	i	modrice,	ili	se	često	saplesti,	ili	jednu	stvar

rešiti	dobro	a	drugu	ne	tako	dobro,	ali	sve	to	je	deo	procesa	kultivacije.	Dok	god	ste	sposobni

da	 istrajavate	 i	 da	prolazite	 kroz	 to,	 vi	 ste	 izuzetni.	 Ako	možete	da	 radite	 ono	 što	učenici

Dafe	 treba	 da	 rade,	 vi	 ste	 izuzetni.	 Tako	 se	 na	 to	 gleda.	 Zaista	 nemati	 nikakvih	 problema,

postupati	u	svemu	dobro,	i	hrliti	napred	sve	do	kraja	-	zaista	ima	takvih	pojedinaca,	ali	njih	je

malo	 i	 nisu	 česti	 i	 oni	 su	 jednostavno	 izuzetni.	 Međutim,	 ne	 može	 svako	 biti	 takav.	 U

kultivaciji,	 ko	 ne	 greši?	 Gledajući	 šta	 se	 desilo	 tokom	 ovog	 progona,	 neki	 ljudi	 možda	 su

pravili	 ozbiljnije	 greške,	 a	 neki	 manje	 greške.	 Ali	 ako	 možete	 da	 se	 prosvetlite	 u	 njih,

preuzmete	odgovornost	za	 to,	otkrijete	 svoj	problem	 i	dobro	postupite	 idući	napred,	 to	 je

onda	kultivacija.

Kad	 se	 neki	 ljudi	 sapletu	 i	 padnu,	 oni	 ne	 mogu	 ponovo	 da	 ustanu	 već	 otpišu	 sebe	 kao

beznadežne	 i	počnu	da	se	ponašaju	bezobzirno.	U	nekim	slučajevima	čak	završe	na	drugoj

strani.	Takođe	ima	nekih	ljudi	koji	su	naučili	neke	istine	kroz	Dafu;	pre	ovoga	oni	nisu	imali

pojma	o	religiji,	veri	 ili	kultivaciji.	Kroz	Dafu	su	naučili	o	bogovima,	budama	i	kultivaciji.	Ali

onda	 tokom	 progona,	 iz	 straha,	 oni	 su	 pokušali	 da	 izbegnu	 da	 im	 se	 naudi,	 pa	 su	 prišli

drugim	religijama.	Ali	bez	obzira	kojim	putem	ideš,	nećeš	moći	da	dostigneš	Ispunjenje	sve

dok	u	sebi	nedriš	strah.	Svaki	strah	je	vezanost.

Naravno,	 Dafa	 kultivacija	 ne	 liči	 na	 pristupe	 kultivaciji	 iz	 prošlosti,	 gde	 čovek	 tokom

kultivacije	treba	strogo	da	eliminiše	sve	ljudske	vezanosti.	Pošto	učenici	Dafe	i	dalje	treba	da

se	 kultivišu	među	 običnim	 ljudima,	 zadržava	 se	 izvesni	 deo	 razmišljanja	 običnih	 ljudi,	 što

obezbeđuje	 da	 oni	 mogu	 imati	 razmišljanje	 i	 ponašanje	 potrebno	 za	 život	 među	 običnim

ljudima.	A	pored	toga,	obezbeđuje	se	da	možete	asistirati	Učitelju	u	 ispravljanju	Fa	u	ovim

uslovima,	kao	 i	 spašavati	 živa	bića	u	ovim	uslovima.	Kad	biste	 svi	 vi	pošli	u	manastire	 ili	u

pećine	na	planinama,	ko	bi	spasio	sve	ljude	ovog	sveta,	koji	su	došli	ovamo	zbog	Dafe?

Šta	je	“Učenik	Dafe”?	Oni	koje	Učitelj	uči	ste	upravo	vi,	učenici	Dafe.	Vi	bivate	pročišćavani,

čeličeni	 do	 zrelosti	 i	 pripremani	 da	 spašavate	 živa	 bića.	 To	 su	 učenici	 Dafe.	 Odrednica

“učenik	Dafe”	 nije	 ništa	 slično	 konceptima	 lične	 kultivacije,	 ili	 ličnog	 ispunjenja,	 koji	 su	 se

prethodno	mogli	naći	u	običnom	društvu.	Oni	nisu	imali	odgovornost	da	spašavaju	živa	bića.

Za	njih	je	to	bila	samo	lična	kultivacija.	Ono	što	će	učenici	Dafe	jednom	postići	je	ništa	slično

onom	 što	 ti	 sporedni	 putevi	 ili	 prakse	 uključuju.	 Mislim	 da	 vam	 je	 ovo	 već	 svima	 jasno.

“Učenici	Dafe”	su	oni	koji	snose	odgovornosti	učenika	Dafe	i	spašavaju	živa	bića.

Što	se	tiče	spašavanja	živih	bića,	ovo	je	nešto	gde	su	mnogi	naši	učenici	Dafe	bili	odlični,	bez

obzira	 na	 svoje	 godine	 i	 obrazovanje.	 Neki	 stariji	 učenici	 Dafe,	 čak	 i	 oni	 s	 niskim

obrazovanjem,	su	bili	vrlo	dobri.	Što	se	tiče	učenika	Dafe	koji	učestvuju	u	raznim	projektima,
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mnogi	 su	 uložili	 puno	 truda,	 pa	 su	 i	 oni	 bili	 vrlo	 dobri.	 Ranije	 sam	 rekao	 raznim	 našim

projektima—posebno	 medijskim	 kompanijama—da	 bi	 se	 bolje	 obavljao	 posao	 objašnjavanja

činjenica,	 suprotstavljanja	progonu	 i	 spašavanja	 živih	bića,	medijske	kompanije	moraju	biti

utemeljene	 u	 običnom	 društvu,	 moraju	 dobro	 voditi	 svoje	 poslovne	 operacije,	 održavati

zdrave	finansije,	učiti	od	regularnih	medijskih	kompanija,	i	zaista	funkcionisati	na	normalan

način.	Tek	tada	će	naše	kompanije	imati	efekta	u	onom	što	žele	da	postignu.

U	početku,	mnogi	 ljudi	 su	 imali	 kratkoročno	 razmišljanje.	Oni	 su	mislili	 da	 treba	 da	 ulože

puno	 napora	 samo	 na	 kratko,	 i	 biće	 gotovo.	 Sada	 shvataju	 da	 se	 stvari	 ne	 odvijaju	 na	 taj

način.	Učenik	Dafe	sve	mora	raditi	postojano,	biti	svim	srcem	u	tome,	ne	biti	vezan	za	vreme,

i	ne	misliti	previše.	Morate	dati	sve	od	sebe	u	svemu	što	treba	da	radite,	i	sve	će	ići	dobro.

Pod	pritiskom	progona,	mnogi	ljudi	uvek	su	se	nadali	da	će	se	progon	ranije	završiti,	pa	su	se

jedno	vreme	puno	trudili.	Ali	ne	idu	stvari	tako.	Treba	reći,	naravno,	da	su	vaši	mediji	zaista

imali	velik	efekat	u	spašavanju	živih	bića.

Povodom	spašavanja	živih	bića,	uzmite	u	obzir	sledeće.	Mnogi	od	naših	učenika	Dafe	izvan

Kine	 su	 se	 navikli	 na	 normalan	 način	 razmišljanja,	 za	 razliku	 od	 ljudi	 u	 Kini.	 Šta

podrazumevam	pod	ovim?	Um,	način	razmišljanja	ljudi	koji	su	živeli	u	naciji	kojom	vlada	zli

komunizam	pripada	partijskoj	kulturi.	Komunistički	režim	teži	da	uništi	nacionalno	nasleđe,

a	 onda	 vas	 indoktrinira	 krajnje	 pokvarenim	 vrednostima	 i	 konceptualnim	 temeljom	 zle

Partije—sve	ove	stvari	se	oformljuju	u	umu	putem	indoktrinacije	od	strane	zle	Partije.	Pa	je	to

način	 razmišljanja	 ljudi	 koji	 rastu	 usred	 kulture	 zle	 partije,	 i	 on	 čak	 oblikuje	 to	 kako	 oni

gledaju	na	stvari.	Teško	je	potpuno	ukloniti	tu	stvar.	Ali	ljudi	koji	duže	vreme	žive	izvan	Kine

će	zapaziti	da	postoji	razlika	između	njihovog	načina	razmišljanja	i	tuđeg,	da	oni	nisu	isti.	Oni

koji	 dolaze	 iz	 zemlje	 zle	 partije	 stalno	 pokušavaju	 da	 zaštite	 sebe,	 i	 imaju	 snažnu	 želju	 da

iskažu	svoje	mišljenje	s	visine,	dok	ljudi	izvan	Kine	nisu	takvi.

Posebno	u	slučaju	medija,	ako	koristite	 te	 teorije,	 terminologiju	 ili	 logiku	partijske	kulture,

onda	 je	 to	 isto	 što	 i	 širenje	 partijske	 kulture.	 Zato	 na	 ove	 stvari	 morate	 obratiti	 pažnju.

Posebno,	neki	novi	ljudi	su	se	nedavno	priključili	medijima,	i	ti	mladi	ljudi	su	došli	iz	Kine.	Tu

treba	posebno	da	pazite.	Bez	obzira	u	kom	ste	od	naših	medija,	morate	paziti	na	ovo.	Učenici

Dafe	su	radili	neverovatno	naporno	da	bi	osnovali	te	medije	tokom	progona,	i	oni	su	uistinu

uspeli	da	izvan	Kine	preokrenu	groznu	situaciju—nešto	naprosto	čudesno.	Naši	mediji	su	dali

ogroman	doprinos.	Zbilja	bi	trebalo	da	 ih	cenite.	Nemojte	 ih	menjati	partijskom	kulturom	i

činiti	 ih	 sličnim	 kineskim	 medijima,	 tim	 čudnim	 izgledom	 i	 praznim	 rečima,	 i	 nemojte

direktno	preuzimati	i	objavljivati	vesti	koje	stižu	od	njih.	Na	ove	stvari	treba	da	pazite.

Ja	 objašnjavam	 pitanja	 koja	 nastaju	 tokom	 spašavanja	 živih	 bića,	 na	 koja	 morate	 obratiti

pažnju.	Druga	je	stvar	što	imamo	puno	ljudi	koji	su	prkosili	situaciji	da	bi	objasnili	činjenice,	i

oni	su	zbilja	vrlo	naporno	radili.	Kao	što	sam	pomenuo	na	poslednjoj	Fa-konferenciji,	[naša

grupa	 u	 celini]	 ne	 sme	popuštati	 u	 našem	objašnjavanju	 istine	 na	 turističkim	punktovima.

Posebno	kod	turista	koji	dolaze	iz	Kine,	morate	fokusirati	svoje	objašnjavanje	istine	na	njih.
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Praktikanti	svuda	preduzimaju	akcije,	i	dobro	čine.	Ja	sve	posmatram,	i	zbilja	je	bilo	odlično.

Pošto	se	sveukupno	stanje	stvari	menja,	stav	ljudi	koji	dolaze	iz	Kine	sada	je	drugačiji.	U	Kini

se	sada	usuđuju	da	kritikuju	zlu	partiju,	a	kad	su	izvan	zemlje,	oni	se	još	manje	boje—oni	su

zapravo	glasniji	od	Kineza	koji	su	ranije	napustili	Kinu.	Ove	druge	su	konzulati	 i	ambasade

zle	Partije	toliko	zastrašili	da	se	čak	ne	usuđuju	da	pogledaju	Šen	Jun,	dok	se	oni	koji	danas

putuju	izvan	Kine	usuđuju	da	ga	vide;	oni	idu	da	vide	Šen	Jun	ako	se	zadese	gde	treba.	A	kod

istupanja	iz	Partije,	potrebno	je	objasniti	im	samo	s	nekoliko	rečenica	i	oni	će	shvatiti.	A	kad

istupaju	i	vi	im	predložite	pseudonim,	oni	kažu:	“Nema	potrebe,	koristiću	svoje	pravo	ime.”

Govoreći	 o	 ovome,	 stvari	 nisu	 tako	 jednostavne	 kao	 što	 izgledaju.	 Ono	 što	 se	 dešava	 je

rezultat	 sveukupnog	napredovanja	 Fa-ispravljanja	 do	ove	 tačke.	Ove	promene	omogućene

su	 ogromnim	 doprinosom	 učenika	 Dafe	 u	 spašavanju	 živih	 bića	 i	 objašnjavanju	 istine.

Učenici	Dafe	imaju	veliko	dejstvo	na	stanje	ljudskih	stvari	ovde	na	površini,	dok	ogromna	sila

Fa-ispravljanja	neprestano	hrli	napred,	 i	 faktori	zla	se	neprekidno	uništavaju.	Učenici	Dafe

više	nisu	jedini	koji	znaju	šta	je	Dafa;	ljudi	sveta	počeli	su	iznova	da	uče	o	Dafi.	U	dubini	bića

osobe,	 na	 njegovoj	 svesnoj	 strani,	 ona	 zna	 ko	 ste	 vi.	 Ali	 ljudska	 površina	 je	 kao	 odevni

predmet	koji	se	oblači	na	vaše	biće,	i	ta	površina	ništa	ne	zna.	Mnogi	ljudi	misle	da	je	Falun

Gong	 samo	 čigong.	 Nikad	 ne	 bi	 očekivali	 da	 je	 Falun	 Gong	 nešto	 tako	 ogromno—da	 su

celokupna	 Tri	 domena	 stvorena	 zbog	 njega,	 da	 je	 celo	 ljudsko	 društvo	 nastalo	 zbog	 Fa-

ispravljanja.

Fundamentalno	biće	čoveka,	koje	vi	nazivate	njegovom	“dušom”	 (ling-hun)	a	mi	 je	zovemo

njegovom	“glavnom	dušom	”	(juenšen),	dolazi	s	neba,	dolazi	ovamo	da	bi	došlo	do	Fa.	A	što	bi

baš	ovamo	dolazili	po	Fa?	Zar	ne	bi	bilo	sjajno	dobiti	ga	gore,	gde	je	sve	kristalno	jasno?	Pa

zašto	oni	 to	ne	mogu?	Kao	 što	 sam	 rekao,	 osoba	 se	može	kultivisati	 samo	ovde,	 i	 samo	u

sredini	punoj	patnje	možete	se	 iskušati	da	bi	 se	 ispitalo	da	 li	 zaslužujete	da	dođete	do	Fa.

Tako	je	svojevremeno	odlučeno.

Druga	stvar	je	to	što	je	ljudsko	društvo	na	najnižoj	ravni.	“Spasiti	živa	bića”	se	odnosi	na	sva

bića,	a	ne	samo	na	ljudska	bića	—	na	sve	živote.	Kao	što	znate,	ovu	dimenziju	u	kojoj	postoji

ljudsko	društvo	ne	zauzimaju	samo	ljudska	bića.	Ljudi	sada	shvataju	da	postoje	vanzemaljci.

Da	li	znate	koliko	tu	postoji	vrsta	bića?	Ljudi	ne	mogu	da	zamisle	koliko	bića	različitih	oblika

tu	postoji,	a	opet	ima	i	drugih	bića,	koja	postoje	na	različitim	ravnima.	Ovaj	prostor	ovde	je

samo	najniža	od	dimenzija.	Samo	kad	se	ovde	predaje	Fa,	svaka	od	ravni,	od	viših	do	nižih,

širom	kosmičkog	tela,	kao	i	svaki	pojedini	životni	oblik,	može	dobiti	Fa.	Kad	bi	se	to	radilo	na

jednoj	višoj	ravni,	životi	 ispod	ga	ne	bi	mogli	dobiti;	a	kad	ga	ne	bi	mogli	dobiti,	onda	bi	ta

ravan	 prestala	 da	 postoji	 nakon	 što	 Fa	 ispravi	 kosmos—više	 je	 ne	 bi	 bilo.	 Zbog	 toga	 se	 Fa

predaje	na	najnižoj	 ravni,	 stvari	 se	 rade	na	najnižoj	 ravni,	 i	 koristi	 se	ovaj	 jezik	na	najnižoj

ravni.	Takođe,	kad	bi	Fa-principe	bilo	teško	[shvatiti],	onda	bi	samo	božanska	bića	mogla	da

ih	 pojme,	 i	 samo	 bi	 ona	 bila	 spašena.	 Kako	 bi	 onda	 životi	 na	 nižoj	 ravni	 imali	 dovoljno

mudrosti	da	dođu	do	njega?	U	Fa	koji	se	ovaj	put	predaje	nema	misterija.	Zato	se	kaže	da	on

ima	 “jednostavne	 istine,”	 jer	 principi	 Fa	 su	 jednostavni	 i	 jasni.	 “Jednostavne	 istine	 i
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jednostavne	 reči	 ”—što	 znači	 da	 su	 izrečene	 reči	 jednostavne	 koliko	 mogu	 biti,

najjednostavnije	 i	 najdirektnije.	 Zato	 ga	 bića	 na	 nižoj	 ravni	 shvataju,	 ali	 ja	 sam	 zapravo

ostavio	 u	 čudu	 mnoga	 bića	 na	 višim	 ravnima.	 Oni	 se	 pitaju	 kako	 ovaj	 Fa	 može	 biti	 tako

jednostavan	i	direktan,	 i	rezultat	 je	da	u	njega	ne	veruju.	Oni	se	zapravo	pitaju	kako	je	ovo

moguće.	On	 je	zaista	 toliko	očigledan,	 jednostavan	 i	direktan.	Samo	neko	ko	ga	zbilja	uči	 i

kultiviše	se	po	njemu,	može	sagledati	njegove	više	 istine.	Zbog	 toga	 je,	kao	što	sam	rekao,

iako	u	njemu	nema	misterije,	zapravo	zbunio	bića	na	višim	ravnima.	To	je	ideja.

Ljudska	vrsta,	gledano	u	svetlu	ovog	kosmosa,	 je	samo	jedan	životni	oblik	na	sićušno	maloj

čestici.	U	masivnom,	većem	kosmosu,	ne	smatra	se	čak	ni	zrnom	prašine.	Započinjući	od	ove

planete,	 ako	 proširite	 svoju	 tačku	 gledišta	 i	 pogledate	 Sunčev	 sistem,	 a	 onda	 još	 više

proširite	 i	 pogledate	 sistem	 Mlečnog	 puta,	 shvatićete—a	 možda	 oni	 koji	 se	 bave

astronomijom,	 ili	 koji	 su	 to	 studirali,	 znaju—da	 udaljene	 galaksije	 ljudima	 izgledaju	 kao

zvezde.	Ali	u	mnogim	slučajevima,	ako	se	teleskopom	izbliza	pogleda	zvezda,	ispada	da	je	to

galaksija.	A	 isto	 važi	 čak	 i	 za	ovaj	univerzum:	pogledajte	ga	 iz	daljine	 i	 izgledaće	kao	da	 je

samo	čestica.	Ta	čestica	takođe	ima	spoljnu	granicu	koja	ljudima	naprosto	izgleda	ogromna—

toliko	masivna	da	izgleda	bezgranično—navodeći	ljude	da	je	stoga	nazivaju	univerzumom.	Ali

ovaj	univerzum	nije	najveća	čestica	u	kosmičkom	telu.	A	tih	univerzuma	ima	koliko	i	zvezda

koje	vidimo.	Gledajući	dalje,	ovaj	univerzum	je	deo	većeg	univerzuma.	A	ako	bi	se	pogledalo

sa	još	većih	i	daljih	daljina,	taj	drugi	sloj	univerzuma	ponovo	bi	izgledao	kao	mala	zvezdolika

čestica	u	kosmičkom	telu.	Hoću	da	kažem	da	u	masivnom	kosmičkom	telu,	ljudska	vrsta	nije

baš	nešto	naročito.	Ali	 tokom	ovog	Fa-ispravljanja	postala	 je	 fokalna	 tačka	kosmičkog	 tela.

Mnogi	 životi	 visokih	 ravni	 su	 se	ovde	 inkarnirali	 da	bi	 došli	 do	 Fa.	Niko	ne	može	 zamisliti

koliko	je	krupan	ovaj	događaj.

Ljudsko	društvo	je	zaista	u	lavirintu.	Kao	što	sam	ranije	podelio	s	vama,	na	primer,	u	Kini	se

smenjuju	dinastije:	kad	jedna	dinastija	s	vremenom	postane	moralno	neodrživa,	užasno	trula,

iskvarena	 korupcijom	 i	 raspadanjem,	 s	 vrednostima	 koje	 su	 dotakle	 dno,	 onda	 je	 s	 njom

svršeno,	 i	 treba	 je	 zameniti	 narednom	 dinastijom.	 Ovo	 je	 postao	 obrazac	 u	 Kini.	 Što	 se

današnje	Kine	 tiče,	 čak	 i	prosečni	građani	 su	videli	da	 su	dani	zle	Partije	 izbrojani.	 Ja	 vam

samo	 ukazujem	 da	 je	 i	 ovo,	 takođe,	 deo	 zakona	 univerzuma	 o	 formiranju,	 stagnaciji,

degeneraciji	i	destrukciji.	Kad	igra	svoju	ulogu	kod	ljudskih	bića,	manifestuje	se	kao	rađanje,

starenje,	bolest	i	smrt.	Kad	se	odigrava	za	jedan	narod,	on	se	manifestuje	kao	pun	energije	i

vitalnosti	 u	 početnoj	 fazi;	 onda	 dolazi	 faza	 procvata;	 onda	 faza	 opadanja,	 za	 kojom	 sledi

konačna	 faza	kolapsa.	To	 je	 zakon.	 Je	 li	 ijedna	dinastija	 ili	 kraljevstvo	potrajalo	od	drevnih

vremena	 do	 danas?	 Je	 li	 ijedna	 nacija	 ostala	 nesalomljiva	 od	 drevnih	 vremena	 do	 danas?

Nijedna	nije,	jer	takav	je	zakon	univerzuma.

Sad	dok	se	dešava	Fa-ispravljanje	i	predaje	Fa,	nijedno	živo	biće,	bez	obzira	s	kog	je	nivoa	u

ovom	kosmičkom	telu	-	pa	čak	 i	mnogi	bogovi,	pa	 i	bogovi	s	vrlo	visokih	ravni	-	ne	shvata

koliko	je	na	koncu	ovo	krupan	događaj.	Oni	znaju	samo	da	je	neverovatno	velik.	A	još	manje

to	ljudska	bića	znaju,	pa	ne	veruju	i	čak	se	usuđuju	da	loše	govore	o	Dafi	i	progone	učenike
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Dafe.	Ni	kad	bismo	njihove	zločine	opisali	kao	“velike	do	neba”,	to	ne	bi	bilo	adekvatno.	A	ti

životi	će	na	kraju	za	to	morati	da	plate,	da	plate	za	te	masivne	zločine.	Ako	učenici	Dafe	ne

uspeju	da	ih	spasu	svojim	nastojanjima	da	objasne	istinu,	ti	životi	kasnije	će	morati	da	plate

za	svoje	neizmerne	grehe	i	karmu,	jer	praktično	svo	čovečanstvo—a	posebno	kineski	narod—

je	dolivalo	ulje	na	vatru	u	progonu,	i	skoro	svako	je	imao	negativno	dejstvo,	i	zgrešio	je.	A	oni

su	ovde	došli	zbog	Fa.	Ono	što	se	desilo	je	rezultat	toga	što	ih	zlo	iskorišćava.

Pošto	 je	ovaj	Fa	tako	značajan,	ako	osoba	 ima	samo	malo	nepoštovanja,	ona	rizikuje.	Samo

razmislite,	s	tako	ogromnim	Fa,	kako	bi	osoba	mogla	platiti	za	svoje	[prestupe]?	Ja	sam	rekao

da	ljudska	bića	dolaze	s	visokih	ravni,	gde	svako	predstavlja	živote	nekog	domena,	gde	bi	mu

čak	mogli	pripadati	nebrojeni	životi,	naprosto	previše	njih	da	bi	se	moglo	izbrojati—toliko	ih

je	puno.	Svi	ti	životi	koji	mu	pripadaju	će	biti	eliminisani	da	bi	platili	za	počinjene	grehe.	I	ta

osoba	 sama	 takođe	 bi	 morala	 da	 trpi	 agoniju	 uništavanja	 nivo	 po	 nivo.	 Naprosto	 užasno.

Nisam	nameravao	da	pričam	o	takvih	stvarima.	Ono	što	hoću	da	kažem	je	da	kod	spašavanja

živih	bića	moramo	shvatiti	kakva	je	ovo	krupna	stvar,	i	da	svaka	veza,	svaki	događaj,	nikako

nije	prosta	stvar.

U	 ljudskom	 društvu	 vide	 se	 ljudi	 koji	 se	 bave	 uobičajenim	 stvarima,	 rade	 u	 kancelariji,

pohađaju	 školu…	 razne	 struke	 i	 profesije	 normalno	 funkcionišu,	 sledeći	 uobičajenu	 šemu.

Pažljivo	razmislite	o	ovom:	Ranije	sam	pričao	o	tome	kako	je	u	prošlosti	kultivacija	bila	takva

da	osoba	napusti	sekularni	svet	i	postane	sveštenik	ili	sveštenica,	ili	da	učitelj	vodi	učenika	ili

grupu	učenika	u	njihovoj	kultivaciji.	To	je	forma	koju	su	oni	preuzimali.	Ali	za	učenike	Dafe	je

drugačije:	 vi	 obavljate	 svoju	 kultivaciju	 širom	 sveukupnog	 društva.	 Bez	 obzira	 u	 kojoj	 ste

profesiji,	da	li	u	sferi	očuvanja	kulturne	baštine,	biznisa,	umetnosti,	politike,	ili	se	školujete,

svejedno	 se	 možete	 kultivisati	 u	 sopstvenom	 okruženju.	 Onda	 razmislite,	 nije	 li	 ovo

okruženje	 samo,	nije	 li	 ljudsko	društvo,	 vežbalište	 obezbeđeno	 za	učenike	Dafe?	Ono	 vam

pruža	uslove	i	faktore	koji	mogu	podstaći	sve	vrste	vezanosti	u	vama,	i	pruža	vam	sve	vrste

prilika	 da	 se	 popravite.	 S	 događanjem	 ove	 veličine,	 celokupno	 ljudsko	 društvo	 postalo	 je

manastir	[za	vašu	kultivaciju].

Sad	kad	pričamo	o	tome,	mislim	da	 je	ovo	pitanje	naprosto	neverovatno	ozbiljno!	Toliko	 je

ozbiljno,	a	mnogi	ljudi	to	ne	tretiraju	ozbiljno.	Ovo	se	da	primetiti	kod	nekih	starih	učenika

Dafe.	Da	 li	 vam	 je	palo	na	pamet	da	 je	 sve	u	 vašem	svakodnevnom	životu	deo	kultivacije?

Svaka	vaša	reč	i	postupak,	i	sve	što	radite—sve	to	je	deo	vaše	kultivacije.	Shvatate	li	to?	Kod

puno	ljudi,	u	Dafa	projektima	na	kojima	oni	rade,	bilo	je	dosta	teškoća,	bilo	je	dosta	problema

u	saradnji.	Sada	su	se	stvari	malo	ohladile.	Možda	vam	nije	sasvim	jasno	šta	podrazumevam

pod	tim	“ohladile.”	To	je	izraz	iz	severne	Kine,	koji	znači,	“umirile	se.”	Šta	god	bio	slučaj,	ljudi

su	sada	sposobni	da	sarađuju.

Druga	stvar	je,	mnogi	ljudi	se	ne	ponašaju	kako	treba,	i	ne	shvataju	ozbiljno	svoju	kultivaciju.

Ovo	će	vam	doneti	probleme,	teškoće,	pa	čak	i	bol,	ili	čak	gubitak	života.	Neki	učenici	Dafe

učestvuju	u	svakom	Dafa	događaju,	 i	na	površini	se	čini	da	 im	dobro	ide.	 Iz	onog	što	drugi
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vide,	 njihova	 kultivacija	 izgleda	 dobro,	 i	 oni	 se	 čine	 vrlo	 marljivi.	 Ali	 niko	 ne	 zna	 kakve

vezanosti	leže	unutar,	ili	šta	je	to	što	možda	vreba	u	njihovoj	glavi;	niko	ne	zna	čega	se	oni

tvrdoglavo	drže	unutar,	 ili	 koliko	 im	 je	 teško	da	prevaziđu	 to,	 jer	 te	 stvari	 se	ne	prikazuju

spolja.	 Međutim,	 iz	 raznih	 razloga,	 učenici	 Dafe	 su	 grupa	 kojoj	 je	 namenjena	 ozbiljna

kultivacija,	i	stare	sile	će	iskoristiti	svaku	mogućnost	da	naprave	probleme	učenicima	Dafe,	i

koristiće	razne	prilike	da	dovedu	do	toga	da	neki	učenici	Dafe	izgube	život.	Neki	ljudi	vole	da

gledaju	kako	drugi	postupaju,	pa	onda	to	slede.	Onda	vi	ne	kultivišete	sebe,	već	samo	sledite

druge.	 A	 kultivatori	 moraju	 ići	 svojim	 sopstvenim	 putem	 do	 Ispunjenja.	 Da	 bi	 vas	 naučili

lekciju,	 da	 bi	 vas	 naterali	 da	 zbilja	 dobro	 razmislite	 o	 stvarima,	 stare	 sile	mogu	 otići	 tako

daleko	da	naprave	probleme	toj	osobi	koju	smatrate	za	uzor,	i	čak	mogu	dovesti	do	toga	da

ona	prerano	ode.	Takođe	ima	nekih	ljudi	koji	skrivaju	svoje	vezanosti.	Ali	zapravo,	sve	ljudske

misli	su	vezanosti.	Progon	je	proizveden	upravo	da	bi	se	pojam	dobrog	i	lošeg	izokrenuo,	da

bi	 se	 zamaglila	 razlika	 između	 dobra	 i	 zla,	 da	 bi	 se	 stvorio	 haos	 i	 videlo	 u	 kom	pravcu	 se

krećete	i	kako	tumačite	i	shvatate	stvari.

Ovi	primeri	su	dali	važne	pouke.	Ali	oni	se	ne	mogu	pripisati	progonu,	već	su	rezultat	vaše

nedovoljne	ozbiljnosti	povodom	sopstvene	kultivacije.	Naravno,	ne	mora	biti	da	je	praktikant

izgubio	život	zbog	toga	što	nije	bio	ozbiljan.	Moguće	je	da	su	to	drugi	prouzrokovali—kad	su

drugi	u	njemu	videli	uzor.	Zato	stare	sile	sruše	nekog	da	bi	dalje	oslabile	veru	onih	koji	nisu

marljivi.	 Oni	 kažu:	 “Ako	 nisi	 dovoljno	 dobar,	 vreme	 je	 za	 prevremeni	 izlazak.”	 To	 je	 vrlo

verovatno	 razlog.	 Naravno,	 takođe	 je	 bilo	 ovakvih	 slučajeva	 zbog	 velike	 količine	 karme

praktikanta.	Puno	je	scenarija.

Kultivacija	je	zaista	ozbiljna.	Da	bi	običan,	svakidašnji	čovek	postao	božansko	biće—razmislite

koliko	 njegov	 um	mora	 biti	 čist	 da	 bi	 on	 to	 dostigao.	 Iako	 se	 učenici	Dafe	 kultivišu	među

običnim	 ljudima—noseći	 odgovornost	 spašavanja	 živih	 bića—i	 samo	 zadržavanjem	 nekih

ljudskih	osobina,	učenici	Dafe	mogu	uspeti	da	žive	ovde,	no	bez	obzira	na	to,	kultivacija	 je

ozbiljna	 stvar;	 a	ovo	 je	 zapravo,	 čini	 još	ozbiljnijom.	Svaki	put	 kad	 vidim	da	 je	neki	učenik

Dafe	izgubio	život,	meni	je	toliko	žao.	Ali	ta	osoba	sama	zbilja	nije	mogla	postati	marljiva.	A

onda	ima	ljudi	koji	misle:	“Sad	kad	kultivišem	Dafu,	ja	sam	pokriven	štitom.	Od	sada	nadalje,

Učitelj	će	me	štititi.”	Nije	li	ta	vezanost	još	gora?	Može	li	se	nekom	dopustiti	da	se	kultiviše	s

takvom	vrstom	vezanosti?	Niste	li	vi	onda	ovde	došli	da	bi	bili	zaštićeni?	Kako	to	može	biti

kultivacija?

Učenik	 Dafe	 mora	 biti	 sposoban	 da	 se	 oslobodi	 bilo	 koje	 vezanosti,	 a	 pored	 toga	 mora

spašavati	 druge.	 Zapravo,	 zahtevi	 su	 visoki.	 Neki	 ljudi	 misle:	 “Ne	 čini	 se	 kao	 da	 sam	 se

kultivisao	na	visok	nivo.	Ne	zapažam	to	čak	ni	posle	svih	ovih	godina.”	Zaista,	[to	možda	ne

zapažate,]	jer	kao	što	sam	rekao,	pristup	kultivaciji	koji	se	koristi	kod	učenika	Dafe	namenjen

je	da	obezbedi	da	se	kultivišete	u	ovoj	složenoj	sredini	ljudskih	bića,	a	nakon	što	se	jedan	deo

vas	potpuno	kultiviše,	on	se	odmah	razdvaja.	Njega	ne	može	koristiti	onaj	deo	koji	ostaje	na

površini,	 koji	 nije	 potpuno	 kultivisan.	 I	 ništa	 se	 ne	 oseća	 kad	 se	 obavi	 razdvajanje.	Ovo	 je

najbolji	 pristup	 da	 se	 obezbedi	 da	 na	 kraju	 možete	 dostići	 Ispunjenje.	 Koliko	 god	 loše	 bi
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moglo	 biti	 nešto	 što	 osoba	 učini	 ovde	 na	 ljudskoj	 strani,	 to	 neće	 uticati	 na	 potpuno

kultivisanu	stranu.	Tako	sam	u	startu	odlučio	da	će	biti,	i	tako	se	to	radi.	U	suprotnom,	pre

nego	što	je	jedan	deo	ovde	potpuno	kultivisan,	ljudske	vezanosti	razvijene	u	društvu	običnih

ljudi	delovale	bi	na	drugi	deo	i	ovaj	bi	pao,	pa	biste	se	uzalud	kultivisali.	Tako	ne	bi	išlo.	Mi

imamo	 tako	 veliko	 telo	 ljudi,	 i	 ne	 postoje	 dva	 čoveka	 s	 istim	 razmišljanjem	 i	 pristupom

stvarima.	Na	 svetu	 postoji	 preko	 7	milijardi	 ljudi,	 i	 nebrojene	 ljudske	misli	mogu	nastati	 u

umu	svake	osobe.	Postoji	tako	velik	broj	kompleksnih	stvari	koje	ometaju	kultivatore.	Zato	je

usvojen	ovaj	pristup	i	zato	se	kultivišete	na	ovaj	način.	Čak	i	pored	toga,	što	se	kraj	sve	više

bliži,	 stvari	 koje	 ispadaju	 su	 sve	gore—iako	zle	 stvari	 imaju	 sve	manje	 i	manje	 snage.	To	 je

razlog	zašto	neki	ljudi	nalaze	da	su	stvari	koje	im	se	rađaju	u	glavi	prljave.	Hteo	bih	da	vam

kažem,	i	ja	sam	često	ohrabrivao	praktikante	rečima:	u	redu	je,	samo	odagnajte	to,	dobro	se

vladajte,	ne	dopustite	da	vam	to	pravi	smetnju,	i	biće	u	redu.

Pošto	 ste	 vi	 ovde	među	 ljudima,	 ono	 što	 vaše	 uši	 čuju	 i	 oči	 vide	 uključuje	 strašno	 prljave

stvari	u	društvu.	Znate	li	šta	znači	“čuti”	ili	“videti”	nešto?	Nije	to	onako	kako	ljudi	misle,	da

kad	vidiš	nešto,	prošlo	 je	ako	ga	nisi	poneo	sa	sobom;	 ili	 kad	si	nešto	čuo,	ali	ga	nisi	dalje

sledio,	 nije	 važno.	 Nije	 to	 slučaj.	 Sve	 stvari	 su	 materijalne.	 Kad	 si	 nešto	 čuo,	 onda	 je	 to

ubrizgano	u	 tebe,	 i	ušlo	 ti	 je	u	 telo.	Kad	si	nešto	video,	ono	 je	ušlo.	Znate	 li	 zašto	 su	neki

kultivatori	u	prošlosti	oslepljivali	ili	ogluvljivali	sebe?	Oni	su	ovo	shvatali.	Oni	nisu	želeli	ništa

sem	kultivacije,	i	nisu	želeli	da	dalje	budu	zagađivani.	Pa	su	to	činili.	Naravno,	ovo	su	metodi

nižih	praksi.	Samo	iznosim	ideju.	Nas	te	stvari	ne	brinu,	jer	društvo	je	takvo	kakvo	je.	Učitelj

je	 ovo	 odavno	 sagledao	 i	 sačinio	 valjane	 aranžmane	 za	 vas,	 obezbeđujući	 da	 to	 na	 vas	 ne

utiče.	Ali	kakva	god	bila	situacija,	i	kakva	god	bila	iskušenja,	moraš	se	setiti	da	si	ti	kultivator,

i	moraš	se	truditi	da	hrliš	napred.	I	to	će	funkcionisati.	Tako	treba	postupati.

Kao	 vaš	 Učitelj,	 kad	 predajem	 Fa	 i	 obraćam	 se	 ovolikom	 auditorijumu,	 mogu	 da	 govorim

samo	u	uopštenom	smislu.	Neki	od	vas	možda	imaju	pitanja	i	nestrpljivi	ste	da	ih	postavite.	A

pored	ovoliko	 ljudi	prisutnih,	 ja	neću	svima	moći	da	dam	odgovor.	Ali	čak	 i	ako	odgovorim

samo	na	nekoliko	njih,	možda	ćete	shvatiti	da	je	to	za	vas	dobra	prilika.	(Aplauz)	Zato	ću	ovde

stati.	 Sada	 ću	 odgovoriti	 na	 neka	 od	 vaših	 pitanja,	 čak	 i	 ako	 to	 ne	 bude	 baš	 dugo	 trajalo

(aplauz),	jer	znam	da	je	konferencija	danas	počela	malo	kasno	i	da	niste	imali	pauzu	za	ručak.

Učiniću	 šta	 mogu	 da	 odgovorim	 na	 neka	 od	 vaših	 pitanja.	 U	 redu,	 sad	možete	 proslediti

papire.

Učenik:	Ove	godine	se	Njujorška	Fa-konferencija	održava	 13.	maja,	 što	 je	radni	dan.	Shvatili

smo	da	je	to	zbog	toga	što	nam	je	potrebno	da	učenici	Dafe	objasne	istinu	mejnstrim	društvu

na	široj	osnovi	za	vreme	Fa-konferencije.	Ali	mnogi	praktikanti	ne	shvataju	zašto	je	to	ovako

urađeno.

Učitelj:	Ja	sam	tako	odlučio.	(Aplauz)	Svaki	put	kad	smo	imali	Fa-konferenciju,	ja	sam	želeo

da	je	iskoristimo	za	spašavanje	živih	bića.	Mi	želimo	da	ljudi	sveta	vide	da	se	tako	puno	ljudi

kultiviše	 i	 da	 nije	 onako	 kako	 zla	 Partija	 tvrdi.	 I	 za	 vreme	 Fa-konferencija,	 učenici	 Dafe
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objašnjavaju	činjenice	 i	 spašavaju	živa	bića.	Ali	Fa-konferencije	su	uvek	bile	vikendom,	kad

grad	praktično	ostane	prazan.	Nije	bilo	nikog	da	vidi	vaše	parade,	pa	nikome	nismo	privlačili

pažnju.	Ali	tako	se	uvek	radilo.	Rekao	sam	[organizatorima]	da,	na	kraju	krajeva,	većina	ljudi

na	Fa-konferenciju	dolazi	izvan	grada,	i	da	ionako	moraju	izostati	s	posla,	pa	to	ne	mora	biti

u	dane	vikenda.	Zato	sam	rekao	da	se	više	ne	održavaju	vikendom.	(Oduševljen	aplauz)

Učenik:	 Nedavno	 sam	 zapazio	 da	 je	 široko	 zastupljen	 problem	 s	 ljudima	 koji	 popuštaju	 u

kultivaciji.	A	mnogi	ljudi	smatraju	projekte	na	kojima	rade	za	važnije	od	objašnjavanja	istine

na	široj	osnovi	i	zajedničkog	rada.

Učitelj:	I	ja	sam	zapravo	zapazio	taj	problem	pre	nekog	vremena.	Pratio	sam	to.	Razlog	zašto

ništa	nisam	rekao	je	bio	to	što	mediji	zbilja	moraju	vrlo	solidno	i	sa	svim	srcem	raditi	to	što

rade.	Ali	vi	ne	možete	zaboraviti	da	ste	kultivatori.

Tim	 povodom,	 reći	 ću	 nekoliko	 reči	 o	 našim	 medijima.	 Prethodno	 me	 je	 nekoliko	 naših

koordinatora	 medija	 pitalo	 kako	 možemo	 dobro	 raditi	 posao	 u	 medijima,	 i	 u	 čemu	 treba

postupati	drugačije	nego	obični	ljudi.	Rekao	sam	da	je	prosto:	samo	radite	stvari	onako	kako

to	 rade	 obične	medijske	 kompanije—što	 sličnije,	 to	 bolje.	 Budite	 isti	 kao	 oni,	 dobro	 vodite

svoje	 firme,	 i	 održavajte	 zdravu	 finansijsku	 situaciju.	 Jednostavno	 budite	 poput	 obične

kompanije.	Jedna	stvar	koje	se	treba	setiti	je	da	ste	vi	učenici	Dafe,	i	to	je	to.	Ipak,	šta	god	bio

slučaj,	nemojte	popuštati	u	kultivaciji.

Učenik:	U	ranijim	predavanjima,	Učitelj	 je	pričao	o	budi	Maitreji.	Pomenuli	 ste	da	 [kineski]

izgovor	“mi-lu”	nije	tačan,	i	naznačili	da	ćete	nam	kasnije	reći	kakav	je	tačno	izgovor.

Učitelj:	U	ovom	času	zla	KPK	konstantno	širi	laži.	Ja	se	toga	ne	bojim,	niti	me	zanima	što	me

oni	klevetaju.	Ja	bih	više	voleo	da	oni	ne	ometaju	spašavanje	živih	bića.	Kad	 je	reč	o	nekim

stvarima,	hajde	ih	ostavimo	za	kasnije.	(Aplauz)

Učenik:	Ja	sam	učenik	Dafe	koji	je	2012.	došao	u	SAD	iz	Kine.	Čuo	sam	da	je	Dafa	Asocijacija

izdala	saopštenje	da	onima	koji	su	došli	iz	Kine	posle	2005.	nije	dopušteno	da	pomažu	Šen	Junu

iza	scene	i	u	posluženju	hrane.

Učitelj:	 Pošto	 je	 ovo	 pomenuto,	 kazaću	 nekoliko	 reči	 o	 tome	 kakva	 je	 trenutno	 situacija.

Otkrili	 smo	kroz	proces	 registracije	u	 različitim	mestima,	da	postoji	 velik	problem.	Naime,

skoro	 polovina	 naših	 praktikanata	 izvan	 Kine	 vraća	 se	 nazad	 u	 posete	 Kini,	 a	 neki	 bez

prestanka	idu	tamo	i	nazad.	Neki	koji	su	tek	nedavno	stigli	iz	Kine,	treba	primetiti,	često	idu

tamo.	Ima	i	veterana	među	praktikantima	koji	to	čine,	mada	samo	nekolicina.	A	među	onima

koji	 su	nedavno	napustili	Kinu,	koji	 su	otišli	nakon	početka	progona,	neki	od	njih	 se	često

vraćaju.	Malo	razmislite.	U	mnogim	slučajevima,	kad	se	čovek	vraćao	nazad,	znam	da	ga	 je

KPK	 zvala	 da	 “popričaju.”	 Sve	 što	 ste	 rekli,	 i	 to	 kako	 ste	 se	 poneli—to	 su	 videli	 nebrojeni

bogovi.

Shvatate	 li	 nešto?	 S	 ovim	 što	 sam	 sada	 rekao	 aludiram	 na	 nešto:	 vi	 suviše	 olako	 tretirate
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kultivaciju,	i	igrate	se	kako	svojim,	tako	i	postojanjem	nebrojeno	mnogo	vaših	živih	bića	koja

čekaju	 da	 dobiju	 Fa	 i	 budu	 spašena!	 Vi	 ste	 tako	 ležerni	 povodom	 kultivacije.	Mislite	 li	 da

nekoliko	 reči	 koje	 ste	 rekli	 KPK	 da	 bi	 ih	 skinuli	 s	 vrata,	 da	 te	 reči	 izrečene	 u	 njihovom

prisustvu	niko	drugi	nije	čuo	 i	da	 je	 tu	sve	završeno?	Kaže	se	da	su	bogovi	samo	tri	 stope

iznad	tvoje	glave.	Bogovi	su	bezbrojni.

Kao	što	znate,	sada	sam	pričao	o	tome	koliko	je	masivan	kosmos	i	koliko	postoji	živih	bića.

Sve	što	sam	vam	rekao	 je	apsolutna	 istina.	U	ovom	času,	u	prostoru	u	kom	se	održava	ova

konferencija,	 u	 vazduhu	ovde,	 na	 vrlo	 gustom,	 ekstremno	mikrokosmičkom	nivou,	 postoje

oči	na	svakoj	pojedinoj	čestici—oči	koje	vire	iz	velikih	daljina,	posmatraju	konferencijsku	salu,

slušaju	me	dok	pričam,	motre	na	vaše	misli	 i	 slušaju	vaše	 reči.	Nešto	 tako	važno	se	odvija

ovde	 u	 ljudskom	 društvu,	 nešto	 što	 utiče	 na	 živote	 kosmosa.	 Samo	 pomislite	 koliko	 vas

bogova	 netremice	 posmatra!	 Kod	 svake	 pojedine	 misli	 ili	 ideje,	 pre	 nego	 što	 se	 stvori	 u

vašem	umu—pa	čak	 i	času	dok	se	stvara—oni	već	znaju	šta	hoćete	da	 iskažete.	Ponekad	se

zbilja	pitam:	kako	neki	praktikanti	mogu	biti	toliko	razočarenje?	Zašto	su	još	uvek	takvi	iako

su	dobili	Fa?

Ako	niste	odgovorni	prema	sebi,	 to	će	 i	drugima	naneti	 štetu.	Zla	Partija	 ima	 jedinice	koje

posebno	 motre	 na	 Falun	 Gong.	 Znate	 li	 da	 oni	 imaju	 nešto	 tako	 smešno	 kao	 što	 su	 tzv.

“eksperti”	za	Falun	Gong	i	„eksperti“	za	Šen	Jun,	koji	posebno	proučavaju	kako	se	Falun	Gong

razvija,	i	ovo	ili	ono	u	vezi	sa	Šen	Junom.	Za	njih	je	sve	“obaveštajni	podatak”.	To	što	Partija

radi	je	zlostavljanje	ljudi	po	političkoj	liniji,	pa	oni	žele	da	otkriju	čak	i	beznačajne	detalje	iz

dnevnih	 života	 ljudi.	 Pa,	 jednom	 kad	 vam	 priđu,	 izgleda	 da	 već	 sve	 znaju	 i	 da	 vas	 sasvim

poznaju.	Cilj	 je	da	vas	prestraše	stvarima	koje	su	otkrili,	tako	da	pomislite	da	oni	već	znaju

puno	 toga,	makar	 im	 vi	 i	 ne	 rekli.	 Zla	 Partija	 ima	 decenije	 iskustva	 u	 zlostavljanju	 ljudi	 iz

političkih	razloga.

Neću	reći	da	je	to	saopštenje,	tj.	da	je	takva	politika	koja	se	sprovodi,	pogrešna.	Među	vama

zaista	postoje	problemi	koje	sam	sada	opisao.	Opisao	sam	samo	nekoliko	njih,	i	samo	jedan

aspekt,	pri	tom.	Moć	Šen	Juna	u	spašavanju	ljudi	je	znatna,	pa	zar	ne	postoji	neophodnost	da

se	ne	dopusti	da	bude	ugroženo	bilo	šta	što	je	u	vezi	s	tim?

Učenik:	Molim	vas	da	nam	dopustite	da	prenesemo	pozdrave	Učitelju	od	učenika	Dafe	iz	grada

Čengdu,	u	provinciji	Sečuan.	Učitelj	u	svemu	ulaže	tako	neverovatan	napor.

Učitelj:	Hvala	vam.	(Aplauz)

Učenik:	Učitelj	puno	nedostaje	učenicima	Dafe	iz	Čengdua,	i	oni	se	nadaju	da	će	uskoro	doći

dan	kad	će	moći	da	vide	Učitelja.

Učitelj:	Hvala	vam.	Pošto	je	vreme	ograničeno,	hajde	da	ne	šaljemo	pozdravne	poruke.

Učenik:	 Puno	 je	 starijih	 kultivatora	 oko	 mene	 koji	 na	 dnevnoj	 bazi	 dobro	 rade	 tri	 stvari,

uključujući	učenje	Fa	i	vežbanje.	Ali	oni	su	vrlo	tvrdoglavi.	Oni	su	se	kultivisali	preko	decenije,
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ali	njihovi	 pokreti	 nisu	precizni,	 a	 kad	 vežbaju	 ili	 šalju	 ispravne	misli,	 oni	 često	 zadremaju.

Kad	im	se	na	to	ukaže,	oni	ne	slušaju	i	ništa	ne	menjaju.

Učitelj:	Tela	mnogih	od	starijih	učenika	Dafe	su	ostarila.	Možda	tu	ima	nekih	problema.	Ali	u

celini,	 mnogi	 od	 njih	 su	 se	 dobro	 kultivisali	 i	 radili	 tri	 stvari.	 Svejedno,	 hajde	 zbilja	 da

pokušamo	da	više	pažnje	obraćamo	na	 te	stvari	 i	da	ne	zadajemo	brige	drugima.	Hajde	da

damo	dobar	primer	našim	mlađim	praktikantima.	(Učitelj	se	smeje)	(Učenici	aplaudiraju)

Učenik:	Jedan	koordinator	projekta	je	previše	vezan	za	zaradu,	i	sve	ceni	novcem.	Ta	osoba	nije

poštena	 u	 poslovnim	poduhvatima	 i	 često	 koristi	 prinudu	u	 upravljanju	 ljudima.	Ovo	me	 je

navelo	da	se	upitam	da	li	projekat	ide	pravim	putem.	Ako	se	povučem	iz	projekta,	da	li	to	znači

da	menjam	svoj	put	kultivacije	svojim	sopstvenim	namerama?

Učitelj:	Evo	 šta	 ja	mislim.	Ako	pričamo	o	 jednom	od	medija,	 koji	 je	projekat	učenika	Dafe,

onda	ga	treba	voditi	onako	kako	se	vode	kompanije	običnih	ljudi.	Ali	neki	učenici	Dafe	misle:

“Sve	to	su	naše	sopstvene	stvari.	Zašto	menadžment	mora	biti	tako	strog?”	Čak	rade	šta	im	je

volja.	Ne	 slažem	se	 s	 takvim	načinom	gledanja	na	 stvari.	Ono	 što	 ja	 zastupam	 je	upotreba

standardnih	praksi	menadžmenta.

Nemojte	 gledati	 na	 naše	 medije	 kao	 na	 neku	 posebnu	 vrstu	 medija	 koja	 je	 drugačija	 od

običnih	medija.	Kompanija	 je	kompanija.	U	Dafi	nema	kompanija,	u	Dafi	nema	medija.	One

nisu	 kultivacija	 i	 nisu	 deo	 Dafe.	 Međutim,	 u	 tom	 okruženju	možete	 se	 kultivisati,	 i	 vi	 ste

kultivatori.	 Tako	 ja	 na	 to	 gledam.	 Bez	 obzira	 u	 kojoj	 ste	 kompaniji,	 treba	 da	 se	 trudite	 da

budete	bolji,	a	ne	da	izbegavate	da	vam	rukovode.

Kad	 vodi	 preduzeće,	 čovek	mora	misliti	 o	 finansijskim	 rezultatima.	 Ja	 se	 snažno	 protivim

tome	da	se	konstantno	oslanjate	na	finansiranje	i	sponzorstvo	od	strane	praktikanata.	Znači,

osoba	koja	rukovodi	će	prirodno	misliti	o	finansijskim	rezultatima,	i	tu	ne	bi	trebalo	da	bude

ičeg	pogrešnog.

Ako	 rukovodeća	 osoba,	 međutim,	 zaboravi,	 da	 je	 ona	 učenik	 Dafe,	 ako	 zaboravi	 da	 je

kultivator,	onda	je	to	problem.	Tako	ja	gledam	na	to.	Naravno,	ako	ljudi	preteraju	po	pitanju

rukovođenja	i	odu	izvan	onog	što	rade	obične	kompanije,	onda	ja	mislim	da	to	nije	u	redu.

Učenik:	 1)	Neki	članovi	porodice	 imaju	bojazni	povodom	toga	što	su	kineski	Dafa	praktikanti

izvan	Kine	morali	da	podnesu	svoje	lične	isprave.	Mogu	li	zamoliti	Učitelja	da	nam	da	nekoliko

reči	objašnjenja?

Učitelj:	 Objasniću	 kroz	 primer.	 Jedan	 praktikant	 mi	 je	 rekao	 kako	 u	 Hong	 Kongu	 postoji

šačica	 ljudi	koji	se	pojave	uvek	kad	se	dešava	važan	sastanak	 ili	projektni	sastanak,	a	 inače

nemate	pojma	gde	su.	Vi	 ih	ne	poznajete	 i	niko	 im	ne	zna	prava	 imena.	 Iako	dajem	primer

Hong	 Konga,	 puno	 je	 mesta	 gde	 postoji	 isti	 problem.	 Projekte	 učenika	 treba	 držati

bezbednim,	i	ovo	je	na	kraju	krajeva	poseban	vremenski	period,	kad	zla	Partija	progoni	ljude.

Pa	mislim	da	je	u	redu	što	je	ovako	učinjeno.
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Neko	me	 je	 pitao:	 “Pošto	 smo	učenici	Dafe,	 naša	 kultivacija	 ne	 bi	 trebalo	da	 ima	 spiskove

članstva,	je	li	tako?”	Tako	je,	mi	nemamo	spiskove	članstva.	Informacije	koje	su	ljudi	dali	neće

se	koristiti	za	spisak	članstva.	To	 je	samo	zato	što	se	želelo	znati	ko	ste.	Ovo	 je	 jedinstven

vremenski	period.	Kada	su	ikad	u	istoriji	kultivatori	osnivali	medijske	kompanije?	Ko	je	ikad

uzvratio	 progonu?	 Zaista,	 to	 nije	 deo	 kultivacije.	 Ali	 to	 su	 projekti	 u	 kojima	 učenici	 Dafe

spašavaju	živa	bića.

Učenik:	 2)	 Nakon	 što	 učenici	 iz	 doba	 Fa-ispravljanja	 odu	 s	 Učiteljem,	 hoće	 li	 u	 budućnosti

postojati	Dafa	asocijacija?	Ako	hoće,	kakva	će	biti	njena	veza	s	Dafom?

Učitelj:	Tvoj	um	 je	previše	aktivan.	 (Svi	se	smeju)	Buduće	stvari	su	buduće	stvari.	U	vreme

Fa-ispravljanja	 ljudskog	 sveta	 stvari	 se	 uopšte	 neće	 rešavati	 kao	 danas.	 Da	 li	 će	 postojati

Asocijacija	ili	ne	zavisi	od	toga	hoće	li	tada	biti	potrebna.	(Učitelj	se	smeje)

Ljudska	 bića	 nisu	 tako	 jednostavna	 kao	 što	 se	 čini.	 Ljudska	 bića,	 ljudska	 bića	 na	 koja	 ja

mislim,	su	ljudi	koji	imaju	tendenciju	da	“veruju	samo	ono	što	vide.”	Oni	ne	priznaju	ono	što

ne	mogu	da	vide.	Ali	kultivacija	vam	omogućava	da	shvatite	stvari	prosvetljavanjem	u	istinu.	I

to	 je	 razlika.	 Za	 ljude	 budućnosti,	 ja	 ću	 im	 razotkriti	 i	 prikazati	 pred	 njima	 punu	 sliku

stvarnosti.	Pa	će	stvari	tada	biti	drugačije.

Učenik:	Za	ovu	Fa-konferenciju,	Dafa	asocijacija	je	trebala	da	striktno	reguliše	prisutnost.	Ipak

ima	praktikanata	koji	ne	zadovoljavaju	propisano,	ali	su	ipak	pokušali	da	uđu	preko	veze	i	čak

su	upotrebili	sve	svoje	kontakte.

Učitelj:	Želja	da	se	prisustvuje	Dafinoj	Fa-konferenciji—ne	možemo	reći	da	u	toj	nameri	ima

ičeg	lošeg,	i	to	je	nešto	dobro.	Ali	oni	koji	organizuju	ovaj	događaj	neće	na	to	ovako	gledati.

Oni	 se	 brinu	 o	 sigurnosti	 i	 tome	 da	 naša	 Fa-konferencija	 prođe	 kako	 je	 planirano,	 bez

smetnji.	Te	 [dve	stvari]	 su	u	suprotnosti	 jedna	s	drugom,	pa	ću	vam	dati	da	sami	 izvučete

zaključak.	(Učitelj	se	smeje)

Učenik:	Neki	praktikanti	su	preko	projekata	upoznali	puno	učenika	Dafe	širom	sveta,	a	onda

su	započeli	sopstveni	biznis.	Treba	li	to	smatrati	smetnjom	za	učenike	Dafe?

Učitelj:	Da.	Ako	koristite	resurse	Dafe	da	zaradite	za	sebe,	onda	ono	što	radite	nije	drugačije
od	progona.	Ovo	ćete	shvatiti	u	budućnosti.	Ovaj	oblik	smetnje	crpi	 resurse	učenika	Dafe.

Resursi	su	ograničeni,	i	oni	su	namenjeni	za	Fa-ispravljanje	i	spašavanje	ljudi.	U	budućnosti

će	se	ispostaviti	da	ovo	ima	ozbiljne	posledice.

Učenik:	 Ja	 sam	 zapadni	 praktikant.	 Nekoliko	 godina	 radim	 u	 našem	 mediju	 u	 Njujorku	 i

nalazim	da	mnogi	kineski	praktikanti	ni	danas	ne	znaju	puno	o	zapadnom	društvu.

Učitelj:	To	je	apsolutno	tačno.	Mnogi	naši	ljudi	provode	sve	svoje	vreme	u	kineskoj	zajednici.

Često	sam	im	sugerisao	da	nađu	posao	u	običnom	društvu	i	upoznaju	društvo,	da	nauče	kako

ljudi	u	slobodnomislećem	društvu	misle	o	stvarima	i	rade	ih.	Često	sam	to	govorio.
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Učenik:	Ne	shvatam	baš	kako	da	izvedemo	da	naši	mediji	imaju	čvrste	osnove	u	društvu.

Učitelj:	Mislim	da	ovo	pitanje	zahteva	da	dobro	razmislimo.	Čuo	sam	da	nema	puno	ljudi	koji

rade	u	 engleskom	Epoch	Times	u	Njujorku,	 ali	 da	 su	neki	 zapadni	praktikanti	 tamo	dobro

organizovani	u	tome	kako	rade	stvari.	To	mi	je	bilo	milo	da	čujem.	U	budućnosti	će	sigurno

rasti	na	 zdrav	način,	 i	 čak	premašiti	 kinesko	 izdanje,	 jer	ovo	 je	na	kraju	englesko	govorno

područje.	(Aplauz	polako	biva	sve	jači)

Učenik:	 Kad	 je	 jedan	 praktikant	 imao	 smetnju	 u	 vidu	 karma-bolesti,	 drugi	 praktikant	 je

sugerisao	 da	 zamolimo	 one	 kultivatore	 kojima	 je	 otvoreno	 treće	 oko	 da	 pomognu	 “da	 se

postigne	dobrodušno	razrešenje.”

Učitelj:	Onda	je	ta	osoba	dopustila	da	se	u	njenom	umu	razviju	demoni.	Kakvo	“dobrodušno

razrešenje”?	Je	li	išta	što	se	dešava	učeniku	Dafe	slučajno?

Znate,	kad	se	sačine	aranžmani	za	učenika	Dafe,	čak	ni	ja,	njegov	učitelj,	ne	mogu	ponovo	da

ih	promenim.	Dva	su	razloga	zašto	ne	mogu	da	 ih	promenim.	Kad	bih	 ih	promenio,	njegov

celokupan	put	kultivacije—od	početka	do	kraja—bio	bi	potpuno	promenjen,	i	sve	bi	se	iznova

moralo	 započeti.	 Drugi	 razlog	 je	 taj	 što	 kad	 bih	 zaista	menjao	 aranžmane,	 stari	 faktori	 bi

stvarali	smetnje.

Ja	ne	prihvatam	ovaj	progon.	Kako	to	onda	da	oni	mogu	da	smetaju?	Jer	se	Učiteljevo	ljudsko

telo	 nalazi	 u	 najspoljnijoj	 dimenziji.	 Moje	 ogromno	 telo	 i	 ogromna	 moć	 su	 razdvojeni	 od

delova	kosmičkog	tela	koje	Fa	tek	treba	da	ispravi,	i	na	tim	mestima	sadrže	se	nebrojeni	nivoi

univerzuma	i	života,	i	svi	oni	su	bogovi.	Da	nije	njih,	ja	ne	bih	bio	blokiran.	U	Fa-ispravljanju

ja	 neprekidno	 guram	napred,	 ispravljajući	 Fa	 nivo	 po	nivo.	Nivo	 po	nivo,	 oni	 koji	 treba	 da

ostanu	 bivaju	 sačuvani,	 a	 oni	 koji	 ne	 treba	 se	 uništavaju;	 ja	 neprekidno	 guram	 napred

munjevitom	brzinom.	Kosmička	 tela	 koja	 Fa	 tek	 treba	da	 ispravi	 na	 taj	 način	me	dele,	 i	 iz

ovog	razloga	stare	sile	mogu	da	nastavljaju	da	progone	učenike	Dafe	i	prave	mi	smetnje.	I	šta

je	to	što	možeš	“dobrodušno	razrešiti”?	Možeš	li	uticati	na	nešto	toliko	krupno	kao	to?

Osim	toga,	dimenzije	su	izuzetno	kompleksne.	Čak	i	unutar	nečeg	tako	tankog	kao	što	je	list

hartije	mogle	 bi	 postojati	 stotine	miliona	 dimenzija.	 Svaka	 dimenzija	 ima	 svoju	 sopstvenu,

ogromnu	 vremensku	 skalu.	 Kao	 što	 znate,	 što	 je	 čestica	 mikrokosmičkija,	 veća	 je	 njena

energija;	 ili	 drugim	 rečima,	 veća	 je	njena	moć.	Molekuli	 ne	mogu	ništa	 atomima,	 ali	 atomi

mogu	da	dezintegrišu	molekule.	Shvatate	ideju,	zar	ne?	Što	je	čestica	mikrokosmičkija,	veća

je	 njena	 moć.	 Kako	 možeš	 uticati	 na	 nju?	 One	 su	 u	 različitim	 slojevima.	 Neki	 od	 naših

praktikanata	 često	 nisu	 na	 liniji	 s	 Fa.	 Oni	 su	 veoma	 zainteresovani	 za	 sporedne	 puteve	 i

svakojake	haotične	stvari,	i	pričaju	besmislice.

S	 takvom	 kompleksnošću	 dimenzija,	 neki	 učenici	 s	 nepotpuno	 otvorenim	 Trećim	 okom,	 s

delimično	otvorenim,	ne	mogu	da	vide	celu	sliku,	 i	sve	što	oni	vide	su	komplikovane,	 lažne

vizije.	Ne	radi	se	o	tome	da	neko	pokušava	da	pokaže	osobi	lažne	vizije,	već	on	jednostavno
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ne	može	da	vidi	svu	pravu	sliku.	On	može	da	vidi	samo	mrvicu,	a	ta	jedna	mrvica	će	za	njega

postati	 lažna	 slika.	 Kad	 je	 pred	 njim	 osoba,	 ispred	 i	 iza	 te	 osobe,	 i	 levo	 i	 desno,	 postoje

nebrojene	dimenzije	unutar	kojih	su	nebrojeni	životi	koji	 je	preklapaju,	pa	kako	bi	on	ikako

mogao	da	razlikuje	te	stvari?	Kako	bi	mogao	znati	kakva	je	veza	između	tih	bića	i	te	osobe?

Zbog	toga	ponekad,	kad	praktikant	priča	o	ovoj	ili	onoj	opsednutosti,	ja	bih	rekao	da	je	on	taj

koji	 je	opsednut.	 Ja	 sam	vam	uvek	govorio:	 vi	ne	možete	da	vidite	pravu	sliku,	pa	nemojte

iznositi	neodgovorne	primedbe,	 i	pazite	da	se	kultivišete	u	Fa.	Sve	s	čime	se	neko	sreće	u

kultivaciji	je	dobra	stvar.

Učenik:	Grupa	mladih	praktikanata	treba	da	diplomira	na	Fei	Tian	školi	na	Tajvanu	i	krene	na

fakultet.	Htela	bih	da	pitam	kako	u	buduće	mogu	biti	uspešni	u	potvrđivanju	Fa.

Učitelj:	Mislim	da	ako	imate	kvalifikacije,	možete	pristupiti	profesionalnoj	[plesačkoj	trupi],

ili	 možete	 nastaviti	 da	 se	 školujete	 u	 istoj	 oblasti.	 Ako	 nemate	 kvalifikacije	 za	 to,	 možete

izabrati	nešto	drugo	da	studirate.	Šta	god	studirali,	to	radite	valjano,	pa	ćete	u	najmanju	ruku

biti	stručnjak	u	nečemu	u	ovom	društvu.	Puno	je	učenika	Dafe	koji	su	kompjuterski	eksperti,

naučnici	i	ljudi	vrhunskog	talenta.	Zato	su	web	tehnologije	koje	su	razvili	učenici	Dafe	jedine

na	 svetu	 koje	 mogu	 da	 probiju	 internet	 blokadu	 zle	 KPK.	 (Aplauz)	 Različite	 vlade	 i	 velike

korporacije	 koriste	 naše	 web	 portale	 da	 se	 povežu	 s	 Kinom.	 Hoću	 da	 kažem	 da	 treba	 da

koristite	 svoju	 stručnost.	 Da	 iskoristim	 vaše	 reči,	 pomozite	 Učitelju	 u	 Fa-ispravljanju	 i

spašavanju	živih	bića.	To	je	ono	što	treba	da	radite.

Učenik:	Prošle	godine	je	moja	sestra	povela	prijateljicu	u	Japan	posebno	da	bi	gledala	Šen	Jun.

Po	 povratku	 u	Hong	 Kong,	 prijateljica	 se	 odlučno	 priključila	 Falun	Gong	 paradi,	 idući	 celu

rutu.	Poželela	 je	da	ode	na	ovogodišnju	Njujoršku	Fa-konferenciju,	 i	 tri	puta	mi	 je	 tražila	da

pozdravim	Učitelja	i	zahvalim	mu	se.	Moji	[obični]	prijatelji	takođe	su	mi	ostavili	poruku	na

telefonu	s	željama	da	Dafa	konferencija	bude	uspešna.	Živa	bića	se	bude.

Učitelj:	Neki	drugi	obični	ljudi,	koji	se	ne	kultivišu,	takođe	su	se	priključivali	Dafa	paradama.

Svi	oni	se	bude.

Ima	nekih	novih	praktikanata,	zapadnih	praktikanata,	koji	možda	neće	shvatiti	 šta	 to	znači

kad	kažem	da	je	ovaj	događaj	tako	ogroman.	Ja	vam	kažem,	verovali	ili	ne—pošto	je	ovo	Fa-

konferencija	 i	 ja	 predajem	 Fa	 učenicima	 Dafe,	 pa	 govorim	 na	 nivou	 malo	 višem	 nego

normalno	i	moguće	je	da	nećete	moći	da	prihvatite,	da	novi	praktikanti	možda	neće	moći	da

shvate—ali	 ja	 želim	da	 vam	 kažem,	 kraljevi	 svake	 zemlje	 širom	 sveta	 u	 svakom	 istorijskom

periodu,	 i	brojni	kraljevi	na	nebu,	svi	 su	se	 inkarnirali	u	Kini	 i	 [mnogi	od	njih]	 trenutno	su

Kinezi.	To	je	zato	što	je	Kina	trebalo	da	bude	srce	širenja	Fa	i	kultivacije.	Ovo	je	nešto	što	je

odlučeno	pre	nego	što	je	istorija	počela.

Kineski	narod,	usled	svih	progona	kroz	koje	je	prošao,	je	u	novije	vreme	u	vrlo	lošem	stanju	i

njihov	spoljni	izgled	je	čak	neugledan.	Ali	ja	ću	vam	reći:	vaš	kralj,	kralj	vašeg	naroda,	mogao

bi	 lako	biti	 jedan	od	njih.	Ovo	apsolutno	nije	mala	stvar,	kao	što	ćete	 jednog	dana	shvatiti.
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Što	se	ostalih	zemalja	tiče,	pored	onih	koje	će	moći	da	ostanu	kao	rezultat	naših	napora	da

spasimo	živa	bića,	biće	Fa-ispravljanje	ljudskog	sveta	koje	će	se	kasnije	desiti.	Ali	to	je	stvar

budućnosti,	ljudska	stvar.

Učenik:	Do	sada	se	više	od	160	miliona	ljudi	povuklo	iz	tri	[partijske	organizacije].	Ali	velik	broj

Kineza	tek	treba	da	obavi	tri	istupa.	Broj	učenika	Dafe	je	velik.	Kad	bi	svaki	učenik	Dafe	mogao

da	digne	svoj	glas,	mogli	bismo	spasiti	veći	broj	ljudi.	Je	li	broj	učenika	Dafe	koji	u	ovom	času

objašnjavaju	istinu	i	dalje	previše	mali?

Učitelj:	 Ja	 verujem	 da	 svi	 učenici	 objašnjavaju	 činjenice	 u	 različitom	 stepenu,	 u	 skladu	 sa

njihovim	stanjem	kultivacije.	Oni	koji	su	u	dobrom	stanju	puno	objašnjavaju	činjenice,	a	oni

čije	 je	 stanje	 pomalo	manjkavo,	manje	 objašnjavaju	 činjenice.	 To	 je	manje-više	 ono	 što	 se

dešava.	 Što	 se	 tiče	 snage	 njihovog	 objašnjavanja	 istine,	 oni	 koji	 često	 idu	 da	 objašnjavaju

činjenice	 ljudima	su	zbilja	 izuzetni,	 i	postali	su	vrlo	 iskusni.	Broj	 [istupanja	u	kojima	su	oni

pomogli]	 je	 vrlo	 velik.	 Problem	 je	 u	 tome	 što	 mnogi	 ljudi	 zapravo	 nisu	 uzeli	 za	 ozbiljno

objašnjavanje	činjenica.	Ali	nije	mala	stvar	ako	se	to	ne	uzima	za	ozbiljno.	Ako	je	to	zato	što

ste	uključeni	u	neki	projekat,	 onda	nije	problem,	pošto	pomažete	 tom	projektu	da	objasni

činjenice.	Ali	ako	to	nije	slučaj,	i	ti	kao	učenik	Dafe	ne	objašnjavaš	činjenice,	onda	to	znači	da

nisi	prihvatio	odgovornosti	koje	učenici	Dafe	treba	da	prihvate.

Učenik:	Nekoliko	praktikanata	koji	rade	za	medij	u	našem	području	imali	su	ozbiljne	probleme,

u	ovoj	ili	onoj	meri.	Dok	uče	Fa,	njihove	oči	kao	da	ne	mogu	ostati	otvorene,	a	kad	neki	od	njih

šalju	ispravne	misli,	ruke	im	sasvim	padnu,	a	tokom	vežbanja	oni	zaspe.

Učitelj:	U	slučajevima	mnogih	učenika	Dafe,	ako	su	oni	zaista	zauzeti	Dafa	projektom,	onda

se	to	može	opravdati.	Zahtevi	uključeni	u	spašavanje	ljudi	zaista	vas	mogu	puno	okupirati,	pa

se	to	može	pripisati	tim	okolnostima,	i	da	se	opravdati.	Ali	ako	to	nije	vaša	situacija,	onda	se

radi	o	tome	da	niste	marljivi	u	kultivaciji.

Učenik:	Oni	stoje	i	kleče	da	bi	učili	Fa,	ali	čim	sednu,	njima	se	ponovo	spava.	Oni	nisu	uspeli

da	 prevaziđu	 ovo	 dugo	 vremena.	 Praktikanti	 na	 koje	 mislim	 nose	 puno	 posla	 na	 svojim

plećima.

Učitelj:	Zaista.	Moj	stav	po	pitanju	učenja	Fa	je	da	šta	god	bio	slučaj—bilo	da	stojite	da	biste

učili,	ili	koji	god	pristup	koristili—vi	to	definitivno	morate	uzimati	za	ozbiljno.	Učitelj	zna	da

su	mnogi	praktikanti	vrlo	zauzeti,	i	da	spavaju	samo	nekoliko	sati	dnevno.	I	tako	nastaje	ovaj

problem.

Učenik:	Da	li	se	postiže	isti	efekat	ako	neko	uči	Fa	iz	elektronske	forme,	ili	iz	prave	knjige?

Učitelj:	 Isto	 je,	ali	 ja	mislim	da	 je	najbolje	koristiti	pravu	knjigu.	Ta	knjiga	 je	dragocena,	 i	s

njom	se	ništa	ne	može	porediti.

Učenik:	Može	li	osoba	koja	se	često	vraća	u	Kinu	biti	koordinator?
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Učitelj:	Pa,	ako	u	njenom	kraju	ima	samo	dvoje	ljudi	(publika	se	smeje),	onda	može.	Inače	ne

može.	(Publika	se	smeje,	aplaudira)

Učenik:	Neki	praktikanti	misle	da	 su	okolnosti	u	Kini	olakšane,	 i	dok	god	 su	nečije	 ispravne

misli	jake,	ne	bi	trebalo	da	bude	ikakvih	problema.

Učitelj:	 Jake	 ispravne	 misli	 umanjuju	 progon,	 to	 je	 sigurno.	 Imati	 jake	 ispravne	 misli	 je

rezultat	kultivacije.	Ali	kultivacija	je	nešto	uzvišeno.	Stare	sile	vas	apsolutno	neće	ostaviti	na

miru	ako	u	vama	vide	ljudske	vezanosti.	Stare	sile	podrivaju	ono	šta	 ja	želim	da	uradim,	ali

one	 se	 zaista	 ne	 usuđuju	 da	 podriju	 Fa-ispravljanje.	 Jer	 kad	 bi	 Fa-ispravljanje	 prestalo	 da

postoji,	to	bi	bio	kraj	svega	u	kosmosu,	budući	da	je	ogromni	kosmos	već	dospeo	do	krajnje,

poslednje	 faze	 ciklusa	 formiranja,	 stagnacije,	 degeneracije	 i	 destrukcije,	 i	 sva	 bića	 polažu

svoje	nade	u	ovo	Fa-ispravljanje.	Kad	bi	Fa-ispravljanje	bilo	sabotirano,	sve	bi	nestalo.	Pa	se

niko	ne	usuđuje	da	ga	zaista	podriva.

Učenik:	 Kolega	 praktikant	 nije	 se	 priključio	 drugim	 projektima	 nakon	 što	 je	 izgubio	 mesto

posle	reorganizacije	medija.	Ne	uči	Fa,	ne	radi	vežbe,	i	ne	šalje	puno	ispravne	misli,	leže	kasno

i	uspava	se	ujutru.	Deljenje	iskustva	s	njim	nije	dalo	ploda	i	ja	se	veoma	brinem	za	njega.

Učitelj:	Zaista,	ovo	 je	zabrinjavajuće	 jer	stare	sile	će	uskoro	poći	na	njega.	 I	ovo	nisu	samo

reči.	Bilo	je	naprosto	puno	ovakvih	slučajeva,	previše	lekcija.

Učenik:	Izgleda	da	mu	neka	spoljna	sila	pravi	smetnju,	i	da	sve	što	možemo	da	učinimo	da	mu

pomognemo	je	da	šaljemo	ispravne	misli.

Učitelj:	 Kad	 postoji	 nešto	 preko	 čega	 osoba	 ne	može	 da	 pređe,	 tu	 je	 vezanost.	 Ako	 sama

osoba	 ima	 problem,	 onda	 to	 nije	 nešto	 što	možete	 rešiti	 slanjem	 ispravnih	misli.	 Ako	 su,

međutim,	ispravne	misli	osobe	jake,	ali	puno	je	demona	i	osoba	to	ne	može	sama	da	reši,	i	vi

joj	 pomognete	 slanjem	 ispravnih	 misli,	 onda	 pomaže.	 Ali	 ako	 su	 njene	 sopstvene	 misli

neadekvatne,	i	sama	ne	želi	da	stupi	u	akciju,	onda	je	sigurno	da	će	nastati	smetnja	i	tada	će

vam	biti	 teško	da	to	očistite	slanjem	ispravnih	misli.	To	 je	zato	što	osoba	sama	mora	 imati

ispravne	misli	da	bi	bilo	dejstva	i	da	bi	vaša	asistencija	pomogla.

Učenik:	Puno	godina,	mi	učenici	Dafe	u	Istočnoj	Evropi	se	ne	slažemo	s	koordinatorom.	Svaki

put	kad	predložimo	da	se	objašnjavaju	činjenice,	on	to	spreči,	a	on	i	njegova	mala	klika	ništa

ne	rade.	Pokušali	smo	da	komuniciramo	s	njim,	ali	nas	to	nigde	nije	odvelo.

Učitelj:	 Onda	 bi	 tu	 osobu	 trebalo	 zameniti.	 Neki	 ljudi,	 koji	 se	 drže	 velikog	 broja	 ljudskih

vezanosti,	zaista	su	takvi.	Ovo	se	takođe	javljalo	kad	sam	u	ranim	godinama	širio	Fa,	kad	bi

neko	vodio	grupu	 ljudi	 i	 razmetao	se,	dajući	 sebi	na	važnosti.	A	onda	su	 tu	neki	drugi	koji

vode	 grupe	 i	 svi	 oni	 skupa	 preduzimaju	 stvari,	 u	 kom	 slučaju,	 niste	 li	 ovo	 pomešali	 sa

nekakvim	društvenim	klubom?	To	su	ljudske	vezanosti	na	delu.	Sve	vrste	ljudskih	vezanosti

pokazuju	 se	 za	 vreme	kultivacije.	 Ako	 sama	osoba	nije	marljiva	 i	 vodi	 grupu	 ljudi	 na	 takav

način	da	to	negativno	utiče	na	njihovu	marljivost,	koju	onda	ulogu	mislite	da	ona	igra?	Ako
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zaista	možeš	da	se	vratiš	na	pravi	put,	onda	ćeš	i	dalje	biti	učenik	Dafe.	Ali	ako	ne	možeš	da

se	vratiš	nazad	na	pravi	put,	onda	će	se	prema	tebi	postupiti	kao	prema	demonu	koji	pravi

smetnje.	O	tome	se	ovde	radi,	ali	ja	ne	kažem	da	ću	mu	ja	išta	učiniti.	Učitelj	spašava	ljude,

ne	kažnjava	ih,	i	slično.	Međutim,	te	stare	sile	ga	neće	ostaviti	na	miru.

Učenik:	U	ovom	času,	kako	da	spasimo	one	koji	su	došli	do	krivih	shvatanja,	posebno	one	koji

su	bili	asistenti	u	vremenu	oko	20.	jula,	ili	koji	su	jednom	bili	u	prvim	redovima	i	koji	i	dalje

imaju	uticaja	na	jednu	grupu	ljudi?

Učitelj:	Nema	posebnog	pristupa.	Naprosto	pričajte	s	njima,	i	probajte	da	vidite	gde	je	pošlo

po	 lošem,	 vidite	možete	 li	 razrešiti	 stvar	 u	 tačkama	 gde	 su	 se	 zaglavili.	 Kada	 je	 u	 pitanju

spašavanje	ljudi,	mi	tako	radimo.

Učenik:	Šta	praktikanti	koji	su	dobili	Fa	posle	20.	jula	treba	da	čine	da	bi	se	bolje	nosili	s	testom

karma-bolesti?

Učitelj:	U	kultivaciji	 se	 iskušenja	ne	mogu	eliminisati	u	 jednom	mahu.	 [Karma	 iz]	života	za

životom	 je	 nagomilana	 kao	 planina.	 Kad	 bi	 se	 eliminisala	 u	 jednom	mahu,	 čovek	 to	 ne	 bi

preživeo.	Zato	se	deli	na	različite	faze,	i	čak	se	može	protegnuti	sve	do	kraja	vaše	kultivacije.

Zato	 ne	 treba	 da	 mislite:	 “Zašto	 i	 dalje	 imam	 karma-bolest	 posle	 toliko	 kultivacije?”	 Ne

možete	gledati	na	stvari	onako	kako	su	to	činili	kultivatori	u	prošlosti.	Vi	se	kultivišete	među

običnim	ljudima	i	ovo	je	forma	koju	vaša	kultivacija	preuzima.

Učenik:	 Ja	 sam	 učenik	 iz	 Kine.	 U	 interakciji	 sam	 sa	 kolegama	 praktikantima	 u	 raznim

mestima,	 i	 sveukupno	 imam	 utisak	 da	 smo	 postali	 zreliji	 i	 razumniji,	 i	 da	 se	 okolnosti

postepeno	menjaju.	Međutim,	ako	se	za	ocenu	stvari	koristi	Dafa	standard,	onda	se,	barem	na

površini,	čini	da	mnogi	ljudi	nisu	zadovoljili	standard;	naravno,	budući	da	je	progon,	nikome

nije	lako.

Učitelj:	 To	 je	 tačno.	 Dok	 okolnosti	 postaju	 lakše,	 ljudi	 postaju	 smeliji	 i	 njihovi	 strahovi	 se

pomalo	 povlače—mada	 nije	 da	 nemaju	 straha.	 Kad	 strah	 opadne,	 oni	 imaju	 hrabrosti	 da

iskorače.	 Ipak	 strah	zapravo	nije	eliminisan.	Zato	 se	ovo	manifestuje	kao	marljivost	 ljudi	u

različitom	 stepenu,	 njihovo	 obavljanje	 stvari	 energičnošću	 u	 različitim	 stepenima,	 i

drugačijim	kultivacionim	stanjima.	To	se	dešava.	Oni	koji	su	zbilja	bili	dobri,	uspevali	su	da	se

uvek	čvrsto	drže	Fa	i	kultivišu	se	u	skladu	s	Dafom.	Oni	shvataju	stvari	na	osnovu	Fa	i	uzdižu

se	na	osnovu	Fa.

Učenik:	Hteo	 bih	da	 zamolim	Učitelja	 da	nam	kaže	 o	 tome	 zašto	 je	 važno	da	 se	na	Tajvanu

svake	godine	formiraju	veliki	kineski	znaci	od	ljudi.

Učitelj:	Tajvan	je	odlično	obavio	posao	svojim	velikim	godišnjim	formiranjem	kineskih	znaka.

(Učitelj	 se	 smejulji)	Mislim	 da	 to	 stvara	 veličanstven	 prizor.	 Kad	 to	 obični	 ljudi	 vide,	 i	 oni

nalaze	da	je	to	nešto	sveto.	A	kad	zlo	vidi,	to	je	svakako	za	njih	nešto	užasno.
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Učenik:	Otkad	je	u	Kini	ukinut	sistem	radnih	logora,	časovi	ispiranja	mozga	ponovo	su	postali

preovlađujući.	 Neki	 advokati	 sa	 osećajem	 za	 pravdu	 su	 sarađivali	 s	 nama	 u	 demontaži	 tih

mračnih	 jazbina.	 Poslednjih	 nekoliko	 puta	 kad	 smo	 otišli	 na	 časove	 ispiranja	 mozga	 da

dignemo	glas,	i	kad	smo	otišli	u	lokalnu	prokuraturu	i	biro	za	žalbe	u	poljoprivredi	da	tužimo

zločinitelje,	to	je	zaista	zaplašilo	počinioce.

Učitelj:	Učenici	Dafe	 su	odlično	uradili	 posao	povodom	 tih	 stvari.	Neki	određeni	političari

koji	su	progonili	učenike	Dafe	još	uvek	ne	mogu	da	sagledaju	situaciju,	i	zlo	ih	i	dalje	koristi.

Zlo	 gleda	 ne	 samo	 na	 ljudske	 vezanosti	 učenika	 Dafe,	 već	 takođe	 i	 na	 ljudske	 vezanosti

običnih	ljudi,	da	bi	ih	iskoristilo.	Svo	vaše	okruženje	je	vaša	sredina	za	kultivaciju.	I	tako	će	ti

rđavi	 ljudi	 biti	 terani	 od	 strane	 zla	da	 čine	 te	 loše	 stvari	 dok	 god	 im	njihovi	 nadređeni	ne

kažu	da	prestanu	s	progonom,	jer	to	je	njihov	zadatak	i	to	je	njihova	funkcija	na	poslu,	i	zlo

će	nastaviti	da	ih	koristi.	U	Kini	je	postojala	izreka:	jedan	lopov	je	uspeo	da	ukrade	magarca,

dok	drugi	lopov	budalasto	pokušava	da	ukrade	stub	za	koji	je	magarac	bio	vezan	[i	završi	kao

žrtveno	jare].	Ti	rđavi	ljudi	su	kao	taj	čovek	koji	krade	stub.

Učenik:	Hteo	 bih	 da	 pitam	 da	 li	 naši	mediji	 treba	 da	 uče	 iz	 kulture	 Šen	 Juna,	 i	 oslobode	 se

partijske	kulture?

Učitelj:	 Nije	 to	 kultura	 Šen	 Juna;	 ono	 što	 Šen	 Jun	 prikazuje	 je	 tradicionalna	 kultura.	 Ali
ispravno	je	nemati	partijsku	kulturu.

Kako	 se	 svojevremeno	 počelo	 s	 Šen	 Junom?	 Jedna	 grupa	 učenika	 Dafe,	 koja	 se	 bavila

scenskom	umetnošću,	htela	je	da	upotrebi	svoje	profesionalne	veštine	da	razotkrije	progon	i

spasi	živa	bića.	U	to	doba,	pošto	je	progon	upravo	bio	počeo,	mnogi	ljudi	su	imali	svakakva

razmišljanja	 i	 ideje	 o	 tome	 šta	 raditi,	 ali	 nisu	 mogli	 to	 da	 urade	 zajednički,	 da	 sarađuju.

Rezultat	 je	 bio	 da	 ishod	 njihovog	 nastupa	 nije	 bio	 tako	 sjajan,	 a	 kvalitet	 numera	 nije	 bio

dovoljno	dobar.	Dok	su	ljudi	napuštali	pozorište,	zapazio	sam	da	su	svašta	komentarisali,	i	da

je	tu	bilo	malo	komplimenata.	Reči	koje	sam	čuo	su	bile	teške	za	mene.	Namera	učenika	Dafe

je	bila	dobra	i	oni	su	hteli	da	spasu	živa	bića.	Posle	nekoliko	tura,	 ja	sam	zaključio	da	se	tu

troši	puno	ljudskih	i	novčanih	resursa,	a	rezultat	ipak	nije	dobar.	Druga	stvar	koju	treba	uzeti

u	obzir	je	da	ovako	nešto	zahteva	visok	nivo	profesionalizma,	pa	ne	može	funkcionisati	bez

sveobuhvatnog	pristupa,	niti	može	da	spasi	ljude.	Pa	sam	kasnije	pomislio:	“Ja	ću	ih	povesti	u

ovome.”	I	tako	je	svojevremeno	osnovan	Šen	Jun.

Jednom	kad	je	osnovan,	Šen	Jun	je	već	od	prve	sezone	imao	veliko	dejstvo.	Ključna	stvar	je

da	je	publika	imala	pozitivno	iskustvo,	i	razumevanja	koja	su	stekli	iz	njega	su	ono	čemu	smo

se	nadali.	Reakcija	je	bila	sjajna.	Ali	onda	sam	takođe	zapazio	da	izvođači	u	to	doba	nisu	baš

imali	fizičke	atribute	potrebne	za	ples.	Oni	su	na	brzinu	angažovani	i	izašli	su	na	scenu	samo

posle	 kratke	 obuke.	 Isto	 je	 važilo	 za	 orkestar:	 velik	 broj	 ljudi	 je	 došao	da	 se	 priključi,	 svih

starosnih	doba	i	sposobnosti.	Činilo	mi	se	da	ovo	dugoročno	nije	dobar	pristup.	Ako	Šen	Jun

treba	 da	 ima	 veću	 moć	 u	 spašavanju	 ljudi,	 moraćemo	 razvijati	 naše	 izvođače.	 Tako	 smo

osnovali	školu	i	počeli	da	razvijamo	sopstvene	plesače	i	muzičare.
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Takav	je	bio	proces	kroz	koji	smo	prošli.	Po	pitanju	upravljanja	i	toga	kako	raditi	stvari,	pošto

su	to	kultivatori	 i	plesačka	trupa	istovremeno,	po	pitanju	toga	kako	je	dobro	voditi	 i	dobro

balansirati	te	zahteve,	i	šta	bi	više	odgovaralo	sa	stanovišta	upravljanja,	puno	sam	razmišljao

pre	nego	što	ću	se	opredeliti	za	pravi	pristup.

Po	 pitanju	 celog	 procesa,	 ja	 sam	 zapravo	 takođe	 hteo	 da	 pokažem	 drugim	 projektima

učenika	Dafe:	ne	možete	raditi	stvari	s	pola	srca.	Odavno	sam	im	rekao	da	moraju	razvijati

talente	među	nama	 samima.	 Ako	 je	 uvek	 potrebno	da	 vas	 poguraju	 da	 biste	 obavili	 stvari,

onda	 to	 nije	 dobro	 i	 nećete	 ih	 dobro	 uraditi.	 U	 ovom	 času,	 Fei	 Tian	 akademija	 razvija

neograničen	broj	izvođača—to	je	veliki	izvor	talenata.	Pogledajte	samo	ovih	nekoliko	godina:

svake	 godine	 osnujemo	 novu	 [Šen	 Jun]	 trupu.	 A	 po	 pitanju	 toga	 kako	 upravljati,	 znate,

kultivaciona	 stanja	 članova	 Šen	 Juna	 su	 odlična,	 sem	 onih	 koji	 su	 nedavno	 regrutovani	 iz

društva	i	koji	još	uvek	baš	ne	razumeju.	Mnogi	imaju	odlično	kultivaciono	stanje.	Sve	ovo	su

stvari	koje	sam	želeo	da	vide	drugi	projekti.	Naravno,	predstava	zahteva	visok	profesionalni

nivo,	ali	unutar	kratkog	vremenskog	perioda	mi	smo	uspeli	da	brzo	podignemo	njen	profil,

praveći	od	nje	predstavu	svetske	klase.	Nijedna	druga	plesačka	trupa	se	ne	može	porediti.	A

to	je	zato	što	su	ovo	kultivatori.	Ali	kako	sada	stvari	stoje,	ja	je	se	ne	mogu	osloboditi	i	ona

me	vrlo	okupira.	A	niko	uskoro	neće	moći	da	zauzme	moje	mesto.

Učenik:	U	našem	području	izgleda	da	neki	projekti	nisu	vođeni	na	pravi	način,	pa	čak	i	pravac

u	kom	idu	čini	se	pogrešan.	Osećam	se	nemoćnim	da	išta	promenim.	Uvek	se	čini	da	iza	scene

deluju	 neki	 faktori	 koji	 nisu	 u	 skladu	 s	 Fa,	 kontrolišu	 stvari	 s	 nečistim	motivima.	 Zato	 sam

odlučio	da	se	ne	mešam.

Učitelj:	Nemoguće	 je	da	ne	bude	sukoba.	Ako	postaneš	pasivan	kad	stvari	ne	 idu	u	pravcu

gde	bi	ti	hteo,	onda	je	to	ljudska	vezanost.	Lična	je	stvar	da	li	ćeš	učestvovati	u	nečemu	ili	ne.

Ako	 odlučiš	 da	 se	 ne	 mešaš	 u	 jednu	 stvar	 i	 izabereš	 da	 radiš	 na	 drugom	 projektu	 ili

objašnjavaš	činjenice,	to	je	u	redu.	Ali	kao	učenik	Dafe,	ako	vidiš	probleme	u	našem	mediju,

onda	nemoj	sedeti	skrštenih	ruku.	Ti	si	učenik	Dafe,	pa	ako	vidiš	da	neko	ima	problem,	i	ništa

ne	kažeš,	onda	to	nije	dobro	ni	za	tu	osobu.	Iznesi	problem	s	dobrom	voljom	i	pokušaj	da	ga

razrešiš.	Bez	obzira	ko	 je	uključen,	među	učenicima	Dafe	se	nikome	ne	daje	pozicija	moći;

koordinatori	 su	 samo	 punkt	 za	 kontakt,	 i	 svaka	 osoba	 je	 u	 procesu	 kultivacije.	 Često	 ovo

kažem:	 ako	 iskreno	učiniš	nešto	za	dobro	nekog	drugog,	 i	 na	 tvojoj	 strani	nema	ničeg	 što

služi	tebi,	tvoje	reči	će	onog	drugog	ganuti	do	suza.	Hoćete	li	pokušati?

Učenik:	U	Kini	su	neki	praktikanti	online	od	ujutru	do	uveče.	Oni	kontaktiraju	ljude,	uče	Fa	i

razmenjuju	iskustva	online,	i	jure	na	različita	mesta	širom	zemlje.

Učitelj:	 Neke	 stvari,	 neke	 specifične	 stvari	 u	 Kini,	 ja	 radije	 ne	 bih	 komentarisao	 puno,

posebno	 ako	 bi	 to	 moglo	 ugroziti	 bezbednost	 praktikanata.	 Neke	 stvari	 igraju	 pozitivnu

ulogu,	dok	 je	u	neke	umešano	previše	 ljudskih	vezanosti.	Neke	druge	stvari,	 ja	posmatram.

To	je	proces	kultivacije,	na	kraju,	pa	ćemo	kod	ovih	stvari	morati	da	pazimo	i	vidimo	kakvi	su
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rezultati.	Ako	vidite	probleme,	recite	nešto—radi	spašavanja	ljudi.	Veoma	je	važno	da	postoji

jaka	pozitivna	snaga	između	naših	učenika	Dafe.

Učenik:	Učitelj	predaje	već	sat	i	20	minuta.	Da	li	da	nastavimo	sa	slanjem	pitanja?

Učitelj:	(Smeje	se)	Ovoliko	je	dovoljno.	Hajde	da	više	ne	šaljemo.

Učenik:	Dok	Fa-ispravljanje	gura	napred,	važno	je	da	oformimo	jedno	telo;	svaki	učenik	Dafe

ima	odgovornost	da	se	stopi	u	jedno	telo.	Ipak,	jedan	broj	učenika	to	još	nije	shvatio.

Učitelj:	U	pitanjima	kultivacije,	Učitelj	nikad	nije	hteo	da	vam	nameće	neku	vrstu	tvrde,	brze

uniformnosti,	 propisujući	 da	 stvari	 budu	 ovakve	 ili	 onakve.	 Sve	 u	 kultivaciji	 se	 određuje

sopstvenim	nivoom,	razumevanjem	i	kultivacionim	stanjem.	Neke	stvari	traže	saradnju	svih.

Ako	imate	srca	za	to,	onda	učestvujte;	ali	ako	vaše	razumevanje	nije	dostiglo	taj	nivo,	onda

nećeš	uspeti	da	radiš	zajedno	s	drugima	čak	ni	ako	budeš	učestvovao.	U	nekim	slučajevima

ljudske	 vezanosti	 su	 na	 delu.	 Mada,	 ti	 ljudi	 možda	 su	 se	 kultivisali	 vrlo	 dobro	 po	 nekim

pitanjima,	pa	ne	možete	reći	da	oni	ne	valjaju.	A	ako	neko	nešto	radi	dobro,	ali	nije	dobar	u

drugim	stvarima,	onda	to	neće	valjati.

Učenik:	U	ovogodišnjem	programu	Šen	Juna	stihovi	pesama	i	voditelji	nekoliko	puta	pominju

“Tvorca”.	 Publika	 je	 pitala	 naše	 osoblje	 i	 naše	 reportere	 ko	 je	 zapravo	 Tvorac.	 Učenici	 nisu

sigurni	kako	da	odgovore.

Učitelj:	Evo	kako	im	možete	odgovoriti.	Svuda	na	svetu	ljudi	poznaju	ideju	o	Tvorcu;	Zakon

univerzuma	je	zakon	koji	je	stvorio	svet,	a	Tvorac	je	stvorio	univerzum,	uključujući	sve	živote

na	 svakom	 nivou	 unutar	 njega.	 Kao	 kultivatori,	 mi	 znamo	 da	 se	 širi	 Dafa	 (Veliki	 zakon)

univerzuma.	Bogovi	smatraju	da	dok	god	imaš	ljudsko	telo,	ne	možeš	biti	nazvan	bogom.	Kao

što	 možda	 znate,	 na	 Tibetu	 nazivaju	 lame	 “živim	 budama.”	 Bogovi	 na	 nebesima	 nisu	 baš

zadovoljni	ovim	izrazom.	Oni	dobacuju:	“Ako	si	ti	živi	buda,	jesmo	li	mi	onda	mrtvi?”	(Svi	se

smeju)	Dok	god	osoba	ima	ljudsko	telo,	ne	može	se	nazvati	budom.	Buda	ima	potpun	izgled

bude,	 dok	 čovek	 ima	 potpun	 izgled	 čoveka.	Mi	 znamo	 da	 je	 Tvorac	 sada	 došao.	 Nemojte

pričati	o	tome	previše	konkretno,	jer	u	ovom	času	Učitelj	samo	širi	Fa.	(Aplauz)

Koje	god	ime	se	koristilo,	svrha	je	da	se	pobude	ispravne	misli	ljudi.	Kad	biste	Kinezu	rekli	da

“je	 došao	 vođa	 zle	 Partije,”	 on	bi	mogao	misliti:	 “Došao	 je	 zli	 kolovođa.	 Pa	 šta	 s	 tim?”	Kad

kažeš	da	dolazi	 neko	 slavan,	 ljudi	 će	 samo	baciti	 pogled.	Ako	 želite	da	pobudite	u	 ljudima

ispravne	misli	o	kultivaciji,	onda	im	se	obraćajte	sa	stanovišta	njihovog	spašavanja	i	rezultat

će	biti	drugačiji.

Učenici	Dafe	su	svesni	da	dok	se	Učitelj	reinkarnirao	nivo	po	nivo	na	niže,	kroz	univerzum,

on	 je	 preuzimao	 razna	 imena.	 Ali	 ovaj	 put,	 s	 potpunim	 izgledom	 ljudskog	bića,	 ja	 sam	vaš

učitelj—učitelj	 koji	 predaje	 Fa.	 To	 je	 to.	 (Aplauz)	 Odnosite	 se	 prema	 meni	 kao	 prema

normalnom	ljudskom	biću.
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Učenik:	Kako	da	preokrenemo	stvari	u	objašnjavanju	činjenica	matici	japanskog	društva?

Učitelj:	 Te	 stvari	 sami	morate	 otkriti.	 Učenicima	Dafe	 iz	 Kine	 će	 biti	 teško	 da	 preokrenu

stvari	 u	 japanskom	društvu.	Pošto	 je	 zla	KPK	uvek	 stvarala	 konflikte	 [s	 Japanom],	 japanski

narod	ima	jaku	averziju	prema	Kini—do	te	mere	da	čak	neće	doći	na	Šen	Jun.	Oni	su	protiv

svega	 kineskog.	 Toliko	 je	 loše.	Ovo	 onda	 otežava	 objašnjavanje	 činjenica.	Na	 početku	 sam

imenovao	 japanskog	 praktikanta	 da	 bude	 glavni	 Dafa	 asistent,	 ali	 kad	 je	 bio	 u	 pitanju

koordinatorski	rad,	Kinezi	iz	Kine	su	se	uvek	ubacivali	i	prisvajali	[te	odgovornosti].	Rezultat

je	da	stvari	u	japanskom	društvu	na	širokoj	osnovi	nisu	dobro	išle.	To	je	ipak	prošlost	i	stvari

su	onakve	kakve	sada	jesu.

Učenik:	 U	 Hong	 Kongu	 se	 sada	 suočavamo	 sa	 problemom	 da	 zlo	 blokira	 naše	 banere	 za

objašnjavanje	istine.

Učitelj:	 Stvari	 su	 dobro	 išle	 u	 Hong	 Kongu.	 Hong	 Kong,	 nepotrebno	 je	 reći,	 se	 nalazi	 u
kandžama	zla.	Oni	učenici	Dafe	koji	su	tamo	iskoračili	su	izuzetni.	Tamošnji	učenici	Dafe	su

trn	 u	 oku	 zloj	 Partiji,	 i	 imali	 su	 veliko	 dejstvo	 u	 spašavanju	 ljudi	 i	 objašnjavanju	 činjenica.

(Aplauz)

Učenik:	 Učenici	 Dafe	 iz	 više	 od	 50	 zemalja	 i	 200	 oblasti	 šalju	 svoje	 pozdrave	 milostivom

Učitelju.

Učitelj:	Svima	vam	hvala.	(Aplauz)	Ima	još	nekoliko	papira.	Završiću	ih.

Učenik:	 Ponekad	 jasno	 vidim	 razliku	 između	 sebe	 i	 onih	 učenika	 Dafe	 koji	 su	 se	 dobro

kultivisali.	Hoću	li	ipak	moći	da	dospem	do	nivoa	koji	mi	je	Učitelj	priredio	da	dostignem?

Učitelj:	 Ne	 bi	 trebalo	 da	 bude	 problema.	 Mislim	 da	 učenici	 Dafe,	 posebno	 oni	 koji	 su

prebrodili	 20.	 juli,	 ne	 treba	 puno	 da	 se	 brinu.	 Samo	 dobro	 radite	 šta	 treba	 i	 to	 će	 biti

dovoljno.	(Aplauz)

Što	se	tiče	novijih	praktikanata,	Učitelj	se	zbilja	brine	za	vas	i	zaista	se	nadam	da	ćete	moći

da	 uhvatite	 korak.	 Ako	 pogledate	 stvari	 koje	 su	 u	 prošlosti	 prenosili	 oni	 koje	 vi	 nazivate

svecima,	prorocima	 ili	 božjim	 izaslanicima	 i	uporedite	 s	onim	što	 se	danas	predaje	u	Dafi,

shvatićete	da	oni	zapravo	nisu	predavali	Fa.	Od	drevnih	vremena	do	danas,	ni	 jedna	osoba

nije	jasno	mogla	da	objasni	kultivaciju	i	strukturu	kosmičkog	tela,	a	još	manje	na	koji	način	su

ljudska	bića	i	božanska	bića	povezana.	Jednom	kad	čujete	ovu	Dafu,	moći	ćete	da	razumete

sveto	pismo	bilo	koje	religije,	mada	to	nije	njena	svrha.	Mnogi	priznati	ljudi	u	raznim	poljima

znanja	su	bili	zapanjeni	pročitavši	ovu	Dafu.	Neki	ljudi,	s	druge	strane,	nisu	je	čitali	iskreno,

pa	 im	se	učinilo	da	ovo	nije	ništa	naročito.	Ljudi	 se	 razlikuju	 i	njihov	način	 razmišljanja	 se

razlikuje.	Pošto	je	ovo,	na	kraju,	Fa,	ako	nečije	razmišljanje	nije	ispravno,	ako	je	stav	prema

njemu	skrenuo,	ono	što	će	vam	on	pokazati	ili	razotkriti,	će	biti	drugačije.	Možda	vam	ništa

neće	ni	prikazati.
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Učenik:	 Odeljenje	 za	 marketing	 u	 Epoch	 Times	 traži	 od	 ljudi	 da	 uče	 izvesnu	 marketinšku

teoriju.	Ali	ta	teorija	se	inače	prenosi	ljudima	koji	se	bave	piramidalnim	šemama	u	Kini.

Učitelj:	Učenici	Dafe	su	učenici	Dafe,	na	kraju	krajeva.	Samo	prionite	 i	dobro	radite	posao

koji	 treba	da	radite	 i	dok	budete	sticali	više	 iskustva,	moći	ćete	da	uspete.	Kod	stvari	koje

zahtevaju	visoku	stručnost,	naprosto	ovladajte	strukom	i	bićete	spremni.	Sa	nekim	stvarima

vam	možda	neće	trebati	takva	obuka.	Zapravo,	u	svemu	što	učenici	Dafe	rade,	ako	ste	srcem

u	tome,	dobićete	dvostruki	rezultat	s	pola	napora.	Ako	mene	pitate,	to	je	pitanje	srca.	Mnogi

ljudi	kažu	da	ne	poznaju	marketing,	ali	 ja	bih	rekao	da	oni	ne	žele	da	budu	srcem	u	tome.

Ključna	stvar	je	to	da	se	nisi	ozbiljno	posvetio	tome.

Učenik:	Da	li	razvod	nanosi	štetu	Fa?

Učitelj:	Razvesti	se	nema	nikakve	veze	s	nanošenjem	štete	Fa.	Niko	ne	može	nauditi	Fa,	jer	to

je	nešto	što	postoji	u	univerzumu.	Kao	učenici	Dafe	u	kultivaciji,	 treba	samo	da	radite	ono

što	 treba,	 a	 ne	 radite	 šta	 ne	 treba.	 Šta	 god	 radili,	 trudite	 se	 da	 se	merite	 standardom	 za

kultivatore.	 Zakon	dopušta	 razvod.	 Zato,	 ako	 vas	 dvoje	 nemate	ništa	 zajedničko	u	 životu	 i

tvoj	supružnik	sprečava	tvoju	kultivaciju,	onda	je	to	druga	priča.	Ali	ako	to	nije	slučaj,	i	ako	si

nestalan	 i	 razvio	 si	 osećanja	 prema	 nekom	 drugom	 ili	 ako	 sada	 imaš	 neke	 druge	 ideje	 na

umu,	onda	je	to	tvoja	greška.	Onda	postoji	problem	u	tvojoj	kultivaciji.

Učenik:	 Ima	neko	ko	 je	dugo	vremena	pokušavao	da	 se	predstavi	praktikantom.	On	 tvrdi	da

njegovo	treće	oko	vidi	neke	stvari	i	da	može	da	očisti	tela	praktikantima.

Učitelj:	Ljudi	poput	tih	zapravo	dopuštaju	demonima	da	se	razviju	u	njihovom	umu.	Što	 je

neko	više	takav,	više	će	dobijati	lažnih	slika	za	koje	će	sve	više	verovati	da	su	stvarne.	Ali	ko

može	 promeniti	 učenike	 Dafe?	 Naravno,	 mi	 one	 koji	 se	 ne	 kultivišu	 istinski	 ionako	 ne

smatramo	za	učenike	Dafe.

U	očima	bogova,	 sve	 je	začarano.	Sa	samo	 jednom	misli	boga,	nešto	može	postati	 stvarno.

Kako	nastaje	svet?	Ranije	sam	vam	pričao	o	principu	koji	je	na	delu.	Ljudska	bića	nisu	nimalo

sposobna;	ona	moraju	da	koriste	noge	i	ruke	da	bi	nešto	postigla.	Uzmimo	za	primer	cvetni

aranžman	na	ovom	stolu.	Onaj	ko	ga	 je	napravio,	morao	je	da	ubacuje	 jedan	po	jedan	cvet,

kao	 i	da	 ih	ubere	 ili	kupi,	 i	 stavi	 ih.	Božanske	moći	su	velike	 i	njihov	gong	postoji	na	puno

nivoa.	Unutar	raspona	njihove	pozicije	i	nivoa,	sve	što	oni	žele	da	postignu,	njihov	gong	će	to

stvoriti	iz	ničeg.	A	vreme	koje	oni	koriste	za	to	je	izuzetno	brzo,	s	česticama	njihovog	gonga

u	svim	dimenzijama	koje	deluju	u	saglasju,	stvarajući	nešto	iz	ničega	u	jednom	trenu.	A	ovo

se	 radi	u	najbržem	od	vremena,	pa	 se	 izvodi	 samo	 jednom	misli.	 Ljudska	bića	nemaju	ovu

sposobnost,	pa	moraju	da	rade	stvari	rukama.

Učenik:	I	ta	osoba	pokušava	da	skupi	novac	od	praktikanata.

Učitelj:	 Onda	 bih	 ja	 rekao	 da	 ona	 nije	 kultivator	 i	 da	 nekog	 takvog	 treba	 da	 se	 držite	 na
distanci.	Ona	ionako	nije	kultivator.
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Učenik:	Nedavno	 je	 jedan	praktikant	 u	 svom	 iskustvu	 predložio	 da	ne	 koristimo	 elektronske

čitače	za	učenje	Fa.	Želim	da	pitam	da	li	je	tako.

Učitelj:	Ja	vam	nisam	rekao	da	ne	možete	koristiti	elektronske	knjige.	Kao	pogodnost	u	ovom

posebnom	 vremenskom	 periodu	 sve	 je	 u	 redu	 koristiti,	 ali	 naravno	 da	 je	 prava	 knjiga

najbolja.	Tehnologija	danas	je	to	što	jeste,	pa	ako	je	koristite	za	učenje	Fa,	u	redu.	Rezultat	će

biti	da	će	[ta	naprava]	biti	blagoslovena	zbog	toga.	Ali	nije	zamena	za	čitanje	pravih	knjiga.

Sve	je	biće,	i	sve	je	živo.	Ono	što	vi	smatrate	organskom	materijom	su	stvari	koje	prikazuju

svojstva	 života	 u	 ovoj	 dimenziji.	 Ono	 što	 smatrate	 neorganskom	materijom,	 poput	 čelika,

gvožđa,	cementa	ili	elektrona,	su	stvari	koje	naprosto	u	ovoj	dimenziji	ne	pokazuju	znakove

života.	To	je	sve.

Ovde	 ću	 stati.	 Već	 preko	 sat	 odgovaram	 na	 pitanja.	 Pored	 ovako	 velikog	 broja	 prisutnih

praktikanata,	za	kratko	vreme	ne	mogu	odgovoriti	na	sva	vaša	pitanja.	Iskustva	iz	kultivacije

koja	 praktikanti	 dele	 tokom	 Fa-konferencije	 su	 važna,	 jer	 to	 su	 iskustva	 iz	 prve	 ruke	 koja

imaju	 direktnu	 vezu	 s	 vama.	 Ja	 sam	 samo	 rekao	 nekoliko	 reči	 o	 stvarima	 kakve	 su	 sada	 i

odgovorio	 na	 nekoliko	 pitanja.	 Svaki	 put	 svi	 vi	 putujete	 iz	 daleka	 i	 nadate	 se	 da	 ćete	 čuti

Učitelja	kako	nešto	predaje,	pa	sam	želeo	da	provedem	malo	više	vremena	s	vama.	Zapravo,

ja	zbilja	uživam	da	budem	s	vama.	(Oduševljen	aplauz)

Ali	koliko	god	Učitelj	pričao,	vi	i	dalje	morate	biti	dobri	u	svojoj	kultivaciji.	Ono	što	Učitelja

najviše	brine	je	to	što	je	u	ovom	času	jedan	deo	vas	prestao	da	bude	marljiv.	Onomad	kad	je

progon	počeo,	vi	 ste	bili	puni	energije	 i	preokrenuli	 ste	celu	situaciju.	Ali	kad	su	okolnosti

postale	lakše,	vi	ste	popustili.	Kultivacija…	Postoji	 izreka,	 i	to	je	ona	koju	sam	već	podelio	s

vama:	 “Kultiviši	 se	 sa	 željom	 koju	 si	 nekad	 imao	 i	 uspeh	 je	 siguran.”	 (Oduševljen	 aplauz)

Razlog	zašto	mnogi	ljudi	nisu	uspeli	u	kultivaciji	je	to	što	nisu	uspeli	da	izdrže	na	duge	staze.

Možda	 su	 se	 osećali	 usamljeni	 ili	 im	 je	 bilo	 dosadno,	 ili	 im	 je	možda	 nešto	 postalo	 toliko

poznato	 ili	 su	 postali	 tako	 naviknuti	 na	 nešto	 da	 to	 više	 nisu	 želeli	 raditi.	 Bilo	 šta	 može

prouzrokovati	da	osoba	postane	nemarna.	Treba,	dakle,	da	nastavite	da	budete	marljivi.	U

prošlosti	 je	čak	i	na	poslednjem	koraku	bilo	iznenadnih	testova	za	kultivatore.	Ako	sve	više

popuštate,	sigurno	nećete	uspeti	da	prođete	taj	test.

Naravno,	 to	 nije	 put	 kojim	 učenici	 Dafe	 idu.	 Šta	 bi	 vas	 uopšte	moglo	 sprečiti?	 Ovde	 vam

samo	dajem	generalnu	ideju.	Vi	ste	već	uspeli	da	prođete	najteži	period.	Reći	ću	vam,	učenici

Dafe	iz	ranog	perioda,	oni	koji	su	ofomili	sudbinske	veze	sa	mnom	tokom	istorije,	ili	koji	su

došli	 ovamo	 sledeći	 Učitelja—svaki	 pojedini	 od	 vas—da	 ste	 hteli	 da	 postignete	 nešto	 u

običnom	društvu,	svako	od	vas	je	mogao	biti	milijarder,	svako	od	vas	mogao	je	biti	slavan,	i

svako	 od	 vas	mogao	 je	 biti	među	 društvenom	 elitom.	 Ali	 u	 ovom	 životu	 ovde	 si	 došao	 da

budeš	učenik	Dafe,	i	namerno	si	propustio	sve	te	stvari.	Da	si	hteo	da	budeš	bogat,	odavno	bi

bio	 bogat.	Ne	dopusti	 da	dugo	 gajena	 želja	 tvoje	 duše	bude	ugašena	 zbog	nekoliko	 sitnih,

zemaljskih	iskušenja.
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Tvoj	život	 je	 samo	zbog	ovog	došao	na	ovu	Zemlju.	Kako	možeš	ne	biti	marljiv	 i	početi	da

popuštaš?	Ovo	 je	 tvoj	 trenutak	sudbine,	šansa	koju	si	čekao	svu	večnost!	 Jer	koliko	god	to

dugo	bilo,	 ti	 si	 se	sve	vreme	spremao	za	ovo,	mučeći	se	 i	odbacujući	karmu.	A	sada,	posle

svih	teškoća	i	bola,	kad	si	stigao	do	današnjeg	dana,	nekako	si	prestao	da	budeš	marljiv.	Nije

li	 to	 šteta?!	 Ipak,	 ovaj	 trenutak	 je	 kritičan	 i	 ako	 sada	 nisi	marljiv,	 gotov	 si.	 Nije	 li	 baš	 ovo

momenat	zbog	kog	je	tvoj	život	došao	ovde?

Zbog	 čega	 je	 tvoj	 život	 putovao	 kroz	 istoriju	 do	 ovog	 dana?	 Zbog	 samo	 jednog,	 kratkog

trenutka.	U	 dugoj	 reci	 vremena,	 ovaj	 potez	 je	 zaista	 samo	 tren.	Nemoj	 biti	 tako	 pasivan	 i

utučen—pokreni	se!	Ti	si	kultivator.	Živa	bića	te	čekaju	da	ih	spasiš!

Svima	 vam	 hvala!	 (Učitelj	 radi	 heši	 i	 pogledom	 ide	 po	 sali;	 svi	 učenici	 Dafe	 ustaju	 i	 dugo

aplaudiraju.)

Li	Hondži	

13.05.2014.

prevod	na	srpski,	01.09.2016
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